

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၂၂)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့။

သူတော်ကောင်းတရားကို ကောင်းစွာကျင့်ရ၏။
မကောင်းသဖြင့် မကျင့်ရာ၊
သူတော်ကောင်းတရားကို ကျင့်သောသူသည်
ဤဘဝ၌လည်းကောင်း၊ တမလွန်ဘဝ၌
လည်းကောင်း ချမ်းသာစွာနေရ၏။

၉၉၅၃

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လကွယ်နေ့

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အာရှ-ဥရောပ ထိပ်သီး အစည်းအဝေးတက်ရောက်ပြီး ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် အိတလီနိုင်ငံ မီလန်မြို့၌ ကျင်းပခဲ့သည့် (၁၀)ကြိမ်မြောက် အာရှ-ဥရောပထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများသို့တက်ရောက်ခဲ့ပြီး မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေကြောင်းဖြင့် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်း၊ ဦးသန်းဌေး၊ ဒေါက်တာကိုကိုဦးနှင့် ဦးဌေးအောင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အိတလီသံရုံးတာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ကြိုဆိုခွတ်ဆက်ကြသည်။ (ယာပုံ)

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးရဲထွဋ်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအောင်သန်းထွဋ်၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဟုန်းဌိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအုန်းသန်း၊ ဦးမျိုးအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ ပြန်လည်လိုက်ပါလာကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ငမိုးရိပ်(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)တံတား စတင်အကောင်အထည်ဖော်တည်ဆောက်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

ရန်ကုန်မြို့ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ငမိုးရိပ် (မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)တံတားကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက စတင်အကောင်အထည်ဖော် တည်ဆောက်နေပြီဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါတံတားကို တာဝန်ယူတည်ဆောက်သည့် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ယခု ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ငမိုးရိပ်တံတား (မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)ကို ဘိုးဝိုင်လုပ်ငန်းများ စတင်ဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်နေစဉ်။

သတင်း-မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)
ဓာတ်ပုံ-မင်းထက်

က တာဝန်ယူတည်ဆောက်သည့် ငမိုးရိပ်တံတား (မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)သည် အရှည် ၄၀၅ မီတာ၊ ပင်မတံတားအရှည် ၃၀၅ မီတာ၊ တံတားချင်းကပ်လမ်း မီတာ ၁၀၀ရှိပြီး တစ်ဖက် မီတာ ၅၀ စီရိုကာ ယာဉ်သွားလမ်းနှစ်လမ်းနှင့် အကျယ် ၁၀ ဒေသ ၅ မီတာ ရှိမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါတံတားသည် ဘိုးဝိုင်ဖောင်ဒေးရှင်းဖြစ်ပြီး အပေါ်ထည်မှာ သံကူကွန်ကရစ်အမျိုးအစားဖြစ်ကာ ကြမ်းခင်းကို ကြိုတင်အားဖြည့်သံကူရက်မများကို အသုံးပြုကာ ထိုင်းနည်းပညာများဖြင့် တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

ယနေ့ မာတိကာ

နိုင်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ အီဘိုလာ ကင်းစင်ကြောင်းကြေညာ

စာမျက်နှာ - ၄

ပညာဒါနပေးလှူကြမည် ကုသလမူကောင်းကျိုးပြုစို့

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ - ၆

ကြော်ငြာအချုပ်ပိုပါရီ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ရောင်စုံကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာနှင့် အဖြူအမည်းလေးမျက်နှာပါရှိပါသည်။

POKKA
The Healthier Choice

-C = Iron

-P = Refrigerator

-U = Singtech Tablet

-L = Rice Cooker

-Y = Table Fan

Orange Ring Tab Promotion 2014

ဆုမဲထုတ်ရန်စတင်ရန်
30-Nov-2014 ထိ
ယပ်မဲတိုးမြှင့်ထားပါသည်။

Hotline - YGN 09420079658, MDY 09 91017712 | www.facebook.com/POKKA

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အာဘော်

စက်မှုနှင့်အသက်မွေးပညာသင်ယူပါ

လောက၌အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း အတတ်ပညာတစ်ခုခု တစ်ဖက်ကမ်းခတ် တတ်မြောက်ထားသူတိုင်းသည် ကြီးပွား တိုးတက်နိုင်ကြောင်း လောကနီတိက ညွှန်းဆိုထားလေသည်။ မျက်မှောက်ခေတ်သည် စက်မှုနှင့်နည်းပညာများ အရှိန်အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်ပြောင်းလဲလျက်ရှိပေရာ လူငယ်လူရွယ်တိုင်းအသက်မွေး ဝမ်းကျောင်းနှင့်ဆိုင်သော အတတ်ပညာတစ်ခုခု သင်ယူတတ် မြောက်ထားသင့်ပေသည်။ ထိုအသက်မွေးဝမ်းကျောင်း အတတ် ပညာများဖြင့်ပင် လုပ်ငန်းခွင်များသို့ လွယ်ကူစွာဝင်ရောက်လုပ်ကိုင် နိုင်ကြပေလိမ့်မည်။ အထူးသဖြင့် စက်မှုနှင့်အသက်မွေးပညာများ သင်ယူတတ်မြောက်ထားသင့်ပေသည်။

ယခုအခါ စက်မှုညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန လူ့စွမ်းအားအရင်း အမြစ်ဌာန၏ကြီးကြပ်မှုဖြင့် စက်မှုသင်တန်းကျောင်းများ၌ စက်မှု နှင့် အသက်မွေးပညာ ရွေ့လျားသင်တန်း (Mobile Vocational Training Unit) များကို တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်းလိုက်ပြီဖြစ်သည်။ ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး နှင့်အသိပညာ၊ အတတ်ပညာများ၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်ရည်ရွယ် လျက် သင်တန်းများပို့ချပေးနိုင်ရေး ဖွဲ့စည်းလိုက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခုအခါ လိုအပ်ချက်ရှိရာ အရပ်ဒေသများသို့သွား ရောက်၍ စက်မှုနှင့်အသက်မွေးမှု ပညာရပ်များကို ကျယ်ကျယ် ပြန့်ပြန့် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပို့ချပေးနေပြီဖြစ်သည်။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့နှင့်ပူးပေါင်း၍ စက်မှုနှင့်အသက်မွေးပညာ ရွေ့လျားသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၁)၊ (၂) နှင့် (၄) တို့ကို ပခုက္ကူခရိုင် ကမ္ဘစံပြကျေးရွာ၊ မြစ်ခြေကျေးရွာနှင့် မြိုင်မြို့နယ် အောင်သုခစံပြကျေးရွာတို့၌ လည်းကောင်း၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်း၍ သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၃)ကို လက်ပံတောင်းတောင်ဒေသ ဆည် တည်းစီးတောရွာသစ်၌လည်းကောင်း ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ဒေသခံ သင်တန်းသား ၁၉၈ ဦးကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးခဲ့ပြီးဖြစ် ကြောင်းသိရသည်။ အလားတူသင်တန်းများကို ကျန်တိုင်းဒေသ ကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရတာဝန်ရှိသူများ ပူးပေါင်းကာလိုအပ်ချက် ရှိရာဒေသများ၌ ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်သွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိသည်။

ကျေးလက်ဒေသများ လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးရေး မြှင့်တင်လျက်ရှိရာ စက်ချုပ်သင်တန်း၊ အလုပ်သင်တန်း၊ မော်တော်ယာဉ်စက်ပြင် သင်တန်း၊ သံဂဟေဆက် သင်တန်းစသည်ဖြင့် အသက်မွေးဝမ်း ကျောင်းပညာရပ်များ၊ သက်ဆိုင်ရာမှ သင်တန်းများဖွင့်လှစ်ကာ သင်ကြားပေးလျက်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံတွင် ပြည်တွင်း ပြည်ပရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုများ တိုးပွားလျက်ရှိရာ ကျွမ်းကျင်လုပ်သား (Skill Labour) လိုအပ်ချက်မှာလည်း တိုးလာလျက်ရှိသည်။ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ စက်မှုစုန် အသီးသီးသို့ ကျွမ်းကျင်လုပ်သား များအဖြစ် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာများ သင်ကြားတတ်မြောက်ထားကြရန် လိုအပ်လာပြီဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်တွင်းသတင်း

ပြည်သူများသွားလာမှုအဆင်ပြေစေရန် မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးသွားသောတံတားများ ပြန်လည်တည်ဆောက်ပြုပြင်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁
ပခုက္ကူ-ပေါက်-ကျောက်ထုလမ်း အခြေအနေ၊ မိုးရွာသွန်းမှုကြောင့် ကမ်းမဖြူချောင်းရေကျနေမှုနှင့် လမ်း ကြောင်းအခြေအနေတို့ကို ဆောက် လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးကျော်လွင်သည် အောက် တိုဘာ ၁၈ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီးနောက် ပုသိမ်- မုံရွာလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၃၈၀/ ၂)နှင့် (၃၈၀ /၁) ကြားတွင် အထူးစီမံ ကိန်းကြီးအဖွဲ့(၃)မှ တည်ဆောက်နေ သော အမှတ်(၂) ပေါက်တံတား (ရေပြာ) တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်း ခွင့်သို့ ရောက်ရှိသည်။ ရှင်းလင်းဆောင်တွင် အင်ဂျင် နီယာမျိုးကြီး ဦးကျော်လင်းက အမှတ် (၂) ပေါက်တံတား(ရေပြာ) တည် ဆောက်ပြီးစီးမှု၊ ကတ္တရာကွန်ကရစ် ခင်းနေမှုနှင့် အချောသတ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေကို လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၁) ပေါက် တံတား (အုန်းတော)တည်ဆောက် နေမှုတို့ကို ပါဝါဖွဲ့ဖြင့်ရှင်းလင်းတင် ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက တံတား ကြီး မကြာမီဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး ကြိုးစား ဆောင်ရွက်ရန်၊ ဒေသခံပြည်သူများ

သွားလာရေး အဆင်ပြေစေရန်၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု အဆင်ပြေ ချောမွေ့စေရန်၊ တံတားလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးပါက ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုရန်တို့ကို မှာကြားသည်။ အမှတ်(၂) ပေါက်တံတား (ရေပြာ) သည် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင် ပေါက်မြို့နယ် ပုသိမ်- မုံရွာလမ်းမိုင်တိုင် အမှတ် (၃၈၀/၂ နှင့် ၃၈၀/၁) ကြားတွင်တည်ရှိပြီး ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ဝီရိမုန်တိုင်းနှင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် O2B မုန်တိုင်းများ ကြောင့် ဘေလီသံပေါင်များ ရေ တိုက်စားပျက်စီးခဲ့ရာ လမ်းပန်းဆက် သွယ်မှု မပြတ်တောက်စေရေးအတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ သံကူကွန်က ရစ်တံတားတည်ဆောက်ရန် လမ်း ညွှန်ခဲ့သဖြင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ် ငန်း၊ အထူးစီမံကိန်းကြီးအဖွဲ့ (၃)မှ မူလတံတားဟောင်းအရည်ပေ ၁၄၉၀ ရှိ တံတား Alignment အတိုင်း အရည်ပေ ၁၆၅၀ ထပ်မံတိုးချဲ့တည် ဆောက်မည့် ဘိုးပိုင်လုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်မှ စတင်၍ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်တွင်

တံတားလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီး ၍ ဒေသခံပြည်သူများသွားလာမှု အဆင်ပြေစေရန် ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဆိုင်ကယ်များ၊ ကိုယ်ပိုင်ယာဉ်ငယ်များ၊ ခရီးသည်ယာဉ်များ၊ ကုန်တင်ယာဉ် ငယ်များကို ဖြတ်သန်းခွင့်ပြုခဲ့သည်။ အလားတူ ဆိပ်ဖြူ-ကန်တော်- ပေါက်လမ်းပေါ်ရှိ အမှတ်(၁) ပေါက် တံတား (အုန်းတော)မှာလည်း ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ဝီရိမုန်တိုင်းနှင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် O2B မုန်တိုင်းများကြောင့် ဘေလီ သံပေါင်များ ရေတိုက်စားပျက်စီးခဲ့ရာ အထူးစီမံကိန်းကြီး အဖွဲ့(၃)မှ ၂၀၁၃ ခုနှစ် မေ ၁၅ ရက်နေ့မှ စတင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပွင့်လင်းရာသီတွင် ဒေသခံပြည်သူများ ဆောလျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် တံတားလုပ်

ငန်းများ သတ်မှတ်ကာလအတွင်းပြီး စီးရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိပြီး ပွင့်လင်းရာသီတွင် တည် ဆောက်ပြီးစီး၍ လမ်းပန်းဆက် သွယ်မှုမှာ အဆင်ပြေချောမွေ့ မည်ဖြစ်သည်။ အမှတ်(၂) ပေါက်တံတား (ရေပြာ)နှင့်အမှတ်(၁) ပေါက်တံတား (အုန်းတော)တို့တည်ဆောက်ပြီးစီး ပါက မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ချင်း ပြည်နယ်သို့ အချိန်တိုအတွင်း အလွယ်တကူ ဆက်သွယ်သွားလာနိုင် မည်ဖြစ်ပြီး ဒေသခံပြည်သူများ၏ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်း မာရေးတို့ အဘက်ဘက်မှဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)



သီပေါဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူးတံတားကြီးအပေါ် အန္တရာယ်ကင်းရေး မီးများလင်းစေချင်

ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ်ရှိ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူး တံတားကြီးသည် မန္တလေး၊ လားရှိုး၊ မူဆယ်သွား ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး ၏ အဓိက ဆက်သွယ်ပေးသည့် အရေးပါသော လမ်းကြောင်းဖြစ်ပြီး နေ့စဉ်ကားကြီး ကားငယ်အစီး ပေါင်း နှစ်ထောင်ကျော် ဖြတ်သန်းသွားလာ လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ တံတားကြီးကို နိုင်ငံတော်က ၂၀၁၁ ခုနှစ် မတ် ၆ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့၍ ကုန်တင် မော်တော်ယာဉ်ကြီးများမှာ နေ့ည မပြတ် ကုန်စည်စီးဆင်းမှုလွယ်ကူ မြန်ဆန်ချောမွေ့စွာ စုန်ဆန်သွားလာ လျက်ရှိသော်လည်း ယခုကဲ့သို့ ထင်သာမြင်သာပြုပြင်စရာ ဆောင်းဦးကာလ ရောက်ချိန်တွင် နှင်းများနှင့်အတူ တံတားကြီး၏ တေးဝဲယာရိုလျှပ်စစ်ဓာတ်တိုင် များမှ မီးလင်းမှုမရှိခြင်း၊ တံတားကြီး အလယ်ဗဟိုမှ ဆလိုက်မီးများမှာ လည်း ပျက်စီးယိုယွင်းနေရာ အမြင့် အာရုံ မကြည့်လင်မှုများကြောင့် အန္တရာယ်ကို ဖိတ်ခေါ်နေသကဲ့သို့ ဖြစ်နေပါသဖြင့် ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ကူးတံတား ကြီးကို ယခင်ကကဲ့သို့ တံတားကြီးနှင့် ပန်တင်စွာ မီးလုံးများပြန်လည်လဲ လှယ်တပ်ဆင်ပေးရန် မော်တော် ယာဉ်မောင်းများက လိုလားလျက်ရှိ ကြောင်းသိရသည်။ နိုင်း(သီပေါ)



Advertisement for the Myanmar Construction, Power & Mining Exhibition 2014. The banner features the text 'CONSTRUCTION, POWER & MINING Myanmar 2014' and '30 Oct. - 1 Nov. 2014 Myanmar Convention Centre (MCC) Yangon 9.00-17.00 Hrs.' It also includes a list of features: 'The 2nd international exhibition for the building & construction, electrical power & renewable energy and mining & minerals recovery for Myanmar.' and 'Including: Over 150 leading companies from 26 countries around the world, 4 international groups from China, Korea, Singapore and Thailand, Industry Conferences & Seminars'. Logos for supporting and organizing bodies like UMFC, MIA, MFMA, and BES are also present.

ပြည်ထွင်းသတင်း

ဥပဒေပြုရေးလုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ကိစ္စရပ်များ ညှိနှိုင်း

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာသည် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဥပဒေရေးရာနှင့်အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံရေးရာဆောင် အမှတ် (I-2) ဥပဒေကြမ်းကော်မတီအစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး

ထိုသို့ဆွေးနွေးရာတွင် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဒေါ်နန်းဝါန၊ ဦးသောင်း၊ ဦးစတီဖန်၊ ဦးစိုးစိုး၊ ဦးခင်မောင်ညို၊ ဦးခင်မောင်ရွှေ၊ ဦးစိုးရယ်၊ ဦးသိန်းထွန်းဦး၊ ဒေါက်တာစိုးမိုးအောင်၊ ဦးအောင်မြသန်းတို့နှင့် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ ဖြစ်ကြသော ဦးတင်ဝင်း၊ ဦးဆန်းလင်း၊ ဒေါ်သန်းသန်းရီ၊ ဒေါ်မြမြဝင်းနှင့် ဒေါ်သင်းခိုင်တို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး ဥပဒေပြုရေးလုပ်ငန်းများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့်ကိစ္စရပ်များကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (ဝဲဝဲ) (သတင်းစဉ်)



လတ်တလောဖြစ်ပေါ်နေသည့် သတင်းမီဒီယာအရေးကိစ္စများအပြေရာရန် မြန်မာ့ဂျာနယ်လစ်ကွန်ဂရက်နှင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးတို့ ဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

လူငယ်စာနယ်ဇင်းသမား အများစုဖြင့်ဖွဲ့စည်းထားသော မြန်မာ့ဂျာနယ်လစ်ကွန်ဂရက်(MJN)နှင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်တို့သည် ယနေ့မနက် ၁ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ရှိ MJN ရုံးခန်း၌ ပထမဆုံးအကြိမ် တွေ့ဆုံခဲ့ကြပြီး လတ်တလောဖြစ်ပေါ်နေသည့် သတင်းမီဒီယာအရေးကိစ္စများကို အပြေရာရန် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ (ယာယီ)

လတ်တလောတွင် ဥပဒေကြောင်းအရ တရားရင်ဆိုင်နေရသည့်သတင်းမီဒီယာသမားများအရေးကိစ္စ သတင်းမီဒီယာသမားများ ဝန်ကြီးဌာနများတွင် သတင်းအချက်အလက်များ ရယူရာတွင် ကြုံတွေ့ရသည့်အခက်အခဲများဖြေရှင်းရန်နှင့် သတင်းမီဒီယာသမားများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် ကိစ္စများကို အဓိကထားဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်ဟု MJN ၏ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးဖြစ်သူ ဦးမြင့်ကျော်က ပြောသည်။

မွန်းတည့်နေ့ သတင်းထောက် သုံးဦးနှင့် ပိုင်ရှင်တို့ ထောင်ဒဏ်နှစ်နှစ်စီ ပြစ်ဒဏ်ကျခံခဲ့ရသည့် ကိစ္စအပေါ် သတင်းမီဒီယာသမားများအနေဖြင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများရှိနေကြောင်း မြန်မာ့ဂျာနယ်လစ်ကွန်ဂရက် (MJN)က တင်ပြဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

Bi မွန်းတည့်နေ့ကိစ္စတွင် မီဒီယာများ၏အမြင်၊ တရားစီရင်ရေး၏အမြင် နှစ်ဖက်အမြင်များ၏လွှဲယမ်းမှုများအားဆွေးနွေးခဲ့ပြီး “ကောင်းတဲ့ရလဒ်တစ်ခုရမယ်လို့ မျှော်လင့်ထားပါတယ်။ အဓိကကတော့ သမ္မတကို တင်ပြပေးမယ်လို့ ဝန်ကြီးက ကတိပေးသွားတယ်” ဟု MJN ၏ လူမှုရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒေါ်ရွှေမုန်က ဆွေးနွေးမှုအပြီး မီဒီယာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်က “တင်ပြတယ်ဆိုရာမှာ တရားစီရင်ရေးကိုတော့ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်လို့ မရဘူးပေါ့။ တရားရုံးကိစ္စတွေ ပြီးတဲ့အခါမှာတော့ ဒီကိစ္စတွေကို စဉ်းစားပေးနိုင်တဲ့အခွင့်အာဏာ သမ္မတမှာ ရှိတာပေါ့။ ဒီသတင်းစကားကိုတော့

ကျွန်တော်သမ္မတကြီးကို ရှင်းပြပေးမှာပါ” ဟု ပြောသည်။

ဝန်ကြီးဌာနများတွင် သတင်းမီဒီယာသမားများ သတင်းရယူရန် အခက်အခဲရှိပါက မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်ဇင်းကောင်စီ (ယာယီ) သို့မဟုတ် မြန်မာ့ဂျာနယ်လစ်ကွန်ဂရက်(MJN) ကဲ့သို့သော အဖွဲ့အစည်းများမှတစ်ဆင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ အကြောင်းကြားပါက ဝန်ကြီးဌာနမှ ဝင်ရောက်ညှိနှိုင်းပေးမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ဌာနဆိုင်ရာ သတင်းများရယူနိုင်ရန် ဌာနဆိုင်ရာအလိုက် သတင်းပြန်ကြားရေးရုံးများ ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု ဦးမြင့်ကျော်ထံမှ သိရသည်။

၂၀၁၄ ဩဂုတ် ၁ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအဖြစ် ဦးရဲထွဋ်အား တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းကို သဘောတူညီခဲ့ပြီးနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးမှ အမိန့်အမှတ် (၁၈/၂၀၁၄) ဖြင့် တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအဖြစ် တာဝန်လက်ခံပြီးနောက် အစိုးရဌာန



များနှင့် စာနယ်ဇင်းများအကြား (စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်အကြား) ကျင့်ဝတ်နှင့် အပြန်အလှန်လေးစားမှုကို အခြေခံကာ ကောင်းမွန်သည့် မီဒီယာဆက်ဆံရေးတည်ဆောက်ရန် အရေးကြီးဆုံး လုပ်ငန်းအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု ၎င်း၏လူမှုကွန်ရက် ဖေ့စ်ဘွတ်ခ်စာမျက်နှာတွင် ပြောကြားထားသည်။ ဝန်ကြီးသက်တမ်း နှစ်လကျော်

အတွင်း ၎င်း၏ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ MJN နှင့် တွေ့ဆုံမှုအပြီး မေးခွန်းထုတ်ရာတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်က “အစိုးရဌာနဆိုင်ရာတွေနဲ့ စတုတ္ထမဏ္ဍိုင် ချိတ်ဆက်ဖို့ ကြိုးစားတဲ့နေရာမှာ အခုလုပ်ခဲ့တဲ့ မဏ္ဍိုင်လေးရပ် ဆွေးနွေးပွဲရှိတယ်။ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နဲ့ စာနယ်ဇင်းကောင်စီ (ယာယီ) ဆွေးနွေးတာတွေရှိတယ်။

နှစ်ဖက်လုံး ပြုပြင်ရမှာတွေရှိတယ်။ စာနယ်ဇင်းသမားတွေဘက်ကလည်း ပြုပြင်ရမှာတွေရှိတယ်ဆိုတာ လက်ခံတယ်။ ဝန်ကြီးဌာနတွေဘက်ကလည်း သူတို့အနေနဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရမှာဆိုတာတွေ လက်ခံတယ်။ ကျွန်တော် ဒီနေရာ(MJN ရုံး)ရောက်တာပဲကြည့်လေ” ဟု ပြန်လည်ဖြေကြားသည်။ ရဲခေါင်ညွန့်၊ မြတ်သန္တာမောင် ဓာတ်ပုံ-ဇော်မင်းလတ်

အေးချမ်းသာသာ ပြည်မြန်မာ ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ဆုရရှိသူများ စာရင်းထုတ်ပြန်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

၂၀၁၅ ခုနှစ်(၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲအား “အေးချမ်းသာသာ ပြည်မြန်မာ” ဟူသောခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဖိတ်ခေါ်ကျင်းပခဲ့သည်။ အဆိုပါရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့အပြားမှ ဓာတ်ပုံပညာရှင် ၁၀၂ ဦးက ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံ ၅၂၀ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြပြီး ပထမဆု ကျော်ဝင်းလှိုင် (ယဉ်ကျေးမှုတက္ကသိုလ်)၊

ဒုတိယဆု ကျော်စိုးလင်း၊ တတိယဆု မောင်နီဦးတို့က ရရှိခဲ့ကြသည်။ အထူးဆုများအဖြစ် မင်းမင်းထွန်း၊ အောင်ရဲနိုင်(အမရပူရ)၊ ကိုကိုဆန်နီ(သီရိရွှေရည်)၊ ဇော်ဇော်ဝေ(ဆင်ဖြူကျွန်း)၊ ကျော်ဇော်လေးနှင့်အောင်ရဲနိုင် (အမရပူရ)တို့က ဆုများအသီးသီးရရှိကြသည်။ ဆုရရှိသူများကို ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ဆုများချီးမြှင့်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဆုပေးပွဲကျင်းပမည့်ရက်ကို ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

Festival of lights celebration with buffet dinner & soft music

at

VINTAGE LUXURY YACHT HOTEL

On 23rd, 24th and 25th October 2014
7:00 pm onwards

+ 01-9010555, + 959 ~ 250846974

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

မြဝတီမြို့တွင် စိတ်ကြွေးရူးသွပ်ဆေးပြား ၂၃၈ ပြား၊ ဆေးခြောက် ၁၅ ဂရမ်ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁
အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၂)မြို့နယ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် နယ်မြေခံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သောပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မြဝတီမြို့ ရပ်ကွက်(၄)ဒဂုံအောင်လမ်းနေ အောင်ထွန်း(ခ) လက်ကောက်၏ နေအိမ်ကိုရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ မင်းကိုဦးနှင့် ခင်နိုင်မင်း(ခ)ခွဲကြီး တို့အားတွေ့ရပြီး အောင်ထွန်း(ခ) လက်ကောက်၏ အိပ်ရာဘေးမှ စိတ်ကြွေးရူးသွပ်ဆေးပြား ငါးပြား၊ မင်းကိုဦး၏ အင်္ကျီအိတ်အတွင်းမှ ဆေးခြောက် ၁၅ ဂရမ်တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ စစ်ဆေး ဖော်ထုတ်ချက်အရ မြဝတီမြို့ ရပ်ကွက်(၄)ရန်မျိုးနိုင်လမ်း နေ မမိုးစက်ပွင့်၏ နေအိမ်ကိုရှာဖွေရာ

၎င်းမှာတိမ်းရှောင်လျက်ရှိပြီး နေအိမ် အပေါ်ထပ် အိပ်ခန်းအတွင်းမှ စိတ်ကြွေးရူးသွပ်ဆေးပြား ၂၃၈ ပြားကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် အောင်ထွန်း(ခ) လက်ကောက်(၃၂ နှစ်)၊ မင်းကိုဦး(၃၂ နှစ်)၊ ခင်နိုင်မင်း(ခ)ခွဲကြီး(၃၄ နှစ်)နှင့် (သတင်းစဉ်)



အောင်ထွန်း(ခ)လက်ကောက်၊ မင်းကိုဦး၊ ခင်နိုင်မင်း(ခ)ခွဲကြီးတို့ သုံးဦးကို ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁
အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၁၈) မန္တလေးတောင်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် သတင်းအရ ကျောက်ဆည်မြို့နယ် ဟန်မြင့်မိုရ်ကျေးရွာ မြေမြင့်မိုရ်လက်ဖက်ရည်ဆိုင်သို့ မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဖြင့် ရောက်ရှိလာသူ ဦးလေးကြီး(ခ)မြင့်ထွန်း(ခ)ဆန်းလွင်အားရှာဖွေရာ မော်တော်

ကျောက်ဆည်မြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွေးရူးသွပ်ဆေးပြား ၂၂၂ ပြား ဖမ်းဆီးရမိ
ဆိုင်ကယ် ဒူးကာနစ်ဖက်အတွင်းမှ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

မှန်လုံယာဉ်ခရီးသည်ထံမှ ဘိန်းစိမ်း ၁၁ ကီလိုဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁
အောက်တိုဘာ ၁၉ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၅)တောင်ကြီးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ကလေးမြို့အထွက် သာစည်ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေး စခန်းတွင် အောင်ပန်းမြို့မှကလေးမြို့သို့ မောင်းနှင်သည့် ရန်ကြီးအောင် ခရီးသည်တင်မှန်လုံယာဉ်ကို စစ်ဆေးရာမှထွက်ထိုင်ခုံအမှတ်(၁၇)တွင် လိုက်ပါလာသူ ခရီးသည် ဦးကြည်၏ ထိုင်ခုံရှေ့ရှိ ၎င်းပိုင် ပလတ်စတစ်ဆွဲပုံးအတွင်းမှ ပလတ်စတစ်အိတ် ခြောက်အိတ်ဖြင့် ထုပ်လျက် ဘိန်းစိမ်းအလေးချိန် ၁၁ ကီလိုသိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဦးကြည်(၅၃ နှစ်)ကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရအရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



ဦးကြည်ကို ဖမ်းဆီးရမိ ဘိန်းစိမ်းများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

မိုးညှင်းမြို့နယ်တွင် ဘိန်းဖြူဆပ်ပြာခွက် ၄ ခွက် အလေးချိန် ၅၂ ဂရမ် ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁
အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက်က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂)မြစ်ကြီးနားမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မိုးညှင်းမြို့နယ် မိုးညှင်း-မန္တလေးသွားကားလမ်း သစ်တောဦးစီးဌာန ပျိုးဥယျာဉ်အနီး လမ်းမပေါ်တွင် မော်ဟန်ကျေးရွာဘက်မှ မိုးညှင်းမြို့ဘက်သို့ ခင်မောင်သန်း မောင်းနှင်လာသည့် ဆိုင်ကယ်ကိုရှာဖွေရာ ဖင်ထိုင်ခုံအောက်မှ ရောင်စုံဆပ်ပြာခွက်များအတွင်း ထည့်လျက် ဘိန်းဖြူဆပ်ပြာခွက် လေးခွက်၊ အလေးချိန် ၅၂ ဂရမ်ကို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ခင်မောင်သန်း (၃၈ နှစ်)ကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မူးယစ်အန္တရာယ် တို့ဝိုင်းဝန်း ကာကွယ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁
မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် ပျဉ်းမပင်ကျေးရွာအတွင်း ဖြစ်ပွားခဲ့သော လူသတ်မှု၊ လူယက်မှုမှ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေသူကို ဒဂုံ-ဧရာအဝေးပြေးကားဝင်းအတွင်း၌ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် ထောက်ကြံ့ နယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် ပျဉ်းမပင်ကျေးရွာ ရဲဘော်ဟောင်းလမ်း ဂျိုးဖြူပိုင်လုံးဘေးရှိ စိုက်ခင်းတဲအတွင်း အမျိုးသားတစ်ဦး သေဆုံးနေကြောင်း သတင်းအရ ဩဂုတ် ၃ ရက် ညနေ ၅ နာရီက သွားရောက် စစ်ဆေးခဲ့ရာ သေဆုံးသူမှာ အဆိုပါ တဲတွင် နေထိုင်သော ဦးမောင်မောင်

လူသတ်မှု၊ လူယက်မှု ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေသူကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က ဖမ်းဆီးရမိ

(၆၈ နှစ်) ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ သေဆုံးမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ထောက်ကြံ့နယ်မြေရဲစခန်းက သေမှုသေခင်းရေးဖွင့်၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ဆေးစစ်ချက်အရ လည်ကုပ်တွင် ရရှိသော ထိခိုက်ဒဏ်ကြောင့် အမှတ်(၅) လည်ပင်းရိုးကျိုးပြီး သေဆုံးခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဩဂုတ် ၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲခန့်က ခြံအလုပ်သမားဖြစ်သူ စိုးမင်းဦးက သေဆုံးသူ၏တံသို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး သေဆုံးသူ ပိုင်ဆိုင်သော ဖိလင်းအမျိုးအစား ဆိုင်ကယ်ကိုစီး၍ ယူဆောင်သွားပြီး တိမ်းရှောင်နေကြောင်း မသိသဖြင့် စုံစမ်းသိရှိခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။ ဦးမောင်မောင် သေဆုံးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်ထောက်ကြံ့နယ်မြေရဲစခန်းတွင် သေမှု

သေခင်းဖွင့်လှစ်၍ စစ်ဆေးလျက်ရှိရာ မှ ပြစ်မှုပုံဒေသဖြင့် ပြောင်းလဲအမှုဖွင့်လှစ်ပြီး မသိသဖြင့် စိုးမင်းဦးကို ဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် ညနေ ၄ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် အမှုမှ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေသူ စိုးမင်းဦး(၁၈ နှစ်) ဘုံကလေးမြို့နယ် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး နေသူကို လှိုင်သာယာမြို့နယ် ဒဂုံ-ဧရာအဝေးပြေးကားဝင်း အတွင်း၌ တွေ့ရှိဖမ်းဆီးရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းကို စစ်ဆေးရာ အခင်းဖြစ်နေထောက်ကြံ့လမ်းဆုံ၌ အရက်သေစာသောက်စားခဲ့ပြီး စိုက်ခင်းထဲသို့ပြန်ရောက်စဉ် တံပိုင်ရှင် ဦးမောင်မောင်နှင့် စကားများခဲ့ရာမှ အနီးရှိသံတုတ်ဖြင့် ဦးမောင်မောင်ကို သုံးချက်ခန့်ရိုက်ခဲ့ကြောင်း တံပိုင်ရှင် ဦးမောင်မောင်

လဲကျသွား၍ စောင့်ခြံပေးထားခဲ့ပြီး အနီးရှိအခြားတံမှ ဦးမောင်မောင်၏ မြေးဖြစ်သူ မိန်းကလေးငယ်နှစ်ဦးကို ကြိုးတုပ်ချည်နှောင်ခဲ့ကာ တစ်ဦးထံမှ MC ရွှေဆွဲကြိုးတစ်ကုံးကို ဆွဲဖြတ်လုယူခဲ့ကြောင်း၊ တဲနောက်ခန်းရှိ သေတ္တာအတွင်းမှ ငွေကျပ် ခုနစ်သိန်းကိုလည်း ယူဆောင်ခဲ့ပြီး ဦးမောင်မောင် ပိုင်ဆိုင်သော ဆိုင်ကယ်ကို ယူဆောင်ကာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျိုက်လတ်မြို့နယ်သို့ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်နေခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း ပေါ်ပေါက်ခဲ့သဖြင့် အမှုမှ သက်သေခံပစ္စည်းများပြန်လည် သိမ်းဆည်းနိုင်ရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သူ စိုးမင်းဦးကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ တင်လှမောင်

မော်တော်ယာဉ်က ဆိုင်ကယ်ကိုဝင်တိုက်

ပုသိမ် အောက်တိုဘာ ၂၁
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဒေးဒရမြို့နယ် သဲကုန်းလေးကျေးရွာ ဒေးဒရဲ-ဖျာပုံ ကားလမ်းမပေါ်၌ မိုင်တိုင် (၁၂/၀ နှင့် ၁၂/၁) အကြားတွင် အောက်တိုဘာ ၁၉ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲက သဲကုန်းလေးကျေးရွာမှ ဖျာပုံမြို့သို့ ယာဉ်မောင်းလှိုင်ကျော်ဘွား (၄၂ နှစ်) တပ်ကုန်းမြို့နေသူ မောင်းနှင်လာသည့် ကန်တာ အဖြူရောင်မော်တော်ယာဉ်သည် သဲကုန်းကျေးရွာမှ ဖျာပုံမြို့သို့ ယာဉ်မောင်း မင်းမင်း(၂၃ နှစ်) သဲကုန်းလေးကျေးရွာ ဒေးဒရဲမြို့နေသူ မောင်းနှင်လာသော ကန်ဘိုအနက်ရောင်ဆိုင်ကယ်ကို သဲကုန်းကျေးရွာမှ ကားလမ်းမအထွက်၌ အရှိန်မထိန်းနိုင်ဘဲ ရုတ်တရက်ဝင်တိုက်မိရာ မင်းမင်းတွင် (စိုးရိမ်ရ) ဒဏ်ရာရရှိသွားသဖြင့် ယာဉ်မဆင်မခြင်မောင်းနှင်သူ လှိုင်ကျော်ဘွားကို အရေးယူစစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။ မောင်မောင်မြင့် (iprd)

<p>သမ္မတ သွင်၊ မင်္ဂလာ(၁)၊ မင်္ဂလာစံပြု Top Royal၊ ဝင်းလိုင်(မန္တလေး)၊ ခြုံမှ(မန္တလေး)</p> <p>၂၄ . ၀၀ . ၂၀၁၄ ရက်မှ တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ</p>	<p>နေပြည်တော်(၁)၊ မင်္ဂလာစံပြု မန္တလေး-မင်္ဂလာဒုံခင်းမွန်း . အောင်သီရိ(လာရီ)</p> <p>၂၄ . ၀၀ . ၂၀၁၄ ရက်မှ တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ</p>	<p>နေပြည်တော်၊ ရှေ့ဆောင်(၂) မင်္ဂလာစံပြု၊ မန္တလေး-မင်္ဂလာဒုံခင်းမွန်း</p> <p>၂၄ . ၀၀ . ၂၀၁၄ ရက်မှ တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ</p>	<p>ရှေ့ဆောင်(၁) မန္တလေး-မင်္ဂလာဒုံခင်းမွန်း . ခြုံမှ(မန္တလေး)</p> <p>၁၇ . ၀၀ . ၂၀၁၄ ရက်မှ တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ</p>	<p>မင်္ဂလာ(၂)ဒဂုံစင်တာ(၂) မန္တလေး-မင်္ဂလာဒုံခင်းမွန်း</p> <p>၁၇ . ၀၀ . ၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်ပြုပြီ</p>								
<p>သမ္မတ ၀၁ - ၂၄၆၆၆၂</p>	<p>သွင် ၀၁ - ၃၇၂၅၉၄</p>	<p>မင်္ဂလာ(၁) ၀၁ - ၂၄၇၀၅၇</p>	<p>မင်္ဂလာ(၂) ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>မင်္ဂလာစံပြု ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>ရှေ့ဆောင်(၁) ၀၁ - ၂၅၂၀၁၃</p>	<p>ရှေ့ဆောင်(၂) ၀၁ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>နေပြည်တော် ၀၁ - ၂၅၂၀၁၃</p>	<p>Top Royal ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>ဝင်းလိုင် ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>ခြုံမှ ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>မင်္ဂလာဒုံခင်းမွန်း ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>	<p>ဝင်းလိုင် ၀၂ - ၃၇၀၅၉၁</p>

ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

ပညာဒါနပေးလှူကြမည် ကုသလမှုကောင်းကျိုးပြုစို့

စန်းနီလာဝင်း

လူနေမှုဘဝတစ်လျှောက်လုံး၌ ပညာကို မဖြစ်မနေဆည်းပူးသင်ကြား ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ “အဋ္ဌာရသ၊ သိပ္ပံအခြား၊ အတတ်များကို၊ မှတ်သား သတိ၊ ပညာရှိတို့၊ တတ်သိအပ်စွာ၊ ထိုသိပ္ပံကို၊ နှံ့မျှလုံခြုံ၊ မတတ်တုံလည်း တစ်စုံတစ်ခုတတ်အောင်ပြု၍ လူမှုအောင် စီးပွားဆောင်လော့” ဟူ၍ ကန်တော်မင်းကျောင်းဆရာတော်က လောကသာရပျို့၌ လမ်းညွှန်စပ်ဆိုပြ ထားသည်ကို တွေ့ရသည်။

ယနေ့ကမ္ဘာပေါ်၌ ချမ်းသာကြွယ်ဝဆုံးသူဌေးကြီးလည်းဖြစ် ကွန်ပျူတာ ပညာရှင်ကြီးလည်းဖြစ်သည့် “ဘီလ်ဂိတ်စ်” (Bill Gates) ကိုယ်တိုင် ခံယူကျင့်သုံးလျက်ရှိသော ဘဝဆိုင်ရာ ခံယူချက်စကားတစ်ခုမှာ အလွန် အားရအားကျ ဂုဏ်ယူနှစ်သက်ဖွယ်ဖြစ်ပါ၏။ “ကျွန်တော်က ယနေ့ကမ္ဘာ ပေါ်မှာတော့ အချမ်းသာဆုံးသူဌေးကြီးပေါ့။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော် အမေရိကန်နိုင်ငံသားဖြစ်ပေမယ့် အမေရိကန်သမ္မတအဖြစ် ဘယ်တော့မှ ဝင်ရောက်အရှေးမခံလိုပါဘူး။ ကျွန်တော့်ကို သမ္မတအရွေးခံဖို့ တိုက်တွန်း နေကြပေမယ့် ကျွန်တော်က လုံးဝစိတ်မဝင်စားတာ၊ ဘဝမှာ ကျွန်တော် အသက်ရှင်နေတုန်း အလုပ်ချင်ဆုံးအလုပ်ကတော့ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးမှာ ရှိနေကြတဲ့ မရှိဆင်းရဲသား နှမ်းပါးသူများရဲ့ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး လိုအပ်ချက်တွေကို အတတ်နိုင်ဆုံး ဖြည့်ဆည်းလျှော့ဒါနရတာကို အပျော် ပိုက်ဆုံး၊ ပီတိအဖြစ်ဆုံးပါ။ ကျွန်တော်သေသွားရင်လည်း ကျွန်တော့် သား သမီးတွေကို ကျွန်တော့်ရဲ့ အမွေအနှစ်အားလုံးကို မပေးဘူးလို့ ယခု ကတည်းက သူတို့ကို ပြောထားပြီးသားပါ။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ မိဘ အမွေအနှစ်ကိုပဲ မျှော်ကိုးအားကိုးအားထားနေတဲ့ သားသမီးဟာ လောက မှာ ဘယ်သောအခါမှ ကြီးပွားတိုးတက်နိုင်မယ် မထင်ဘူး။ ကိုယ့်အား ကိုယ်တိုးစိတ်လည်းပျောက်နိုင်ပြီး အချောင်သမား ဖြစ်သွားနိုင်ပါတယ်။ သူတို့ကို ကျွန်တော်က ပစ္စည်းဥစ္စာအမွေထက် ပညာအမွေကိုပဲ ဦးစားပေး ဝေးပစ်ခဲ့မှာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟူသော သူ၏ဘဝ ခံယူကျင့်သုံးမှုဆိုင်ရာ စကားမှာ ကျွန်တော့်တို့ နိုင်ငံက သူဌေးကြီးများအတွက် စံနမူနာယူဖွယ် ဖြစ်မည်ထင်ပါ၏။

မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ အဘိဓမ္မာဒေသနာတော်တွင် “ပညာ” နှင့် ပတ်သက်၍ (၁) ဇာတိပညာ (၂) ပဝတ္တိပညာ ဟူ၍ နှစ်မျိုးရှိကြောင်း ဟောပြော ညွှန်ပြထားခဲ့တော်မူသည်။ ဇာတိပညာဆိုသည်မှာ ပဋိသန္ဓေစိတ်နှင့်အတူ ပါရှိလာသော “ဝမ်းတွင်းပါပညာ” ပင်ဖြစ်သည်။ ထိုဇာတိပညာ (ဝါ) ဝမ်းတွင်းပါပညာပါရှိသူသည် ကလေးငယ်ဘဝကပင် သင်ရလွယ်၊ နားလည် တတ်သိလွယ်၏။ ဇာတိပညာ (ဝါ) ပဋိသန္ဓေပညာ မပါခဲ့ဘဲ ပဝတ္တိအခါ (မွေးဖွားလာခါမှ) မိခင် ဖခင်တို့က သင်ပြခြင်း၊ အရွယ်ရောက်လျှင် ဆရာ ဆရာမတို့က သင်ကြားပြသခြင်း၊ ပညာရှိ ပညာရှင်များထံ တပည့်ခံကာ ဆည်းပူးလေ့လာသင်ကြားခြင်းတို့ကြောင့် တတ်သိနားလည်လာသော ပညာသည် ပဝတ္တိပညာဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် ဇာတိပညာမပါ ရှိသူသည် ပဝတ္တိပညာဖြစ်အောင် ဆည်းပူးလေ့လာသင်ကြားရမည်ဖြစ်သလို ဇာတိ ပညာလည်း ပါရှိလာသလို ပဝတ္တိပညာလည်း ဆည်းပူးသင်ကြားမည် ဆိုပါက ထိပ်တန်းရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အနန္တကျေးဇူးတော်ရှင် မြတ်ဗုဒ္ဓ သခင်က ပညာကို မဖြစ်မနေ လေ့လာဆည်းပူးရန် အဘိဓမ္မာဒေသနာတော် ၌ ဟောပြောညွှန်ပြတော်မူခဲ့ပါသည်။

ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့အစည်း (UNDP) ၏ အစီရင်ခံစာ၌ အာရှ တိုက်၏ နိုင်ငံများဖြစ်ကြသည့် (၁) မြန်မာ၊ (၂) ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ (၃) ပါကစ္စ တန်၊ (၄) အိန္ဒိယ၊ (၅) သီရိလင်္ကာ၊ (၆) နီပေါ၊ (၇) ကမ္ဘောဒီးယား၊ (၈) လာအို၊ (၉) တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၊ (၁၀) ဗီယက်နမ်၊ (၁၁) စင်ကာပူ၊ (၁၂) ထိုင်း၊ (၁၃) မလေးရှား၊ (၁၄) ဖိလစ်ပိုင်၊ (၁၅) အင်ဒိုနီးရှား၊ (၁၆) ဘရူနိုင်းနိုင်ငံအပါအဝင် အာရှနိုင်ငံ(၁၆)နိုင်ငံရှိသည့်အနက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း စုစုပေါင်း ကျောင်းထားနိုင်မှု အချိုးအစား (Combined first, second, and third level school enrolment ratio) သည် အာရှနိုင်ငံများအဆင့်(၉) နေရာ၌ လည်း ကောင်း၊ သက်ကြီးစာတတ်မြောက်မှုအချိုးအစား (adult literacy ratio) သည် အာရှနိုင်ငံများ၌ အဆင့်(၈)နေရာ၌လည်းကောင်း၊ မျှော်မှန်း သက်တမ်း (Expectancy of life at birth) သည် အာရှနိုင်ငံများ၌ အဆင့်(၁၂)နေရာ၌ လည်းကောင်း တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ (ဒေါ်လာ ငွေ၏ဝယ်

နိုင်စွမ်းအားဖြင့် ဖော်ပြသော တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ Purchasing Power Parity in terms of US dollar) သည် အာရှနိုင်ငံများ၌ အဆင့်(၁၅) နေရာ၌ လည်းကောင်း အသီးသီးရှိနေသည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိရသည်။

ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီးမှ ရည်မှန်းချက်ထားရှိသော ထောင်စုနှစ် ရည်မှန်းချက်များတွင် လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံး၌ မူလ တန်းပညာသင်အရွယ် ယောက်ျားလေးရော မိန်းကလေးပါမကျန် အားလုံးမူလ တန်းပညာတတ်မြောက်ပြီးဖြစ်ရေး (Ensuring universal Primary education for boys and girls) ဟူသော ရည်မှန်းချက်ကို မဖြစ်မနေ အကောင်အထည်ဖော်သွားကြရန်ဟူသော လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ရပ် ဖော်ပြပါရှိ သည်။

ယနေ့ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် ကျောင်းမနေနိုင်ကြသည့် ကလေးဦးရေ ၁၁၃ သန်းကျော်ရှိနေပြီး ထိုကျောင်းမနေနိုင်ကြသည့် ကလေးဦးရေတွင် ယောက်ျား လေး ၄၁ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် မိန်းကလေး ၅၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိနေသည်ဟု သိရသည်။ ပညာလည်း မသင်ကြားနိုင်၊ အရွယ်လည်းမရောက်ဘဲ လုပ်ငန်းခွင်အသီးသီးတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်နေကြရသူအရေအတွက်ပမာဏကို ဆက်လက်ဖော်ပြ လိုပါသည်။

ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် အသက်ငါးနှစ်မှ ၁၄ နှစ်အတွင်း အလုပ်လုပ်ကိုင် နေကြရသူ ဦးရေမှာ သန်း ၂၅၀ ကျော်ရှိနေသည်။ ထိုသန်း ၂၅၀ ထဲတွင် အာရှတိုက်မှ အရွယ်မရောက်သေးသည့် ကလေးအလုပ်သမားဦးရေ ခြောက် ရာခိုင်နှုန်း၊ အာဖရိကတိုက်မှ အရွယ်မရောက်သေးသည့် ကလေးအလုပ် သမား ၃၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ လက်တင်အမေရိကတိုက်မှ အရွယ်မရောက်သေးသည့် ကလေးအလုပ်သမားဦးရေ ခုနစ်ရာခိုင်နှုန်း အသီးသီးရှိနေသည်ကို တွေ့ရ သည်။

အရွယ်မရောက်သေးသည့် ကလေးအလုပ်သမားဦးရေ၏ ခုနစ်ရာခိုင်နှုန်း သည်လူလုပ်အားများစွာ အသုံးပြုကြရသည့် စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းခွင်များတွင် လုပ်ကိုင်နေကြရပြီး လုပ်ငန်းခွင်အားအန္တရာယ် ကြီးမားလှသောလုပ်ငန်းများ တွင် အရွယ်မရောက်သေးသည့် ကလေးဦးရေ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းအသီးသီးရှိနေ ကြသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ အရွယ်မရောက်ကြသေးသည့် ကလေးအလုပ်သမား ဦးရေ သန်း၆၀ ကျော်မှာ အသက် ၅ နှစ်မှ ၁၁ နှစ်အရွယ် လူမမယ်ကလေးငယ် များဖြစ်နေကြသည်ကို ရင်နှင့်ဖွယ် တွေ့ရှိရသည်။ ဖွံ့ဖြိုးပြီးနိုင်ငံကြီးများ၌ ပင်လျှင် အရွယ်မရောက်ကြသေးသည့် ကလေးအလုပ်သမားများ ဖြစ်နေကြ သည်ကို ကုလသမဂ္ဂအစီရင်ခံစာ၌ ဖော်ပြထားသည်ကို တွေ့ရပြန်သည်။ သာဓကအားဖြင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၌ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းခွင်များ နှင့် အလုပ်ကြမ်းလုပ်ကိုင်ကြရသည့် လုပ်ငန်းခွင်များတွင် အရွယ်မရောက် ကြသေးသည့် ကလေးအလုပ်သမားများစွာရှိနေသည်ဟု သိရသည်။

ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂ ထောင်စုနှစ်အစီရင်ခံစာ (Millennium Report) အရ လွန်ခဲ့သည့် ဆယ်စုနှစ်များက တစ်ကမ္ဘာလုံး အတိုင်းအတာအရ အခြေခံ ပညာမူလတန်းကျောင်းများတွင် ကျောင်းတက်သူဦးရေ ၅၉၉ သန်းကျော် ရှိခဲ့ ရာမှ လွန်ခဲ့သော ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်မှာပင် ကျောင်းတက်သူဦးရေ သန်းပေါင်း ၇၀၀ ကျော်ရှိလာကြောင်း၊ လွန်ခဲ့သည့် ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှစ၍ မိန်းကလေးဦးရေ ၄၄ သန်းကျော်မှာ မူလတန်းပညာသင်ကျောင်းများသို့ ရောက်ရှိလာခဲ့ကြောင်း လေ့လာသိရှိရသည်။

ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီးက “အားလုံးအတွက်ပညာရေး” (Education for All) ဟူသောဆောင်ပုဒ်ကိုချမှတ်၍ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပညာရေးအတွက် အပေါင်းလက္ခဏာကောင်းများ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့သည်။ အားလုံးအတွက် ပညာရေးဆိုသည်မှာ ကလေး၊ လူငယ်နှင့် လူကြီးအားလုံးတို့ အတွက် လိုအပ်သောပညာရေးဖြစ်ပြီး ကလေးတိုင်း မူလတန်းပညာကို မဖြစ်မနေသင်ကြားရေး သက်ကြီးစာမတတ်သူ လျော့နည်းပပျောက်ရေးတို့ပင် ဖြစ်သည်။

ယနေ့လက်ရှိ ကမ္ဘာ့ပညာရေးနှစ်စဉ်အသုံးစရိတ်မှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၈၀ ဘီလီယံရှိနေသည်ဟု သိရသည်။ ကမ္ဘာ့ဒေသအလိုက် ပညာရေးအသုံး စရိတ် ထပ်မံလိုအပ်မှု ငွေပမာဏမှာ (၁) ဥရောပဒေသနှင့် အမေရိကန် ဒေသအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ခုနစ်ဘီလီယံကျော်၊ (၂) လက်တင်အမေ ရိကဒေသနှင့် ကရစ်ဘီယံဒေသအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၁ ဘီလီယံ၊ (၃) အရှေ့အာရှနှင့် ပစိဖိတ်ဒေသအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ

၀ ဒသမ ၇ ဘီလီယံ၊ (၄) အရှေ့အလယ်ပိုင်းနှင့် မြောက်အာဖရိကဒေသများ အတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၆ ဘီလီယံ၊ (၅) တောင်အာရှ ဒေသအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၆ ဘီလီယံနှင့် (၆) ဆာဟာရနှင့် အာဖရိကဒေသများအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၉ ဘီလီယံ အသီးသီး လိုအပ်လျက်ရှိနေသည်ကို တွေ့ရပြန်ပါသည်။

ပညာမြင့်၍ လူမျိုးတင့်စေရန် နိုင်ငံတော်က ယနေ့ပညာရေးကို အခြေခံအဆင့်မှစ၍ မြှင့်တင်လျက်ရှိသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် “အခြေခံအရင်းအမြစ်ပေါ် အခြေပြုသည့် စီးပွားရေးအဆင့်” (Factor Driven Economics)မှ တစ်ဆင့် “စွမ်းဆောင်ရည်အခြေပြုသည့် စီးပွားရေးအဆင့်” (Efficiency-Driven Economics) သို့ ကူးပြောင်း လျက်ရှိပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် “တီထွင်ကြံဆထုတ်လုပ်မှုကို အခြေပြုသည့် စီးပွားရေးအဆင့်” (Innovation-Driven Economics) သို့ရောက်ရှိလာ၍ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် စွမ်းဆောင်ရည်ရှိသော “လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး” (Human resources Development) အတွက် အသိပညာရှင် အတတ်ပညာရှင်များ၊ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ လေ့ကျင့် မွေးထုတ်သွားရန် အဆင့်မီပညာရေးက အဓိကကျလျက်ရှိပေသည်။

ဤအချိန်မျိုးတွင် သဒ္ဓါတရားလည်းထက်သန်၊ ငွေကြေးလည်း တတ် စွမ်းနိုင်ကြသည့်ပုဂ္ဂိုလ်များက ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်းများ ထူထောင်ပြီး စာသင်ကျောင်းတိုးချဲ့ဆောင်ရွက်၊ စာအုပ်စာတမ်းများ ကျောင်းသုံး ပရိဘောဂပစ္စည်းများနှင့် စာရေးကိရိယာများ လျှော့ဒါနခြင်း၊ ပညာထူးချွန် သူများကို ဆုချီးမြှင့်ခြင်း၊ ပညာသင်ထောက်ပံ့ကြေးများပေးလှူခြင်း၊ ကျောင်းများ၏ ဥပစံရုပ် ကောင်းမွန်အောင် ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း စသည်တို့ကို တက်တက်ကြွကြွ ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်နေကြသည်မှာ အလွန်မွန်မြတ်လှ၍ ဂုဏ်ယူအားကျအားရဖွယ်ရာ အလှူဒါနတစ်မျိုးပင်ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော် လက်လှမ်းမီသလောက် လက်တွေ့လေ့လာကြည့်ခွင့် ရရှိသည့် ပညာရေး ဖောင်ဒေးရှင်းများအနက် ဗိုလ်မှူးကြီးတင်လှိုင် (ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး-ငြိမ်း) နှင့် ဒေါ်ခင်လှလှ ဖောင်ဒေးရှင်း၊ ယခင်တော်လှန်ရေး ကောင်စီဝင် ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ်တင်ဖေ၏ ဇနီးဖြစ်သူ ကျောင်းအုပ် ဆရာမကြီးနှင့် စာရေးဆရာမကြီး ဒေါ်သိန်းဆိုင် (ကလောင်အမည်- မမြတ်လေး)၏ ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်းတို့မှာ ပညာဒါနပမာဏ ကြီးမား စွာဖြင့် အောင်မြင်လျက်ရှိသည်ကို အားရဝမ်းမြောက်ဖွယ်ဖြစ်တွေ့ခဲ့ ရသည်။

လူဟူ၍ ဖြစ်လာပြီး ပညာမသင်ကြားရလျှင် လူဖြစ်ရုံမဟုတ်ဖြစ်၍ ပညာသင်ကြားလိုသော်လည်း အခက်အခဲရှိနေကြသူများအတွက်လည်း ကောင်း၊ ပညာရေးလမ်းခရီးကို ထူးချွန်စွာ လျှောက်လှမ်းနိုင်ကြသူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်သွားနိုင်ရန်အတွက် လည်းကောင်း၊ ကျောင်းအဆောက် အအုံများ၊ ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များ၊ စာအုပ်စာတမ်း စာရေးကိရိယာများ၊ အခက်အခဲမရှိရန်အတွက် လည်းကောင်း၊ ပညာမြင့်၍ လူမျိုးတင့်စေရန် ရည်သန်သော အမျိုးသားပညာရေးမြှင့်တင်လိုမှု စိတ်ဓာတ်ကောင်းတို့ ဖြင့် ပညာဒါနပြုကြသူများ တိုးပွားသည်ထက် တိုးပွားလာကြစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလိုက်ရပါသည်။

□ **ငွေကြေးလည်း တတ်စွမ်းနိုင်ကြသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များက ပညာရေးဖောင်ဒေးရှင်းများ ထူထောင်ပြီး စာသင်ကျောင်း တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်၊ စာအုပ်စာတမ်းများ ကျောင်းသုံးပရိဘောဂပစ္စည်းများနှင့် စာရေးကိရိယာများ လျှော့ဒါနခြင်း၊ ပညာထူးချွန်သူများကို ဆုချီးမြှင့်ခြင်း၊ ပညာသင်ထောက်ပံ့ ကြေးများ ပေးလှူခြင်း၊ ကျောင်းများ၏ ဥပစံရုပ်ကောင်းမွန် အောင် ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း စသည်တို့ကို တက်တက်ကြွကြွ ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်**

ကမ္ဘာ့အရိုးပွရောဂါအထိမ်းအမှတ်နေ့ ကျင်းပ

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၂၁ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန မန္တလေးမြို့ အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ကမ္ဘာ့အရိုးပွရောဂါ အထိမ်းအမှတ်နေ့ အခမ်းအနားကို ၂၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပရာ



မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်ကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကမ္ဘာ့ရဲတပ်ဖွဲ့ (၈)ရပ်ကွက် လှည်းတန်းစင်တာရှိ ဥရောပသမဂ္ဂအဖွဲ့ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်က ပြည်သူ့ပုဂ္ဂိုလ်၊ ရဲလုပ်ငန်းစဉ်နှင့် လူစုလူဝေးစီမံခန့်ခွဲမှုနယ်ပယ်တို့တွင် မြန်မာ နိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းလမ်းညွှန်ကော်မတီ အစည်းအဝေး အမှတ်စဉ်(၄)ကို ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ရဲချုပ် ရဲချုပ်ဇော်ဝင်း၊ EU သံအမတ်ကြီး Mr.Roland Kobia၊ ရဲဦးစီးအရာရှိချုပ်၊ ရဲလေ့ကျင့်ရေး အရာရှိချုပ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ဌာနမှူး၊ စီမံကိန်းဌာန၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနိမ့်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့၊ EU မှ တာဝန်ခံများနှင့် IMG ရုံးမှတာဝန်ခံများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ရွှေဘိုခဲဆေးကုသရေးအဖွဲ့

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

သဘာဝဘေးဒဏ်ကြောင့် သီးနှံပျက်စီးမှုပြစ်ပေါ်ပါက ပေးဆပ်ကာလကို ဘဏ်ကရွှေ့ဆိုင်းပေးနိုင်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁) ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၂၁) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရွှေဘိုခဲဆေးကုသရေးအဖွဲ့ ဒေါက်တာ အောင်သန်း၏ “မိုးစပါးစိုက်ပျိုး စရိတ်ချေးငွေများကို နေ့စပါးစိုက်ပျိုး စရိတ် ချေးငွေပေးသွင်းပြီးမှ ထုတ်ချေး မည်ဆိုသော စည်းကမ်းချက်အား သဘာဝဘေးဒဏ်နှင့် ပိုးမွှားများ ကြောင့် သီးနှံများ ပျက်စီးဆုံးရှုံး၍ ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် အခက်အခဲဖြစ်နေသော လယ်သမားများအတွက် ဖြေလျှော့ပေးရန် ကိစ္စ” နှင့် စပ်လျဉ်းသည့် မေးခွန်းကို လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်က မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်အနေဖြင့် တောင်သူများသို့ ချေးငွေများထုတ်ချေးပြီး သတ်မှတ်ကာလအတွင်း မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်သို့ အတိုးနှင့်တကွ ပြန်လည်ပေးဆပ်နေခြင်း ဖြစ်သဖြင့် ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် အခက်အခဲဖြစ်သည့် တောင်သူများအတွက် ဖြေလျှော့ပေးရန် ကိစ္စသည် ဘဏ်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများအရ ဆောင်ရွက်ပေး၍ မရနိုင်ပါကြောင်း သို့သော် သဘာဝဘေးဒဏ်ကြောင့် သီးနှံပျက်စီးမှုဖြစ်ပြီး ပျက်စီး



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော် ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ချိန်တွင် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တင်ပြပါက မြို့နယ်ဘဏ်ခွဲက ပူးပေါင်းအဖွဲ့ဖြင့် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး၍ အမှန်ပျက်စီးသည်ဆိုပါလျှင် ဒေသအာဏာပိုင်အဆင့်ဆင့် ထောက်ခံချက်ဖြင့် သတ်မှတ်ထားသော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့်အညီ စိစစ်၍ ပေးဆပ်ကာလကို ဘဏ်ကရွှေ့ဆိုင်းပေးနိုင်ပါကြောင်း ဖြင့် ဖြေကြားသည်။

ထို့နောက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ မေးမြန်းမှုများအပေါ် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်က ရှင်းလင်း ဖြေကြားသည်။

မြောက်ဥက္ကလာပ မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာသန်းဝင်း၏ “သင့်လျော်

သည့်လျော်ကြေး၊ နစ်နာကြေးပေးခြင်းများကို ကာယကံရှင်များနှင့် သက်ဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသင့်ကြောင်း ဆိုသည်နှင့်အညီ ဗိုလ်တထောင် ဖြိုနှယ် COD ဝင်း မြေကွက်များ၏ မူလမြေပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား မှန်ကန်သူ ပြည်သူများနှင့် မည်သည့် အချိန်ကာလတွင် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းပေးမည်ကိုသိရှိလိုခြင်း” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် COD ဝင်း မြေကွက်များ၏ မူလမြေပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား မှန်ကန်သူ ပြည်သူများကို အဖွဲ့ဖြင့် ပြန်လည် နေရာချထားရေးအတွက် အခန်းလုံလောက်မှုရှိစေရန်နှင့် တည်ဆောက်ချိန်ကာလ မြန်မြန်ဆန်ဆန်ပြီးစီးနိုင်ရေး ရှေးရှုပြီး အဆောက်အအုံ ဒီဇိုင်း၊ အုတ်မြစ်ဒီဇိုင်းများအသင့် ရေးဆွဲထားပြီးဖြစ်သည့် ၂၄ ခန်းတွဲ ၁၄ ထပ် အဆောက်အအုံ နှစ်လုံး ဆောက်လုပ် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အဆောက်အအုံနှစ်လုံး ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် မြေအားခံနိုင် ဝန်ထမ်းသင်္ချာက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားပြီး ဖြစ်သည့်အတွက် ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလကုန်တွင် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ စတင်ဆောင်ရွက်နိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တစ်မတော်သား



ရွှေဘိုခဲဆေးကုသရေးအဖွဲ့ ဒေါက်တာ အောင်သန်း မေးမြန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးမင်းဇော်လင်း၏ “ရန်ကုန်-နေပြည်တော်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးအား အဆင့်မြှင့်တင်တိုးချဲ့ရန် ပြည်ပနိုင်ငံများမှ အကူအညီပေးရန် ကမ်းလှမ်းလာခြင်း ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရန်ကုန်-မန္တလေးအမြန်လမ်းမကြီးအဆင့်မြှင့်တင်ရေးအတွက် JICA, ကိုရီးယား MOLIT- Koica, ADB, US Aid စသည့်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုနည်းပညာ၊ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အကူအညီများ ရရှိရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။

ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် လိုက်လျောညီထွေမှုရှိသည့် ရွေး

ကောက်ပွဲစနစ် ပေါ်ပေါက်လာစေရန် လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မရှင်၏ လေ့လာသုံးသပ်ချက် အစီရင်ခံစာကို ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက ဖတ်ကြားရာတွင် ယနေ့နိုင်ငံတကာတွင် တရားဝင် ကျင့်သုံးလျက်ရှိသည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ် နည်းလမ်းများအရ ၁၂ ခု ရှိပါကြောင်း၊ ကမ္ဘာနိုင်ငံအသီးသီးက ကျင့်သုံးလျက်ရှိသော ရွေးကောက်ပွဲစနစ်များကို လေ့လာဖော်ထုတ်ရာ တွင် အလွှာစုံ၊ ဒေသစုံ၊ ပါတီစုံ၊ တွေးခေါ် မြော်မြင်မှု သဘောတရားစုံနှင့် ပြည်သူတို့၏ ဆန္ဒတို့ကို ကိုယ်စားပြုလျက် အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝပြီး မဲပေးရလွယ်ကူသော ရွေးကောက်ပွဲမျိုးကို ဖော်ဆောင်လျက် တည်ငြိမ်ပြီး စွမ်းရည်ရှိသော အစိုးရမျိုး ဖွဲ့စည်းနိုင်သည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ်မျိုးဖြစ်ရန် လိုအပ်သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပကတိနိုင်ငံရေးအခြေအနေနှင့် ဆီလျော်မှုရှိသော ရွေးကောက်ပွဲစနစ်များတွင် အများကိုယ်စားပြုစနစ်များအနက် မဲအများဆုံးရသူ အနိုင်ယူစနစ် (FPTP)၊ စာရင်းအလိုက်အမျိုးကျကိုယ်စားပြုစနစ် (List PR) နှင့် စင်ပြိုင်စနစ် (Parallel) တို့သည် သင့်လျော်သည်ကို သုံးသပ်တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

နိုင်ငံခြားသား ရွေးကောက်ပွဲလေ့လာသူ ပညာရှင်များ၏ ရွေးကောက်ပွဲစနစ်များအပေါ် ရှင်းလင်း (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁

အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁) ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၂၁ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် (၁၀) နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၄)မှ ဒေါက်တာမြတ်ဉာဏ်ဦး၏ “ပြည်သူ့အဖွဲ့အစည်းများ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ လုံခြုံစိတ်ချမှုရှိစေရေးအတွက် ပုဂ္ဂလိကကောဇာများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် ဆရာဝန်၊ သူနာပြု၊ ဓာတ်ခွဲ၊ ဓာတ်မှန်ကျွမ်းကျင် အစရှိသည့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက အရည်အသွေးမြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများ တက်ရောက်လိုသည့် ဝန်ထမ်းမဟုတ်သော ဆရာဝန်များနှင့် သူနာပြု/သားဖွား သင်တန်းတက်ရောက်လိုသည့် ပုဂ္ဂလိက သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများကို လက်ရှိဖြစ်ထွန်းတိုးတက်လာသော အခြေအနေအရလည်းကောင်း၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍလိုအပ်ချက်များအရလည်းကောင်း လေ့လာဆန်းစစ်၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပြီး စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ နည်းပညာ တက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)နှင့် (မန္တလေး) မြို့များတွင် တစ်နှစ်လျှင် သင်တန်းသား ၅၀ သင်ကြားပို့ချပေးလျက်ရှိပြီး ပြင်ပမှသင်တန်းများအား တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီး

ဌာန၏ အစီအစဉ်ဖြင့် သင်တန်းသား စိစစ်ရွေးချယ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် သင်တန်းစတင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ အဆိုပါသင်တန်းတွင် ပုဂ္ဂလိက သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများကို သင်တန်းကြေးနှုန်းထားတစ်ခု သတ်မှတ်၍ သင်တန်းတက် ရောက်ခွင့်ပေးနိုင်ရေး တင်ပြဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁၀)မှ ဦးသန်းမြင့်၏ “နိုင်ငံဝန်ထမ်း တိုးမြှင့်ခန့်ထားသည့် နှင့်အမျှ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ပေးရန်နှင့် အထူးသဖြင့် နယ်စွန့်နယ်ဖျား ကျေးလက်ဒေသများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရမည့် ဆရာ၊ ဆရာမများတွက် လုံခြုံသောဝန်ထမ်း အိမ်ရာများ ဆောက်လုပ်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းရှင်က အခြေခံပညာကျောင်းများ တည်ဆောက်ပြုပြင်မှုအတွက် သင်ကြားရေးတွင် လိုအပ်သောစာသင်ဆောင်နှင့် သိပ္ပံဆောင်များကို ဦးစားပေးဆောက်လုပ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသဖြင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ဆောက်လုပ်ပေးနိုင်ခြင်း မရှိသေးပါကြောင်း၊ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနတွင် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ ၂၃ နေရာ၊ အမှတ်(၂) အခြေခံပညာဦးစီးဌာနတွင် ဝန်ထမ်း



ရှမ်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၈)မှ ဦးရွှေမောင် ဆွေးနွေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အိမ်ရာ ၂၂ နေရာနှင့် အမှတ် (၃) အခြေခံပညာဦးစီးဌာနတွင် ဝန်ထမ်း အိမ်ရာလေးနေရာတို့ကို ထည့်သွင်း လျာထား တင်ပြထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ဖြင့် ဖြေကြားသည်။

အစည်းအဝေးတွင် တိုင်းရင်း သားလူမျိုးများ၏ အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လေးဦး ဆက်လက် ဆွေးနွေးကြသည်။

ရှမ်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၉)မှ ဦးနေဝင်းထွန်းက တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်း သားလူမျိုးများ ဆိုသည့်စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးသင့်ပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်း သားဟုပြောပါက ဗမာမပါဘဲ ရှမ်း၊ ကချင်၊ ကယား၊ ကရင်၊ ချင်း၊ မွန်၊ ရခိုင် စသည်တို့သာ ပါဝင်သည်ဟု ထင်မြင်ယူဆသူများ ရှိပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ပေါင်းစည်း

ထားသည့် ပြည်ထောင်စုကြီးဖြစ်သည့်အတွက် ပြည်ထောင်စု ဆိုသည့် စကားရပ်ပါရှိမှသာ တိကျမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၂)မှ ဦးမြတ်ကိုက တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်တွင် အမြဲနေထိုင်ခဲ့ကြသော လူမျိုးနွယ်စုများကို ဆိုသည်ဟု အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ပါက အခြေခံဥပဒေနှင့် ညီပါကြောင်း၊ တန်းတူညီမျှဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် တိုင်းရင်း သား မည်မျှရှိသည်ကို တိတိကျကျ ပြောနိုင်မှသာ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက် သည် ပို၍လေးနက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ဆွေးနွေးချက်များနှင့် ဝတ်သက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်း ကော်မတီက ပြန်လည်ကြားနာ ဆောင်ရွက်ရန် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် ကယားပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၃)မှ ဦးဘိုးရယ် တင်သွင်းထားသည့် “ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေး ရရှိလာသည်နှင့် ယခင်က စစ်ဘေးဒဏ်ခံခဲ့ရသော တိုင်းရင်းသားဒေသများ အလျင်အမြန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်မှ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို စီမံကိန်းချမှတ်၍ အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးပါရန် ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့အစည်း တိုက်တွန်းကြောင်း” အဆိုနှင့် ငါးဦး ဆွေးနွေးကြသည်။



ကချင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ် (၁၂)မှ ဦးကျော်ယု ဆွေးနွေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ရှမ်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၈)မှ ဦးရွှေမောင်က စစ်ဘေး ဒဏ်ခံခဲ့ရသော နေရာဒေသများ၌ ယခုအချိန်တွင် မည်မျှတိုးတက်မှုရှိသည်ကို စဉ်းစားသုံးသပ်ကြရန်လိုပါကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်နေသော်လည်း ပြန်လည်လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်လာသည့် အခါ ဆုံးရှုံးမှုများ ပြန်လည်ဖြစ်ပေါ်ပါကြောင်း၊ အချို့ဒေသများသည် ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိသည်မှာ ကြာပြီဖြစ်သော်လည်း တိုးတက်ရန် များစွာ ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဘတ်ဂျက်အခြေအနေရ ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ မဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းကြောင့် အချို့ဒေသများသည် ဒေသတစ်ခုလုံးကို စွန့်ခွာသွားခဲ့ပါကြောင်း၊ ပျက်စီးမှုများကို ဖြေဆည်းနိုင်ရန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများဖြင့် အစားထိုး ပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ကချင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁၂)မှ ဦးကျော်ယု က ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိမှမဟုတ်ဘဲ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရင်း ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်သင့်ပါကြောင်း၊ ညှိနှိုင်းမှုလည်း မရှိ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးလည်း မလုပ်ဆိုပါက တိုးတက်လာမည်၊ ငြိမ်းချမ်းလာမည် မဟုတ်ပါကြောင်း၊ နယ်များတွင် မဖွံ့ဖြိုးသည့်အတွက် ဖွံ့ဖြိုးသည့် ရန်ကုန်၊ မန္တလေးကဲ့သို့ မြို့ကြီးများသို့ စုပုံရောက်ရှိလာကြပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် စစ်ဘေးဒဏ်ခံကြောင့် ဒေသခံအများအပြားသည် နီးစပ်ရာ နိုင်ငံများသို့ ရောက်ရှိကြပြီး ကျေးကျွန်သဖွယ် ဖြစ်ခဲ့ကြရပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် စစ်ဘေးဒဏ်ခံထိခိုက်မှု အများဆုံးဖြစ်ခဲ့သည့် နေရာများ၊ အခြားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လိုအပ်လျက်ရှိသည့် နေရာများတွင် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

တစ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး သိန်းလွင် က ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်း ကူးပြောင်းရန်နှင့် တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးသည် မရှိမဖြစ်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးအောင်မြင်ရေးကို နိုင်ငံရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု၏ အဓိက ဆောင်ရွက်ချက်တစ်ခုအနေဖြင့် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးသဘောတူ စာချုပ်များ၌ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအချက်များအပြင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး၊ လူ့အခွင့်အရေး၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ လူသားချင်းစာနာသော အထောက်အပံ့များပေးအပ်နိုင်ရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် စစ်ဘေးရှောင်ဒုက္ခသည်များ နေရပ်ပြန်နိုင်ရေး စသည့်အချက်များကို စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

ပြည်တွင်းသတင်း

ပြည်သူများအတွက် လက်တွေ့ကျသည့် အကျိုးရလဒ်ပေးဆောင်ပေးနိုင်မည့် ရေအရင်းအမြစ် ဘက်စုံစီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများဖော်ထုတ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁

အမျိုးသားအဆင့် ရေညီလာခံ ၂၀၁၄ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟို ဌာန၌ကျင်းပပြုလုပ်ရာ အမျိုးသား အဆင့် ရေအရင်းအမြစ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း တက်ရောက်၍ အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ (ယာဝု)



အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ အမျိုးသားအဆင့် ရေအရင်းအမြစ် ကော်မတီ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၊ ကော်မတီဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရေဦးစွာ ဒုတိယသမ္မတက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ကမ္ဘာမြေကြီးပေါ်တွင်ရှိသည့် သတ္တလောက အနှယ်ဝင်တိုင်းနှင့် ဂေဟစနစ်များသည် ရှင်သန်ရပ်တည်ရန် ရေအပေါ် မှီခိုနေရပါကြောင်း၊ ရေစီမံခန့်ခွဲမှု ညံ့ဖျင်းခြင်းနှင့် ရေရှားပါးမှုသည် ရောဂါထူပြောခြင်း၊ အာဟာရချို့တဲ့ခြင်း၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှု ဆုတ်ယုတ်ခြင်း၊ လူမှုရေးမတည်မငြိမ်ဖြစ်ခြင်း၊ ပဋိပက္ခများဖြစ်ပွားခြင်းနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ဘေးဆိုးများကျရောက်ခြင်းစသည့် ဆိုးရွားသောပြဿနာများဆီသို့ ဦးတည်သွားစေနိုင်ပါကြောင်း။

ကျောက်ချပ်လွှာများအကြား သဘာဝအတိုင်း ရေပြန်လည်ဖြည့်တင်းပေးသောဇုန်များ၏ ဝိသေသလက္ခဏာများသည် မြေအသုံးချမှု သစ်ပင်သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုတို့အပေါ် မှီတည်ပြီး ပြောင်းလဲနေပါကြောင်း၊ အဆိုပါ အပြောင်းအလဲများကြောင့် ရေရရှိနိုင်မှုမာဏနှင့် ရေအရည်အသွေးတို့အပေါ် သက်ရောက်မှုခံရနိုင်သည့် ရေအရင်းအမြစ် ထိခိုက်ပျက်စီးစေမည့်လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ မြေအောက်ရေလျော့နည်းစေနိုင်မည့် လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ သစ်တောများ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများမရှိစေရေး မြစ်ဝှမ်းဒေသစီမံခန့်ခွဲမှု အထူးဂရုပြု ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုအပ်ပါကြောင်း။

ပြေအောက်ရေသုံးစွဲမှုတွင်လည်း မြေအောက်ရေသည် ရေဖြစ်ပေါ်မှု သံသရာ၏အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး လူ့အဖွဲ့အစည်းက ပိုင်ဆိုင်သော်လည်း အချို့က ပုဂ္ဂလိကပိုင်အဖြစ် ရှုမြင်ပြီး ကျိုးကြောင်းဆင်ခြင်မှုမရှိဘဲ မိမိကိုယ်ကျိုးအတွက် သော်လည်းကောင်း၊ စီးပွားရေးအတွက် သော်လည်းကောင်း၊ အလွန်အကျွံ ထုတ်ယူသုံးစွဲနေလျက်ရှိနေမှုများကို ပညာမရှိသောပုံစံဖြင့် အသုံးပြုခြင်းကြောင့် ရေထုညစ်ညမ်းမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေသည့်အတွက် ယင်းတို့ကို သက်ဆိုင်ရာအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ထိန်းသိမ်းပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ မြစ်များအပါအဝင် ရေအရင်းအမြစ်များတွင် ရေဆိုးများနှင့် ဓာတုပစ္စည်းများကြောင့် ရေထုညစ်ညမ်းမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေသည့်အတွက် ယင်းတို့ကို သက်ဆိုင်ရာအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ထိန်းသိမ်းပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ရေအရင်းအမြစ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန်အတွက် အကျိုးရလဒ်ပေးဆောင်ပေးနိုင်မည့် ရေအရင်းအမြစ် ဘက်စုံစီမံခန့်ခွဲမှုများအတွက် ထိုနောက် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ စီးပွားရေးပညာရှင် Dr.Claudia W Sadoff နှင့် ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနိုင်ငံမှ Mr. Bertrand Bainvel တို့က ရေအရင်းအမြစ်၏ အရေးပါပုံနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသီးသီးရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းမှ ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မြင့်က ရေနှင့် စွမ်းအင်၊ လယ်ယာကဏ္ဍ ပညာရှင်၊ မြေနှင့်ရေစီမံခန့်ခွဲမှုပညာရှင်၊ ဦးထုတ်စံက ရေနှင့်အစားအစာ၊ SMART ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်လှိုင်က ရေနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်း၊ MES အုပ်စု ရေနှင့် သန့်ရှင်းရေး ကျွမ်းကျင်သူများဌာနမှ ဒေါက်တာဝင်းမင်းဦးက ရေ အရည်အသွေးနှင့် ညစ်ညမ်းမှုထိန်းချုပ်ရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိန်ထွန်းက လူသားမှတ်တမ်းတင်စာတံပုံရိုက်ကြသည်။

အခြေခံလိုအပ်ချက်များဖြစ်သည့် ဘေးကင်းသော သောက်သုံးရေရရှိနိုင်မှု၊ မိလ္လာနှင့် ရေဆိုးစွန့်ပစ်မှုစနစ်နှင့် အခြားအိမ်သုံးရေ လိုအပ်မှုများသည်လည်း နေရာအများစုတွင် ပြဿနာတစ်ခုအဖြစ် ရှိနေဆဲဖြစ်ပါကြောင်း။

ရေအရင်းအမြစ် များအား ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရာတွင် မိမိတို့ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ ချောင်းများအစ မြစ်၊ ပင်လယ်အဆုံး ရေအရင်းအမြစ်များအားလုံး ခြုံငုံမိရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ မြစ်များ၊ ချောင်းများနှင့် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းဒေသတွင် သန့်ရှင်း၊ မြေဆီလွှာ တိုက်စားပို့ချခြင်းသည် ဒေသခံပြည်သူတို့၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများအား အခက်အခဲတွေ့စေရုံသာမက မြစ်ချောင်းများနှင့် ကမ်းရိုးတန်းတို့၏ တည်ငြိမ်မှုနှင့် ရေစီးရေလှောင်စနစ်များကိုပါ ပြောင်းလဲစေပါကြောင်း၊ မြစ်ချောင်းများနှင့် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းဒေသပေါ်ကြွယ်ဝသော မြန်မာနိုင်ငံတွင် သန့်ရှင်း၊ မြေဆီလွှာ တိုက်စားပို့ချခြင်းကာကွယ်ရန်အတွက် ထိရောက်သော နည်းပညာများနှင့် လုံလောက်သောပံ့ပိုးမှုများ လိုအပ်ပါကြောင်း။

ရေအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုသည်မှာ အဓိကဂေဟစနစ်များ၏ ရေရှည်တည်တံ့မှုကို မထိခိုက်စေဘဲ အမြင့်မားဆုံးစီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ လူမှုစီးပွားအား သက်ဆိုင်သူ အားလုံးမျှမျှတတစွာစားစေနိုင်ရန် ရေ၊ မြေနှင့် ဆက်စပ်အရင်းအမြစ်များအား ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းထားသည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုအား အားပေးမြှင့်တင်သော လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုဟု အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုထားပါကြောင်း။

ရေအားကဏ္ဍစုံအသုံးပြုမှုများတွင် မျှတမှုရှိစေရေး၊ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစေရေးအတွက် စနစ်တကျစီမံခန့်ခွဲခြင်းဖြင့် ပြည်သူလူထုဘဝ အရည်အသွေးမြင့်မားလာခြင်း၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် စိမ်းလန်းစိုပြည်လာခြင်းနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းခြင်းအကျိုးရလဒ်များအား ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်မှာဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့နောက် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ စီးပွားရေးပညာရှင် Dr.Claudia W Sadoff နှင့် ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနိုင်ငံမှ Mr. Bertrand Bainvel တို့က ရေအရင်းအမြစ်၏ အရေးပါပုံနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသီးသီးရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းမှ ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မြင့်က ရေနှင့် စွမ်းအင်၊ လယ်ယာကဏ္ဍ ပညာရှင်၊ မြေနှင့်ရေစီမံခန့်ခွဲမှုပညာရှင်၊ ဦးထုတ်စံက ရေနှင့်အစားအစာ၊ SMART ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်လှိုင်က ရေနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်း၊ MES အုပ်စု ရေနှင့် သန့်ရှင်းရေး ကျွမ်းကျင်သူများဌာနမှ ဒေါက်တာဝင်းမင်းဦးက ရေ အရည်အသွေးနှင့် ညစ်ညမ်းမှုထိန်းချုပ်ရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိန်ထွန်းက လူသားမှတ်တမ်းတင်စာတံပုံရိုက်ကြသည်။

ရေအရင်းအမြစ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန် ရေအရင်းအမြစ်များ စီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍသည် အဓိကကျပါကြောင်း။

ရေအရင်းအမြစ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန် ရေအရင်းအမြစ်များ စီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍသည် အဓိကကျပါကြောင်း။

ရေစီမံခန့်ခွဲမှု၏ ပင်မဒေါက်တိုင်ကြီး(၃)ရပ်ဟူ၍ တင်စားလေ့ရှိသည့် စီးပွားရေးစွမ်းဆောင်ရည် (Economic Efficiency)၊ မျှတမှု (Equity) နှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ရေရှည်တည်တံ့မှု (Environmental Sustainability) တို့ဖြင့် ပြည့်စုံရန် လုပ်သားကိုင်သားရှိသော၊ လုပ်နိုင်ကိုင်နိုင်ဖြစ်စေမည့် မူဝါဒဥပဒေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်ကောင်း ဖန်တီးပေးရမှာဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်သူများအတွက် ဘေးကင်းသည့်ရေ ပိုမိုရရှိရေး၊ ရေအသုံးပြုမှုများအတွက် မျှတမှုရှိစေရေးနှင့် အနာဂတ်တွင် ရေအရင်းအမြစ်များအား ထိရောက်စွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရေးအတွက် ဥပဒေရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ ယခင်ရေးဆွဲထားသည့် မြန်မာ့ရေဆိုင်ရာ အခြေခံမူဘောင်လမ်းညွှန် (Myna-

ရေအရင်းအမြစ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန်အတွက် အကျိုးရလဒ်ပေးဆောင်ပေးနိုင်မည့် ရေအရင်းအမြစ် ဘက်စုံစီမံခန့်ခွဲမှုများအတွက် ထိုနောက် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ စီးပွားရေးပညာရှင် Dr.Claudia W Sadoff နှင့် ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနိုင်ငံမှ Mr. Bertrand Bainvel တို့က ရေအရင်းအမြစ်၏ အရေးပါပုံနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသီးသီးရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းမှ ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မြင့်က ရေနှင့် စွမ်းအင်၊ လယ်ယာကဏ္ဍ ပညာရှင်၊ မြေနှင့်ရေစီမံခန့်ခွဲမှုပညာရှင်၊ ဦးထုတ်စံက ရေနှင့်အစားအစာ၊ SMART ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်လှိုင်က ရေနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်း၊ MES အုပ်စု ရေနှင့် သန့်ရှင်းရေး ကျွမ်းကျင်သူများဌာနမှ ဒေါက်တာဝင်းမင်းဦးက ရေ အရည်အသွေးနှင့် ညစ်ညမ်းမှုထိန်းချုပ်ရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိန်ထွန်းက လူသားမှတ်တမ်းတင်စာတံပုံရိုက်ကြသည်။

မြစ်များ၊ ချောင်းများ၏ မြေပေါ်တွင်ရှိသော ရေဝေရေလဲရေယာများ၊ မြေအောက်ရေခိုအောင်းသော

ရေအရင်းအမြစ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန် ရေအရင်းအမြစ်များ စီမံခန့်ခွဲမှုကဏ္ဍသည် အဓိကကျပါကြောင်း။

တစ်နည်းအားဖြင့် ရေသုံးစွဲမှုများအကြား ပြိုင်ဆိုင်မှုများတွင် ဒိုင်သမ္မတ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူအတွက်ရေ စားနပ်ရိက္ခာအတွက်ရေ၊ စက်မှုလုပ်ငန်းအပါအဝင် အခြားအခြားသောကိစ္စများအတွက် ရေ ကဏ္ဍအလိုက်လိုအပ်ချက်များ ပေါင်းစည်းပေးရမှာဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြည်သူများအတွက် ဘေးကင်းသည့်ရေ ပိုမိုရရှိရေး၊ ရေအသုံးပြုမှုများအတွက် မျှတမှုရှိစေရေးနှင့် အနာဂတ်တွင် ရေအရင်းအမြစ်များအား ထိရောက်စွာ စီမံခန့်ခွဲနိုင်ရေးအတွက် ဥပဒေရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ ယခင်ရေးဆွဲထားသည့် မြန်မာ့ရေဆိုင်ရာ အခြေခံမူဘောင်လမ်းညွှန် (Myna-

ရေအရင်းအမြစ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန်အတွက် အကျိုးရလဒ်ပေးဆောင်ပေးနိုင်မည့် ရေအရင်းအမြစ် ဘက်စုံစီမံခန့်ခွဲမှုများအတွက် ထိုနောက် ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ စီးပွားရေးပညာရှင် Dr.Claudia W Sadoff နှင့် ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်းနိုင်ငံမှ Mr. Bertrand Bainvel တို့က ရေအရင်းအမြစ်၏ အရေးပါပုံနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသီးသီးရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ယင်းနောက် အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းမှ ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မြင့်က ရေနှင့် စွမ်းအင်၊ လယ်ယာကဏ္ဍ ပညာရှင်၊ မြေနှင့်ရေစီမံခန့်ခွဲမှုပညာရှင်၊ ဦးထုတ်စံက ရေနှင့်အစားအစာ၊ SMART ကုမ္ပဏီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်လှိုင်က ရေနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်း၊ MES အုပ်စု ရေနှင့် သန့်ရှင်းရေး ကျွမ်းကျင်သူများဌာနမှ ဒေါက်တာဝင်းမင်းဦးက ရေ အရည်အသွေးနှင့် ညစ်ညမ်းမှုထိန်းချုပ်ရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိန်ထွန်းက လူသားမှတ်တမ်းတင်စာတံပုံရိုက်ကြသည်။

ကျောစုံမှ

အဆိုပါမြန်မာနိုင်ငံမသန်စွမ်းသူများ အားကစားသမားများသည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်က ရေကူးပြိုင်ပွဲအမျိုးသားမိတာ ၁၀၀ အလွတ်ကူးပြိုင်ပွဲတွင် အောင်မြင်မြတ်က ကြေးတံဆိပ်တစ်ခု၊ အမျိုးသမီးမိတာ ၁၀၀ ရင်ပေါင်တန်းကူးပြိုင်ပွဲတွင် သင်းသင်းခိုင်က ကြေးတံဆိပ်တစ်ခုဆွတ်ခူးကာ ပြိုင်ပွဲများ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိကြောင်း (မြန်မာ့အလင်း)

မိုးလေဝသ အခြေအနေ နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကူး မိုးထစ်ချရန်ရွာနိုင်သည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကူး မိုးထစ်ချရန်ရွာသည်။ မနက်ဖြန်အတွက်ခန့်မှန်းချက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးဆက်လက် ထစ်ချရန်ရွာနိုင်သည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ လှိုင်းအနည်းငယ်မှ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။

အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ

သဘောတူ ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ စာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့သော နယ်မြေ ဒေသများတွင် နယ်စပ်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု အသီးအပွင့်များကို ခံစားနေကြပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ဒေသများသည် အခြားသော တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များထက် နိမ့်ကျနေသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံး တစ်ပြေးညီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုသာ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် စစ်ဘေးဒဏ်ခံခဲ့ရသော ဒေသများအနေဖြင့် အခြားတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များနှင့် တစ်ပြေးညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းက ပြန်လည်ဖြေရှင်းနိုင်မည့်ရက်ကို ညှိနှိုင်းပြီး လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ် ရယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရှေ့ဖို့မှ

“ ဒီတံတားကို အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက်က စတင်ပြီး ပန္နက်တင်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအနေနဲ့ တည်ဆောက်ပေးရတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ အရင်တံတားဟောင်းက ကျဉ်းလည်းကျဉ်း၊ နှစ်ပေါင်းကလည်း ကြာရှည်ပြီဖြစ်တော့ ကြံ့ခိုင်မှုအရ ယာဉ်တွေသွားလာဖို့ အခက်အခဲဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီတံတားဟောင်းကို ယာဉ်သွားလာမှု မပြုဖို့ ပိတ်ထားတာလည်း ကြာပါပြီ။ ဒါကြောင့် သူနဲ့ဘေးချင်းကပ်အပြိုင် ဒီ ဝဋ်ရိပ်တံတား(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)ကို တည်ဆောက်ပေးတာဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးတော့ ခေတ်စနစ်နဲ့အညီ ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှုတွေကိုလည်း အထိုက်အလျောက်ဖြေလျှော့နိုင်ဖို့ ရည်ရွယ် တည်ဆောက်ပေးခြင်းဖြစ်ပါတယ်”ဟု အဆိုပါ တံတားကို တာဝန်ယူ တည်ဆောက်ပေးသည့် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ဆိုသည်။

အဆိုပါ ဝဋ်ရိပ်တံတား (မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီက မြန်မာငွေကျပ် ၅ သမ ၉ ဘီလီယံ အကုန်အကျခံကာ မြန်မာအင်ဂျင်နီယာများဖြင့် လာမည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လအကုန်အပြီး ခြောက်လအတွင်း တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခု တည်ဆောက်ပေးနေသည့် ဝဋ်ရိပ်တံတား (မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)သည် ယခင်တံတားဟောင်း ဝဋ်ရိပ်သံပေါင်တံတား(သာကေတ)၏ ဘေးဝဲဘက်တွင် ကပ်လျက်တည်ဆောက်ခြင်းဖြစ်ပြီး လာမည့်နှစ် ဧပြီလဆန်းပိုင်းတွင် ပြည်သူများ သွားလာအသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ယခင် ဝဋ်ရိပ်သံပေါင်တံတား(သာကေတ)တံတား

ကျော့ဖို့မှ

စက်မှုလယ်ယာစနစ်သို့ ကူးပြောင်းရန် လိုအပ်ချက်၊ မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ တိုးတက်လေ့ကျင့်ပေးထုတ် တာဝန်ပေးအပ်ရန် လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတဦးညွန့်ထွန်းက လမ်းညွှန်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ယနေ့ကာလသည် ဈေးကွက်စီးပွားရေး စနစ်အရ နိုင်ငံတိုင်း မိမိတို့ထုတ်ကုန်များကို ဈေးကွက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်တင်ပို့နိုင်ရေး

အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိနေကြကြောင်း၊ ဦးမာစိတ်ချရသော ဈေးကွက်ဝေစု ရရှိနိုင်ရေးအတွက် အရည်အသွေးအားဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဈေးနှုန်းအားဖြင့်လည်းကောင်း ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။ တောင်သူလယ်သမားများ အမှန်တကယ် ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိနိုင်မည့် ဆန်စပါးသီးနှံအပါအဝင် စီးပွားရေးကွက်ခြေကိုက်သီးနှံများကို စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်

မျိုးစေ့နှင့် စိုက်နည်းစနစ်များကို စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များ အနေဖြင့် တစ်စိုက်မတ်မတ် ကြိုးပမ်းဖော်ထုတ်ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း။ မျိုးကောင်းမှ အပင်သန့်၊ အပင်သန့်မှ အနှံ့ကောင်း၊ အနှံ့ကောင်းမှ ရောင်းပန်းလှမည် ဖြစ်သည့်အတွက် မျိုးကောင်းမျိုးသန့် မျိုးစေ့များ ထုတ်လုပ်ပေးရေးသည် အလွန်အရေးကြီးသည့် အခြေခံလိုအပ်ချက်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံနှင့်အဝန်း မျိုးကောင်းမျိုးသန့် မျိုးစေ့များ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူး

ပေးနိုင်ရေးအတွက် ပုဂ္ဂလိကအခန်းကဏ္ဍမှ မျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ငန်းများ ပေါ်ပေါက်လာရေးအတွက် အားပေးမြှင့်တင် ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် လိုအပ်ကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် တောင်သူလယ်သမားများနှင့် စိုက်ပျိုးရေးဝန်ထမ်းများအား စားသောက်ဖွယ်ရာများကို ဂုဏ်ပြုလက်ဆောင်အဖြစ်ပေးအပ်ပြီး ရပ်မိရပ်ဖများ၊ တောင်သူလယ်သမားများအား ရင်း

ပြည်ထောင်စု

ရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်ခဲ့သည်။ ထိုမှတစ်ဆင့် ဒုတိယသမ္မတသည် ငလိုက်လက်တံမြောင်းတစ်လျှောက် စိုက်ပျိုးထားသော စက်မှုလယ်ယာစနစ် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဧက ၃၀၀၀ ပုလဲသွယ် စပ်မျိုးစပါးစိုက်ကွင်းနှင့် တစ်ဧက တင်း ၂၀၀ အထက် ထွက်ရှိနိုင်သည့် ပုလဲသွယ်မိုးစပါးခင်းတို့ကို ကြည့်ရှုပြီး စားသုံးမှုအရည်အသွေးနှင့် ဈေးကွက်သေချာသည့် မျိုးစပါးများကို ရွေးချယ်၍ တိုးတက်ဖြန့်ဖြူးပေးကြ

ရန် မှာကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့သည် ဖျဉ်းမနားမြို့နယ် အလျင်လိုကျေးရွာ တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဧက ၄၄၀ ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး စိုက်ကွင်းများနှင့် အလျင်လိုကျေးရွာ တောင်သူလယ်သမားများ စိုက်ပျိုးထားသော ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး F-1 မျိုးစေ့ထုတ် စိုက်ကွင်းများအား ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအကြား ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုအစည်းအဝေးကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအကြား ပူးပေါင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပွဲအတွက် ပြုလုပ်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည့်စုံမှန်ကန်သော မဲစာရင်းကောက်ခံရရှိရေးတွင် မည်သို့ဆောင်ရွက်မည်၊ ရွေးကောက်ပွဲအတွက် ပြည်သူများနှင့် မဲဆန္ဒရှင်များအား အသိပညာပေးရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြီးပြည့်စုံသော အသိပညာပေးခြင်း လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်မည်မဟုတ်သဖြင့် မဲဆန္ဒရှင် အသိပညာပေးရေးလုပ်ငန်း မည်သို့ဆောင်ရွက်မည်၊ အဆင့်ဆင့်



သော ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများနှင့် မဲရုံဝန်ထမ်းများအား မည်သို့လေ့ကျင့်ပေးမည်၊ အေးချမ်းမှုတစ်ခုခု မဲဆွယ်စည်းရုံးရေးလုပ်ငန်းများ မည်သို့ ဆောင်ရွက်မည်၊ မဲပေးရာတွင် ကြိုတင်မဲများ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိအောင် ဆောင်ရွက်မည်စနစ်များ၊ ပယ်မဲများ မဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ မဲရေတွက်ရာတွင် ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ သက်သေများနှင့် မဲဆန္ဒရှင်များ ရှေ့မှောက်တွင် ရေတွက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ စသည်ဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲ လုပ်ငန်းစဉ်များအား ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်၍ တက်ရောက်လာသော ပါတီများအနေဖြင့်လည်း ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးသွားကြရန်နှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတက လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြဌာန်းခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဥပဒေအမှတ်(၃၈)နှင့်ပတ်သက်၍ ဒုတိယအကြိမ် တင်ခြင်းဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ဥပဒေတွင်ပါရှိသည့် စကားရပ်အစား ထိုးခြင်း၊ ဖြည့်စွက်ခြင်းများကိုလည်း နိုင်ငံရေးပါတီများမှ လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြစေရန် ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့်အုပ်စုဝင်များခွဲ၍ မဲဆွယ်စည်းရုံးရာတွင် လိုက်နာဆောင်ရွက်သင့်သည့် စည်းကမ်းများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများလိုက်နာသင့်သည့် ကျင့်ဝတ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၏ ရန်ပုံငွေဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအား ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေး အကြံပြုခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံရေးပါတီများအနေဖြင့် တက်ကြွစွာ ဆွေးနွေးသွားသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများသည် ရွေးကောက်ပွဲတွင် အနိုင်ရရှိပြီး လွှတ်တော်အတွင်း ရောက်ရှိပါက ဥပဒေပြုရေးအာဏာ အုပ်ချုပ်ရေးအာဏာ၊ တရားစီရင်ရေးအာဏာတို့ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရမည့် ပုဂ္ဂိုလ်များဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံ၏ အာဏာသုံးရပ်ကို တာဝန်ယူရမည့်

ပုဂ္ဂိုလ်များအနေဖြင့် စီးပွားရေးအမြင်၊ အုပ်ချုပ်ရေးအမြင်၊ လုံခြုံရေးအမြင်၊ နိုင်ငံရေးအမြင်တို့သာမက နိုင်ငံတကာအမြင်ပါရှိရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများအနေဖြင့် ထုတ်ပြန်ထားသော ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်များကိုလည်း သိရှိအောင် လေ့လာထားစေလိုကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီအချင်းချင်း အပြန်အလှန် ထိန်းကျောင်းစေလိုကြောင်း၊ ဥပဒေ၏ အကာအကွယ်ကိုလည်း ရယူ၍ ဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ ကောင်းသော အကြံဉာဏ်များရှိလျှင်လည်း အကြံပြုကြပါရန်နှင့် လွတ်လပ်၍ တရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲဖြစ်စေရန် နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်စေလိုကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံတကာရွေးကောက်ပွဲစနစ်များဆိုင်ရာဖောင်ဒေးရှင်း (IFES)နှင့် INGOသုံးဖွဲ့တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဆူလူကီးဖလား ခြေစစ်ပွဲအောင် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁ လာအိုနိုင်ငံ ဝီယန်ကျင်းမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ဆူလူကီးဖလား ခြေစစ်ပွဲတွင် ပထမနေရာမှ ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်ခဲ့သည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ပြန်လည်ရောက်ရှိလာရာ မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်နှင့်တာဝန်ရှိသူများက မိဘဆွေမျိုးများက ကြိုဆိုကြသည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အသင်းသည် ခြေစစ်ပွဲတွင် အိမ်ရှင်လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဘရူနိုင်း၊ တီမောအသင်းတို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရပြီး အဖွင့်

ပွဲတွင်တီမောအသင်းနှင့် ဂိုးမရှိသရေကျသည့်မှလွဲ၍ ဘရူနိုင်းအသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုး၊ ကမ္ဘောဒီးယားအသင်းကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိ၊ အိမ်ရှင်လာအိုအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးတို့ဖြင့် သုံးပွဲဆက်အနိုင်ရကာ ရမှတ် ၁၀ မှတ်ဖြင့် ပထမနေရာမှ ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ နောက်ဆုံးအဆင့် အုပ်စုပွဲစဉ်များကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်မှ ၂၉ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာအသင်းမှာ နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် မလေးရှားအသင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်တွင် စင်ကာပူအသင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် ထိုင်းအသင်းတို့နှင့်

ယှဉ်ပြိုင် ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ ဆူလူကီးဖလား

ပြိုင်ပွဲ သမိုင်းတစ်လျှောက် အောင်မြင်မှုမရဖူးသေးဘဲ အမြင့်ဆုံးအဖြစ်

သတင်း-ညိုမြတ်သော်တာ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်



ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၉)ပါ ဆူလူကီးဖလား ခြေစစ်ပွဲ မြန်မာအုပ်စု ဗိုလ်ဖြင့်အောင်မြင် သတင်းအညွှန်းတွင် မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုဗိုလ်ဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့သဖြင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် ၂၀၁၄ ဆူလူကီးဖလားပြိုင်ပွဲ အုပ်စု(ခ)၌

စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ မလေးရှားတို့နှင့် အုပ်စုပွဲကစားရမည်ဖြစ်သည်ဟုလည်းကောင်း။ လာအိုအသင်းမှာ အုပ်စုဒုတိယရရှိသဖြင့် ဝီယန်နယ် နိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် အုပ်စုပွဲတွင် အုပ်စု(က)၌ ဝီယန်နယ်၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ အင်ဒိုနီးရှားတို့နှင့် ကစားရမည်ဖြစ်သည်ဟုလည်းကောင်း ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန် လေးစားစွာ တောင်းပန်အပ်ပါသည်။ စာတည်းအဖွဲ့

အားကစားဖြင့် နိုင်ငံ့ဂုဏ် မြှင့်တင်

ဘုရင့်နောင်တံတားအမှတ်(၂)တည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်း ဂေလမ်းကြောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း သတိပေးနှိုးဆော်ချက်

ဘုရင့်နောင်တံတားအမှတ်(၂)တည်ဆောက်ရေးစီမံကိန်း ပင်မတံတား ရေလယ်ခန်း သုံးခန်းလုံးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၂၅ ရက်နေ့မှစ၍ ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ လှိုင်မြစ်အတွင်း သွားလာနေသော ရေယာဉ်များအားလုံး ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၂၅ ရက်နေ့နံနက် ၆ နာရီမှစတင်၍ ရန်ကုန်မှအောင်ဇေယျ ကြိုးတံတားဘက်သွားမည့် ရေယာဉ်များသည် ဘုရင့်နောင်ဘက်ကမ်း RP2နှင့် RP3အကြား၊ ရေလယ်ခန်း RP3 နှင့် RP4 အကြား ရေလမ်းကြောင်းနှစ်ခုမှ လည်းကောင်း၊ အောင်ဇေယျကြိုးတံတားမှ ရန်ကုန်ဘက်သွားမည့် ရေယာဉ်များသည် လှိုင်သာယာဘက်ကမ်း RP4 နှင့် RP5 အကြားမှ လည်းကောင်း ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ခွင့်ပြုကြောင်းနှင့် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များအား လိုက်နာကြပါရန်

- သတိပေးနှိုးဆော်ပါသည်- (၁) ရေယာဉ်အားလုံး နံနက် ၆ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီအတွင်းသာ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ခွင့်ပြုမည်။ (၂) ကုန်တင်ဆောင်ထားသော (ဝန်လေး)ရေယာဉ်အားလုံး ရေအဆန်သာ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်ရန်နှင့် ရေစန့်ဖြတ်သန်းခွင့်မပြု။ (၃) ကုန်မပါ(ဝန်ပေါ)ရေယာဉ်များ ရေအစုန်/အဆန် ဖြတ်သန်းခွင့်မပြု။ (၄) တွဲဆွဲ/တွဲတွန်း ရေယာဉ်များ တစ်တွဲဖြင့်သာ ဖြတ်သန်းခွင့်မပြုပါမည်။ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့အစည်းများ

သီးနှံအပယ်များကိုရွေးချယ်၍ စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုးပြီး နိုင်ငံတကာဈေးကွက်သို့ ရောင်းချနိုင်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁
လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်သည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၆ နာရီခွဲက မြန်မာနိုင်ငံ၏ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍတွင် ရင်းနှီးမြုပ်နှံမည့် တရုတ်နိုင်ငံ Chinese Sustainable Urban Development Foundation မှ ဥက္ကဋ္ဌ Mr. CHOU HSI WEI နှင့် စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်အဖွဲ့ဝင်များကို နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ စက်စက်ယို ဆည်ရေသောက် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဧက ၉၀၀ အော်ဂဲနစ်စိုက်ပျိုးရေး အတွင်း ခေတ်မီစိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့သည်။

တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း နှာနတ်သီး စိုက်ပျိုးရေး၊ တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ကညွတ်ကွင်းစိုက်ပျိုးရေး၊ ဘူးသီး စိုက်ပျိုးရေး၊ ငရုတ်စိုက်ပျိုးရေး၊ ဖရုံစိုက်ပျိုးရေးကို ကိုယ်တိုင်လိုက်ပါရှင်းလင်းပြသပြီးနောက် နယူးဇီလန် ကုမ္ပဏီ၏ Net House (ပိုက်ကွန်စရစ်) အော်ဂဲနစ်ဟင်းသီးဟင်းရွက် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် နယူးဇီလန်ကုမ္ပဏီ၏ ခေတ်မီအေးခန်းစနစ် ဟင်းသီးဟင်းရွက် သစ်သီးဝလံအရောင်းပြခန်း တို့ကို အတူတကွလိုက်ပါကြည့်ရှုအားပေးသည်။

တက္ကသိုလ်မှပါမောက္ခချုပ်နှင့် တရုတ်နိုင်ငံမှ စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များနှင့် အတူ ရန်ကုန်-မန္တလေး ပျဉ်းမနား လမ်းဟောင်းအနီးရှိ တောင်သူများကို ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသော All-ance Stars(အလိုင်းယင့်စတား)ကုမ္ပဏီ၏ ခေတ်မီလယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ၊ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များ အားလည်းကောင်း၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ချိုင်းကျေးရွာအနီး MAPCO (မက်ကို) ကုမ္ပဏီ၏တစ်နေ့တန့် ၂၀၀ ကျ ခေတ်မီဆန်စက်တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းခွင်သို့လည်းကောင်း ရောက်ရှိကြပြီး ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များအဖွဲ့ တို့သည် ဒက္ခိတသီရိမြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာစနစ် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း ဧက ၃၀၀၀ ပုလဲသွယ် စပ်မျိုးစပါးစိုက်ပျိုးရေး ရောက်ရှိကြပြီး စိုက်ပျိုးရေးအတွင်း စပ်မျိုးစပါး အဖို့ ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်အတွက် All-ance Stars(အလိုင်းယင့်စတား)ကုမ္ပဏီ၏ ခေတ်မီလယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ၊ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များ အားလည်းကောင်း၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ် ချိုင်းကျေးရွာအနီး MAPCO (မက်ကို) ကုမ္ပဏီ၏တစ်နေ့တန့် ၂၀၀ ကျ ခေတ်မီဆန်စက်တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းခွင်သို့လည်းကောင်း ရောက်ရှိကြပြီး ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

လုပ်ငန်းများကို ထိထိရောက်ရောက် ရှင်းလင်းပြသနိုင်ရေး ဆွေးနွေးသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ စိုက်ပျိုးရေးပညာရှင်များအဖွဲ့ တို့သည် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမသို့ရောက်ရှိကြပြီး လယ်ယာကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ နှစ်ဖက်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းကြပြီး လုပ်ငန်းများ၊ ထိထိရောက်ရောက် အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရေးအတွက် အချိန်ဇယားများ တီတိကျကျရေးဆွဲပြီးလုပ်ငန်းများကိုတစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် အကောင်အထည် ဖော်သွားရန်၊ နှစ်ဖက်ယုံကြည်မှု အပြည့်အဝဖြင့်

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရေးနှင့် အခြေခံလိုအပ်ချက်ဖြစ်သော စိုက်ပျိုးရေးအတတ်ပညာရှင်များကို လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးနိုင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို အကောင်အထည်ဖော်သွားကြရန်နှင့် လုပ်ငန်းနယ်ပယ်အလိုက် ဈေးကွက်အလားအလာကောင်းပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ တောင်သူလယ်သမားများအတွက် ဝင်ငွေနှင့် အကျိုးအမြတ် ထိထိရောက်ရောက်ရရှိနိုင်မည့် သီးနှံအပယ်များကိုရွေးချယ်၍ စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုးကြပြီး နိုင်ငံတကာဈေးကွက်သို့ အဆင့်မြင့် တန်ဖိုးမြင့် ထုတ်ကုန်များနှင့် အဆင့်မြင့်ထုပ်ပိုးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပြီး ဈေးကွက်သို့တင်ပို့ ရောင်းချနိုင်ရေး ကိစ္စရပ်များကို အကောင်အထည်ဖော်သွားကြရန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

◆ ကျောပိုးမှ

အခက်အခဲတွေ့အများကြီးနဲ့ ကြုံခဲ့ရပေမယ့် အခုအချိန်မှာတော့ အမျိုးသမီးထုအတွက် အားထားစရာ စီမံချက်တစ်ခု ဖြစ်လာခဲ့ပါပြီ။
“နီပေါနိုင်ငံမှာ ကျင့်သုံးခဲ့တဲ့ ပက်သ်ရဲ့ အောင်မြင်တဲ့နည်းလမ်းကို မြန်မာအမျိုးသမီးတွေအတွက် မျှဝေပေးခဲ့တာပါ။ နေ့စဉ် စားနေတဲ့အထဲက ဆန်လက်တစ်ဆုပ်ကို သိမ်းဆည်းပြီး တစ်ပတ်ပြည့်တဲ့အခါ ပြန်ရောင်းလို့ ရတဲ့ပိုက်ဆံကို စုတဲ့နည်းပါ။ အဲဒီနည်းနဲ့ ကျေးလက်အမျိုးသမီးတွေရဲ့ ဘဝကို မြှင့်တင်ပေးခဲ့တယ်။ အိမ်ထောင်စုတစ်စုရဲ့ အမျိုးသမီး တစ်ယောက်လက်ထဲက ပိုက်ဆံဟာ သားသမီးတွေအတွက် လိုအပ်တာတွေ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်သလို ခင်ပွန်းသည်အတွက်လည်း အထောက်အပံ့ ကောင်းတစ်ခုဖြစ်တာကို မြန်မာအမျိုးသမီးတွေလည်း နားလည်လာကြလို့ ကျွန်ုပ်တို့စီမံကိန်းက ရည်မှန်းချက် ကျော်လွန်တဲ့အထိ အောင်မြင်လာခဲ့တယ်။” လို့ စွမ်းရည်စီမံကိန်းရဲ့ စီမံကိန်းညှိနှိုင်းရေးမှူး မအိသတ္တာ မင်းမင်းဦးက ပြောပြပါတယ်။
အဖွဲ့ဘက်စနစ်နဲ့ အမျိုးသမီးတွေရဲ့ အိမ်ထောင်စုငွေကြေးလုံခြုံမှု မြှင့်တင်ပေးဖို့နဲ့ အသေးစားလုပ်ငန်းတွေ စတင်လုပ်ကိုင်ဖို့ ဒေသမှာတင် သူတစ်ပါးမမြင်မတွေ့နိုင်တဲ့ ရှုထောင့်ကနေ စီးပွားစတင်ဖို့ လိုအပ်တဲ့ စာရင်းမှတ်တမ်းဆိုင်ရာတွေ၊ ငွေစု

စနစ်တွေကို သင်ကြားပေးနေတာကိုတွေ့ရပါတယ်။
“တစ်ပတ်ကို ငွေနှစ်ရာကနေ အဖွဲ့ဝင်အားလုံးတတ်နိုင်သလောက် စုကြတယ်။ ပိုထည့်ချင်တဲ့သူက စိတ်ကြိုက်စုငွေ ထပ်စုနိုင်တယ်။ ရလာတဲ့ပိုက်ဆံတွေကို အဖွဲ့ဝင်တွေထဲက လုပ်ငန်းလုပ်လို့သူ၊ ငွေလိုအပ်သူကို ပြန်ချေးတယ်။ အတိုးနှုန်းက သုံးကျပ်ထက်မများတဲ့ ပမာဏပါ။ သင်ကြားပေးတဲ့အထဲမှာ မိမိပတ်ဝန်းကျင်မှာ အပိုင်ငွေရပေါက်ရလမ်းကို ပြသပေးတယ်။ ဈေးရောင်းတာအပါအဝင်အပိုင်ရနိုင်တဲ့ အလုပ်အကိုင်ကို သင်ကြားလမ်းညွှန်ပေးထားလို့ အခက်အခဲမရှိခဲ့ပါဘူး။ အားလုံးက တစ်ပတ်ချင်း အရစ်ကျ ပြန်ဆပ်ရတယ်။ အဲဒီလိုနည်းနဲ့ ငွေချေးတဲ့ ဝန်လည်းမရှိတော့ဘူး။ နေ့စဉ်ဝင်ငွေရတဲ့ အလုပ်ကိုလည်း ကြိုးစားလုပ်ကိုင်ဖြစ်သွားတယ်။ အဲဒီလိုနဲ့ အိမ်မှာ ထိုင်နေတဲ့ အမျိုးသမီးတွေ စုဆောင်းမိဖြစ်လာတယ်။ ပိုက်ဆံရှာ တတ်လာလို့ မိသားစုမှာ ပိုပြီးအခရာကျတာပေါ့။” လို့ မှော်ဘီမြို့နယ် ဘွက်ကြီးကျေးရွာအုပ်စု စီနီရွှေကုန်းကျေးရွာမှ အဖွဲ့ဝင်အမျိုးသမီးတစ်ဦးကလည်း ပြောပါတယ်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှာ မှော်ဘီနှင့် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှာ ဝမ်းတွင်း၊ မလှိုင်၊ ပုသိမ်ကြီး၊ မြစ်သားနဲ့ တံတားဦးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး

စစ်ကိုင်းမြို့နယ်တွေမှာ စွမ်းရည်စီမံကိန်းကို ဆောင်ရွက်နေတာဖြစ်ပြီး စီမံချက်သုံးနှစ်သတ်မှတ်ထားခဲ့သော်လည်း နှစ်နှစ်တာ အတွင်းမှာ ရည်မှန်းချက်ပြည့်မီခဲ့တဲ့အပြင် စုပေါင်းငွေကြေးစုဆောင်းနိုင်မှုအနေနဲ့ ငွေကျပ် သိန်းပေါင်း တစ်သောင်းရှိ လာခဲ့ပြီဖြစ်ပြီး အတိုးအားဖြင့် ငွေကျပ် သိန်းလေးထောင်နီးပါးခန့် ရရှိလာပြီး အမျိုးသမီးများ အသစ်ချဲ့ ထွင်လုပ်ကိုင်လာနိုင်တဲ့ လုပ်ငန်းပေါင်း ၂၇၀၀ ကျော်နဲ့ အလုပ်အကိုင် မရှိသူ အမျိုးသမီး ၇၀၀၀ ကျော် အလုပ်အကိုင် ရရှိလာခဲ့တယ်လို့ စွမ်းရည်စီမံကိန်းမှ သိရှိရပါတယ်။
“ကျွန်မတို့ စွမ်းရည်က သင်ကြားပြသသူတွေအတွက် အပိုင်ငွေမှာ အခက်အခဲကအများကြီးပါ။ အဖွဲ့အစည်းတွေက လာရင် ငွေချေးပေးမယ်လို့ပဲ ထင်ကြတာများတယ်။ ကျွန်မတို့ စွမ်းရည်က ငွေထုတ်မချေးပါဘူး။ ကိုယ့်ဒေသအလိုက် ငွေစုငွေချေးလုပ်တတ်ဖို့နဲ့ ဝင်ငွေကိုစီမံခန့်ခွဲပြီး ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ ဘဝကိုရရှိဖို့ အကြံဉာဏ်တွေကိုသာ ပေးပါတယ်။ ကျန်တဲ့လုပ်ငန်းအားလုံးက ဒေသခံ အမျိုးသမီးတွေရဲ့ စုပေါင်းစွမ်းရည်တွေပါ။ သူတို့တစ်တွေကို စနစ်တကျ နဲ့ စုပေါင်းဆောင်ရွက်တဲ့အလေ့အထတွေ အမှန်တကယ်အကောင်အထည်ပေါ်လာဖို့တွေအတွက်တော့ နောက်ကနေ အစွမ်းကုန်ပံ့ပိုးပေးရပါတယ်။ အဓိက စီနီဒေါ်မူကတော့

အမှန်တကယ် လိုက်ပါပူးပေါင်းနိုင်စွမ်းဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ပတ်လုံးနေမှ ငွေနှစ်ရာကျပ်လောက်စုနေရင်ကနေ ဝင်ငွေရရှိတဲ့ အလုပ်ကို လုပ်လာနိုင်တယ်။ အရင်က အိမ်မှာတလေးထိန်း အမှန်တကယ် လိုက်ပါပူးပေါင်းနိုင်စွမ်းဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ပတ်လုံးနေမှ ငွေနှစ်ရာကျပ်လောက်စုနေရင်ကနေ ဝင်ငွေရရှိတဲ့ အလုပ်ကို လုပ်လာနိုင်တယ်။ အရင်က အိမ်မှာတလေးထိန်း

ဇင်က ပြောပါတယ်။
အောင်မြင်တဲ့ စီမံကိန်းတစ်ခုကို ကိုတာကိုလာနဲ့ ပတ်သ်အဖွဲ့အစည်းတို့ ဝင်ငွေရရှိတဲ့ အလုပ်ကို လုပ်လာနိုင်တယ်။ အရင်က အိမ်မှာတလေးထိန်း

ထောင်စုတွေနဲ့ လုံးချာလည်ရင်း မိမိရဲ့တန်ဖိုး၊ မိမိရဲ့စွမ်းရည်ကို မေ့လျော့နေသူ အမျိုးသမီးများလည်း အများကြီးရှိနေပါသေးတယ်။ ခင်ပွန်းဒါမှမဟုတ် မောင်ဖားမိတတွေရဲ့



အမျိုးသမီးများကို ငွေကြေးသုံးစွဲစနစ်အောင်မြင်စွာ အောင်မြင်စွာ အကူအညီပေးနေခြင်းဖြစ်သည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်မ မရှောင်ကို(ခ)မြင့်မြင့်ဝင်း ၁၃/လလန(နိုင်)၀၄၈၁၉၃ ဧက နိုင်ငံရေးလက်မှတ် MA-143969 သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၈၁-၂၂၁၅၇၆၁	ရောင်းမည် (၁၂၃၂၅၀)ပေ၊ လေးထပ်၊ ဧကဝါ ၃လမ်း၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ တိုက်သစ် လူနေခွင့်ကျ လိုင်စင်အမှန် ကျပ်သိန်း-၂၀၀။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၀၀၃၄၈	ရောင်းမည် မြေညီထပ်(ထပ်ခါးပါ) အမြင့် ၁၇ပေ၊ အကျယ်(၁၈x၅၁)ပေ၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ ရတနာပုံ(၁)လမ်း၊ လိုင်စင်အမှန်၊ တိုက်သစ် လူနေခွင့်ကျ ကျပ်သိန်း ၁၄၀၀၊ သာဓကတမြို့နယ်။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၀၀၃၄၈	ရောင်းမည် မြေညီထပ် (ခေါင်းရင်းခန်း) အကျယ် ၁၁၃x၄၄ ပေ၊ အင်ကြင်းလမ်း၊ နှင်းဆီကုန်း(က)ရပ်ကွက်၊ သယ်ရုံးကျွန်းမြို့နယ်၊ တိုက်သစ် လူနေခွင့်ကျ လိုင်စင်အမှန်၊ ကျပ်သိန်း-၅၀၀။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၀၀၃၄၈	ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၇၅/၇၈၇၇၇ Honda Wave M/Cဆိုင်ကယ်လက်ထပ်ရုံသူ ဦးကိုကိုအောင် ၃/လလန(နိုင်)၀၈၈၅၈၅၆၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသား အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(ဘားအံမြို့)	ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 8F/4193 ၏ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန(ရွာသာကြီး)
အမည်ပြောင်း ဦးဗျားရယ်၏သမီး လှိုင်ကော်မြို့၊ အထက(ခွဲ)၊ ချိကယ်ကျောင်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှမသင်းတင့်ဆွေအား မသင်းသင်းဆွေ ၂/လလန(နိုင်)၁၁၁၁၁၁ ဟုပြောင်းလဲအောင်ပြောင်းပါရန်။ မသင်းသင်းဆွေ	အမည်ပြောင်း ဦးလာပို၏သား လှိုင်ကော်မြို့၊ အထက(ခွဲ)၊ ကုန်းသာကျောင်း၊ အဋ္ဌမတန်းမှ မောင်အာရောင်အား မောင်ကောင်းစင်သန့်ဟုပြောင်းလဲအောင်ပြောင်းပါရန်။ မောင်ကောင်းစင်သန့်	ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈)၉/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၈)၉/ခ၊ အင်းဝလမ်း၊ ၆ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဦးတင်ရွှေ အမည်ပေါက် နှစ်ထပ်ကန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးတင်ရွှေနှင့် ဒေါ်တင်မြတ်လတ်တို့ကို တရားပြိုင်ထား၍ ဦးတင်ဦးကျော်တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် တရားရုံးတွင် တရားလိုပြု၍ စွဲဆိုသောတရားမကြီးမှုအမှတ်(၄၇/၂၀၁၄)၏ စီရင်ချက်အရိယအမှတ်(၄၇/၂၀၁၄)၏ အမိန့်နှင့် ၂၅-၈-၂၀၁၄ရက်စွဲပါ အမိန့်စီရင်ချက်ကိုတင်ပြပြီး တရားရုံး(ကိုယ်စား) ဘီလစ်နန်းဆန်းသိန်း ၁/မ/မ(နိုင်)၀၄၇၆၁၆၈ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်ငံသား အထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ	အမြန်ပြန်လာပါ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ပမ္မတီးရပ်ကွက်နေ ဦးခင်မောင်လတ် ၁/မညန(နိုင်)၁၀၈၄၂ ၏ဇနီး ဒေါ်ကျော့ကျော့ ၁/ဟပန(နိုင်) ၀၁၂၄၁၇ သည် သားသမီးနှစ်ယောက်နှင့်အတူ နေအိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပါရန်နှင့် ပြေးလောင်းသွားဆောင်ထားသူများအား ဥပဒေအရ အရေးယူပါမည်။ (အစစအရာရာ ခွင့်လွှတ်သည်။) တွေ့ရှိသူများ ကျေးဇူးဆပ်ပါ။ ဦးခင်မောင်လတ် ဖုန်း-၂၅၀၉၉၂၄၀၇၊ ၂၅၀၇၀၈၄၂	ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အကျွန်းအမှတ်-၂၇၊ ကျိုက်မာမိတောင်၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၃/ဇ၊ ရပ်ကွက်-အမှတ်(၈)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၄၆ ဧက အနက်မှ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၆၄ အလျားအနံ (၃၄x၈၂)ပေရှိ ဦးကျော်ထွန်း၊ ဒေါ်အောင်အောင်မြင့် လ/န(၃၉)ကျွန်း မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျုံးမဲစားခွင့် အားလုံးတို့ကို မြေအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သူမှ စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး မိမိသာလျှင် လက်ရှိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချနိုင်ခြင်းရှိသဖြင့် ပြောဆိုဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးတင်ကြည် ၁၂/လလန(နိုင်)၀၇၃၅၇၇ မှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေထံသို့ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေတစ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် စရန်ငွေအချို့ကို ဝေခေအားပေးပေးပေးပါသည်။ ထိုအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသား ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းမှရောင်းချခြင်း ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့အကျိုးအမြတ်အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်သူနဲ့ ကြားချက်အရ- ဒေါ်ရီစလင်း(စဉ်-၉၆၈၅)၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့ အမှတ်(၇၅၆)၊ သရဖီလမ်း၊ (၄၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၃၁၁၅	

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရှမ်းပြည်နယ်၌ လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံသင်တန်းပွင့်

တောင်ကြီး အောက်တိုဘာ ၂၁ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင် ရှမ်းပြည်နယ်ရှိ အစိုးရဝန်ထမ်းများအတွက် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံသင်တန်းကို အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တောင်ကြီးမြို့ မြန်မာနိုင်ငံ ဆရာဝန်များအသင်းရုံး၌ ကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

ဆက်လက်၍ အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မြမြက အဓိက လူ့အခွင့်အရေးစာချုပ် (၉) ခု+ ကုလသမဂ္ဂလူ့အခွင့်အရေးယန္တရားအကြောင်းကို လည်းကောင်း၊ အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာ ဒေါ်သန်းနွဲ့က ကမ္ဘာ့လူ့အခွင့်အရေး ကြေညာစာတမ်းအကြောင်းကို လည်းကောင်း၊ သင်ကြားပို့ချပြီး အဖွဲ့လိုက် ဆွေးနွေးကြသည်။

အတည်ပြု လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ် သုံးခုကိုရှင်းလင်းစွာ သိရှိနားလည်စေရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသား လူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင် ဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဆောင်ရွက်ချက်များ သိရှိစေရန်စသည့် ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် သင်တန်းပွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တောင်သူတို့စပါးရင့်မှည့်ချိန် စာကလေးအုပ်များကျရောက်

ရေတာရှည် အောက်တိုဘာ ၂၁ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ်တွင် မိုးစပါးရင့်မှည့်သည့် ယခုအချိန်တွင် စာကလေးအုပ်များ နေ့စဉ်ရာနှင့်ချီကာ ကျရောက်မှုကြောင့် တောင်သူများအခက်ကြုံလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မကြောက်တော့ဘူး။ အဲဒီအရပ်ပေါ်မှာကိုနားနေကြတာ” ဟု အထက်ပါ တောင်သူကရှင်းပြသည်။

လေ့ရှိပြီး စာဝတီးသည် ကျေးလက်နေအိမ်များတွင် အများဆုံးနေထိုင်လေ့ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ စပါးပေါ်ချိန်တွင် ကျေးရွာများနှင့်နီးစပ်သည့် စပါးစိုက်ခင်းများကို အုပ်စုလိုက် စားသောက်ကြခြင်းကြောင့် တောင်သူများ အခက်ကြုံရခြင်းဖြစ်သည်။

အလိမ္မာ စာမှာရှိ



Table with 3 columns: Party Name, Candidate Name, and Vote Count. Includes parties like NLD, UUP, and various independent candidates.

မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်း စပါးများမရိတ်သိမ်းနိုင်

ဗန်းမော် အောက်တိုဘာ ၂၁ ကချင်ပြည်နယ် ဗန်းမော်ခရိုင်တွင် စပါးများ စတင်ရိတ်သိမ်းနေကြပြီဖြစ်သော်လည်း မိုးဆက်လက်ရွာသွန်းမှုကြောင့် တောင်သူလယ်သမားများ စပါးများမရိတ်သိမ်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

Advertisement for e-Government services, listing various digital services and contact information.

Advertisement for a Japanese language school (YUFL) and research institute, listing courses and contact details.

Advertisement for a recruitment or training program, mentioning various roles and locations.

Advertisement for a business or service, mentioning 'ရွှေထောင်' and 'သတင်းမီဒီယာ'.

CLAIMS DAY NOTICE for M.V. NOCC PAMPLONA VOY: NO(6), providing details about cargo claims.

Advertisement for a recruitment or training program, mentioning 'အင်းလေးဟိုတယ်ဇန်'.

Advertisement for a business or service, mentioning 'မြေညီထပ်ရောင်းမည်'.

Advertisement for a business or service, mentioning 'ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန'.

Advertisement for a business or service, mentioning 'အင်းလေးဒေသဟိုတယ်ဇန်'.

နိုင်ငံတကာအစားအစာနှင့် ကြော်ငြာ

ဥရောပချန်ပီယံလိဂ် အုပ်စုပွဲစဉ်များ

Table with 2 columns: Match details (teams, scores) and Round information (အောက်တိုဘာ ၂၃).

ချန်ပီယံလိဂ် အုပ်စုပွဲစဉ် ရပ်တည်မှုများ

Table showing league standings for Group A with columns for Rank, Team, Goals For, Goals Against, and Points.

Table showing league standings for Group B with columns for Rank, Team, Goals For, Goals Against, and Points.

Table showing league standings for Group C with columns for Rank, Team, Goals For, Goals Against, and Points.

Table showing league standings for Group D with columns for Rank, Team, Goals For, Goals Against, and Points.

စပါးတို့ရုန်းထရမယ့် ယူရိုပါလိဂ် အုပ်စုပွဲစဉ်(၃)

ယူရိုပါလိဂ်အုပ်စု ပွဲစဉ်(၃)ကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်မှာ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားပါလိမ့်မယ်။ ဒီပွဲစဉ်တွေမှာ စပါး၊ ဗီလာရီးရဲ့လဲ၊ အင်တာမီလန်၊ ပီအက်စ်ဗီအေသင်းတွေရဲ့ စွမ်းဆောင်မှု ဘယ်လောက်အထိ ကောင်းမလဲကြည့်ရမှာဖြစ်ပြီး ရလဒ်ပြတ်သားမှု ရှိ မရှိကိုလည်း အားပေးအကဲခတ်ရဦးမှာဖြစ်ပါတယ်။

စပါးနှင့် ထရီပိုလစ် အုပ်စု (C)မှာ စပါးတို့ နှစ်ပွဲကစား၊ နှစ်ပွဲမှာ အုပ်စုတော်ယနေရာမှာ ရပ်တည်နေပါတယ်။ ဂရီကလပ် ထရီပိုလစ်တို့ကတော့ အုပ်စုထိပ်ဆုံးမှာရပ်တည်နေပြီး တိုက်စစ်မျှော်လင့်ချက်အားထုတ်မှုကောင်းမွန်နေတာမို့ စပါးတို့ အိမ်ကွင်းဆိုင်ပေးမယ့် မလွယ်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အိမ်ရှင်အတွက် အမှတ်ရနိုင်တဲ့ပွဲပါ။

ဗီလာရီးရဲ့လဲနှင့် ဇူးရစ် အုပ်စု (A)မှာ ဗီလာရီးရဲ့လဲတို့ နှစ်ပွဲကစားပြီးချိန်မှာ လေးမှတ်ရပြီး ထိပ်ဆုံးမှာရပ်တည်နေပါတယ်။ ဆွစ်ဇာလန်ကလပ်ဇူးရစ်ဟာ ခံစစ်ပိုင်းချို့ယွင်းမှုရှိနေတာမို့ အခုပွဲမှာလည်း အမှတ်မျှော်လင့်ချက်ထားလို့ မရနိုင်ပါဘူး။ ဗီလာရီးရဲ့လဲအတွက် နိုင်ပွဲကို ဖော်ထုတ်နိုင်ပါလိမ့်မယ်။

အင်တာမီလန်နှင့် စီနီအီတင်း အုပ်စု (F)မှာတော့ သွင်းဂိုး၊ ပေးဂိုးမရှိဘဲ နှစ်ပွဲကစား၊ နှစ်ပွဲမှာ အုပ်စုဒုတိယနေရာမှာရပ်တည်နေပါတယ်။ နှစ်သင်းစလုံးကစားပုံမာကျောပေမယ့် တိုက်စစ်၊ ခံစစ်အားကောင်းတဲ့ အင်တာမီလန်ကိုပဲ ရွေးရမှာပါ။ ပီအက်စ်ဗီနှင့် ပါနာသီနာကိုစ် ဟော်လန်ကလပ် ပီအက်စ်ဗီ

ရော ဂရီကလပ်ပါနာသီနာကိုစ်တို့ နှစ်သင်းစလုံး ခြေစွမ်းပိုင်းအားရစရာမကောင်းပါဘူး။ ပါနာသီနာကိုစ်ဟာ ခံစစ်ပိုင်းယိမ်းယိုင်ပြီး ပြိုင်ဘက်တိုက်စစ်မျှော်လင့်ချက်ကို ဟန့်တားရာမှာ အားနည်းချက်ရှိနေတာမို့ ဒီပွဲမှာ အိမ်ရှင်အတွက် မျှော်လင့်ချက်ပြည့်ဝနိုင်တဲ့ပွဲပါ။

တိုရီနိုနှင့် ဟယ်ဆင်ကီ စီးရီးအေကလပ် တိုရီနိုဟာ ခြေစွမ်းပိုင်းမှာမရသေးပေမယ့် ဖင်လန်ကလပ် ဟယ်ဆင်ကီတို့ကတော့ ပြည်တွင်းလိဂ်မှာ ထိပ်ဆုံးကစားဆောင်နေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တိုရီနိုဟာ အုပ်စု (B)မှာ ရှုံးပွဲမရှိသေးတာမို့ ဟယ်ဆင်ကီတို့အမြင့်ဆုံး မျှော်မှန်းနိုင်တာက တစ်မှတ်ပါပဲ။

ဒီနန်းမက်ကလပ်ကိုပင်ဟေဂင်တို့ဟာ ခြေရည်တူပြီး အကြိတ်အနယ်ရှိမယ့် ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ ဘရူဂျက်ဟာ အုပ်စု (B)မှာတော့ နှစ်ပွဲကစား၊ လေးမှတ်ရပြီး ထိပ်ဆုံးမှာရပ်တည်နေတဲ့ အသင်းဖြစ်ပါတယ်။ ကိုပင်ဟေဂင်ဟာ တိုက်စစ်ပိုင်းအားနည်းနေတာမို့ အိမ်ရှင်ရဲ့ အားထုတ်မှုပေါ် ဂိုးရေထွက်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဆဲလ်ဘတ်နှင့် ဒိုင်နမ်ဇိုဂရက် ဩစတြီးယားကလပ် ဆဲလ်ဘတ်နဲ့ ဒိုင်နမ်ဇိုဂရက်ကလပ် ဒိုင်နမ်ဇိုဂရက်တို့ပွဲကတော့ ကြည့်ကောင်းမယ့်ပွဲပါ။ ဆဲလ်ဘတ်က ခံစစ်ပိုင်းအားနည်းချက်ရှိနေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကစားအားကောင်းတဲ့ အိမ်ရှင်တို့ အမှတ်ပြည့်ရမယ့်ပွဲပါပဲ။

ကာတာကမ္ဘာ့ဖလားဘောလုံးပွဲ

ညပိုင်းနှင့် နံနက် ၁ နာရီ ကစားပွယ်ရှိ

ကာတာ ၂၀၂၂ ကမ္ဘာ့ဖလားဘောလုံးပွဲများကို ဘောလုံးဝါရင့်တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏တင်ပြချက်အရ နံနက် ၁ နာရီခွဲတွင် ပြီးဆုံးလိမ့်မည်ဟု ဆိုသည်။ အဆိုပါကမ္ဘာ့ဖလားဘောလုံးပွဲကို နေရာသီတွင် ကစားရဖွယ်ရှိကြောင်း ဖီဖာဥက္ကဋ္ဌနေရာကို မျှော်လင့်ထားသူ မေနီနစ်ခရီးက ပြောသည်။

အချို့ပြိုင်ပွဲများကို အဆိုရွေးဆုံးအပူချိန်ကိုရှောင်ရန် နံနက် ၁ နာရီတွင် စတင်ကစားရဖွယ်ရှိကြောင်း အဆိုပါ ချီလီဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်အကြီးအကဲက ပြောသည်။ ပြိုင်ပွဲများကို ည ၇ နာရီ၊ ည ၁၀ နာရီနှင့် နံနက် ၁ နာရီတွင် ကစားရဖွယ်ရှိသည်ဟု ၎င်းက ဘီဘီစီသို့ ပြောကြားသည်။

ဝက်စ်ဘရစ်နှင့် မန်ယူသရေကျ

ပရီမီယာလိဂ်ပြိုင်ပွဲအဖြစ် ဝက်စ်ဘရစ်နှင့်မန်ယူတို့ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ ဒါလီဘလိုင်ဇ်၏ ဂိုးဖြင့် မန်ယူတို့ တစ်မှတ်ရခဲ့သည်။ နည်းပြ ဗန်ဟားလ် လက်ထက် အဝေးကွင်း၌ အနိုင်မရမှုကို အဆုံးသတ်နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ပေ။ ပွဲစပြီး ၈ မိနစ်အကြာ ဆက်ဆံခွန်က ဝက်စ်ဘရစ်အတွက် ဦးဆောင်ဂိုးသွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ယင်းဂိုးကို ဒုတိယပိုင်းတွင် လူစားဝင်လာသူ ဖယ်လိုင်နီက ချေပဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ ယင်းဂိုးသည် ၎င်း၏ပထမဆုံး မန်ယူ အတွက် သွင်းယူခဲ့သောဂိုးဖြစ်သည်။ ဘာရာဟီနီက ဝက်စ်ဘရစ်အတွက် ပြန်လည်ဦးဆောင်ဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ ဗန်ဟီစီ သွင်းယူသော ဘောလုံးမှာ ဂိုးဘားတန်းထိပြီး ပြန်ထွက်ခဲ့၍ တစ်ဂိုးနစ်နာခဲ့ရသည်။ ဘလိုင်က ကိုက် ၂၀မှ မန်ယူအတွက် ချေပဂိုး သွင်းပြီး မန်ယူတို့ သရေတစ်မှတ်သာ ရယူနိုင်ခဲ့သည်။

ဂါရက်ဘေးလ် လီဗာပူးနှင့်ပွဲ လွဲချော်ဖွယ်ရှိ

ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲအဖြစ် လီဗာပူးနှင့်ရီးရဲမက်ဒရစ်တို့ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်ရာ စံချိန်တင်ပြောင်းရွှေ့ကြေးဖြင့် ရီးရဲမက်ဒရစ်သို့ ပြောင်းရွှေ့လာသူ ဂါရက်ဘေးလ်သည် ပါဝင်ဖွယ်မရှိဟုဆိုသည်။ ၎င်းသည် ပေါင်ကြွက်သား ဒဏ်ရာရရှိခဲ့၍ စနေနေ့က လီဗာပူးတော်ကို အနိုင်ရခဲ့သည့်ပွဲတွင် လူစားလဲကစားခဲ့ရသည်။

ကောင်းမြတ်သူ - စုစည်းသည်

မင်္ဂလာစဉ်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ. ရန်ကုန်မြို့နယ် ဦးထွန်းသိန်း (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန) - ဒေါ်ဌေးဌေးမြင့်တို့၏ သားကြီး မောင်ကျော်စွာထွန်းသိန်း 3rd Year(English) နှင့် မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် ဦးဘီလော်ဇေဇေခေါင် - ဒေါ်လှစိုင်းထွန်းတို့၏သမီးကြီး မာဘီလော်ခေါင်နော 3rd Year(English) တို့၏ ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ ရက် InyaLake Hotel ၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာစဉ်ခံပွဲအခမ်းအနားတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးနှင့် မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်များ ချီးမြှင့်ပေးပါသော သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်းနှင့်ဇနီးဒေါ်ခင်သန်းဝင်း၊ မင်္ဂလာပွဲသို့ ကိုယ်တိုင်တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသောဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝင်းရှိန်၏ဇနီး ဒေါ်စုညွှန်ဦး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်တင်ဝင်း၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကျော်ဝင်း(ငြိမ်း)နှင့် စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ အရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ ကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့ပေးပို့ချီးမြှင့်ကြပါသော ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူးဦးရန်ပိုင်စိုး၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီချင်း သီဆိုပေးပါသော နိုင်ငံကျော်ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်နှင့် အဆိုတော်ထပ်ဆင့်အကယ်ဒမီ ဒေါ်ချိုမြနှင့် The Aces တေးဂီတအဖွဲ့၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံ မိတ်ကပ်၊ ဆံပင်၊ မင်္ဂလာအကြိုနှင့် မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ၊ ဗီဒီယိုရိုက်ကူးပေးပါသော Aroma Zulu Studio မှ ကိုအောင်မြတ်သူ၊ ကိုစိန်လင်းနှင့်မိသားစုများ၊ InyaLake Hotel မှတာဝန်ရှိသူနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာရိုက်နှိပ်ပေးသော Dagon Printing & Invitation Cards၊ ပန်းအလှနှင့် အစစအဆင်ပြေအောင် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ မင်္ဂလာစဉ်ခံပွဲအောင်မြင်အောင် အစစအရာရာအဆင်ပြေအောင် ပိုင်ဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော မိဘဆွေမျိုး၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများအားလုံးနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲဖြင့် ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

ဂန္ထဝင်ရွှေပုဂံ Travels & Tours. ဗုဒ္ဓဂယာ (နယူးဒေလီ၊ တာ့ချီမဟာ) ၁၄ ည အိပ် - ၁၅ ရက် (၁၀ သိန်း) ဝါဝင်သောဝန်ဆောင်မှုများ - စီစဉ်ရေး၊ လေယာဉ်လက်မှတ်ကြေး၊ နေရာခံဝင်ကြေး၊ ခရီးစဉ်ကျွမ်းကျင် မြန်မာစားပြန်ဂိုက် (၁၆ ဦး (၁)ဦးအခမဲ့) နေထိုင်/စားသောက်/သွားလာမှု - အစားအသောက် တစ်နေ့(၄)ကြိမ်၊ မြန်မာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် (၄)ယောက်အိပ်ခန်း၊ (ခရီးစဉ်) - အိမ်သားလှူလှူ၊ နယူးဒေလီမြို့တွင် ဟိုတယ် (၂) ရက် နေထိုင်ခွင့်၊ 45 seater Aircon Fully တာနှင့် Helper (၂) ဦး ခရီးစဉ်လက်ဆောင် - ခရီးစဉ်အိတ်ကြီး၊ လက်ဝါးသေ၊ ယောဂီ - ပုဂံ/လှူချည်၊ ရင်ထိုးတံဆိပ်၊ ဘုရားသမိုင်းစာအုပ်၊ အမှတ်တရရရှိဖို့အဖွဲ့ ဝန်ဆောင်မှုပြည့်စုံသောကြောင့် ခရီးသည်ဘက်မှ မည်သည့် ဝန်ဆောင်ခမျှ ထပ်မံကုန်ကျမည် မဟုတ်ပါ။

Y.E.S. Since 1994. International English Language Centre. တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများ နှင့် ဘွဲ့ကြို၊ ဘွဲ့ရများ အတွက်. Basic Spoken English, Structure & Written Expression, Pre-Intermediate English, Academic Writing Course, Grammar Foundation Course, Academic Preparation For IELTS(API), Basic Writing Course, IELTS(Test Practice), Vocabulary Enrichment Course, IELTS(Speaking), TOEFL.

ကြော်ငြာ

ချစ်သမီးလေး
သက်ရတနာကျော်ဝင်း @ Grace Gloria Wan
မွေးနေ့မဂ်လာ ဆုမွန်လွှာ
 (၂၀-၁၀-၂၀၁၄)နေ့တွင် ကျရောက်ခဲ့သည့် ချစ်သမီးလေး
သက်ရတနာကျော်ဝင်း @ Grace Gloria Wan (10th Grader, ISY)၏
 (၁၅)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့မဂ်လာရက်မြတ်မှသည် ပျော်ရွှင်ဖွယ်မွေးနေ့ပေါင်းများစွာကို
 မိသားစုနှင့်အတူ ရယူပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါစေ။
နှစ်ဖက်သော သိုးသိုး/ဘွားဘွား၊ ဦးဦး၊ အန်တီ နှင့်
ညီအစ်ကိုမောင်နှမများ

ချစ်သမီးလေး
သက်ရတနာကျော်ဝင်း @ Grace Gloria Wan
မွေးနေ့မဂ်လာ ဆုမွန်လွှာ
 (၂၀-၁၀-၂၀၁၄)နေ့တွင် ကျရောက်ခဲ့သည့် ချစ်သမီးလေး
သက်ရတနာကျော်ဝင်း @ Grace Gloria Wan (10th Grader, ISY)၏
 (၁၅)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့မဂ်လာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ပညာပြည့်ဝ နှလုံးလှလျက်
 မိဘကျေးဇူး အထူးသိတတ်ပြီး လောကကောင်းကျိုး သယ်ပိုးထမ်းရွက်နိုင်သည့် လိမ္မာယဉ်ကျေးသော
 သမီးကောင်းရတနာလေးအဖြစ်ဖြင့် ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့သောဘဝကို ဖေဖေ၊ မေမေတို့နှင့်အတူ
 ရယူပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါစေ။
ချစ်ဒေသနာ အိမ်ထောင်ကျော်ဝင်း + ချစ်မာမိ အိမ်ထောင်သက်သက်ခိုင်
နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ရွှေနန်းတော် စိန်ရွှေရတနာဆိုင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့မီးရထား
ရန်ကုန်ဘူတာကြီး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း တင်ဒါယှဉ်ပြိုင်ခွင့် ရရှိသည့် ကုမ္ပဏီများမှ
RFP (Request for Proposal) စာရွက်စာတမ်း လာရောက် ထုတ်ယူမှု
အခြေအနေ အသိပေးကြေငြာခြင်း
 ၁။ ရန်ကုန်ဘူတာကြီး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မည့် အဆိုပြုလွှာ (EOI)(Expression Of Interest) များအား (၂၆.၄.၂၀၁၄) နေ့တွင် ဖိတ်ကြားခေါ်ယူခဲ့ရာ ကုမ္ပဏီ(၃၄)ခုမှ ဝင်ရောက် အဆိုပြုလွှာ တင်သွင်းခဲ့ပါသည်။
 ၂။ ၎င်းအဆိုပြုလွှာအားပဏာမစိစစ်ခဲ့ရာ ကုမ္ပဏီ(၂၈)ခု ရွေးချယ်ခံရသဖြင့် တင်ဒါ စာရွက်စာတမ်းများ (RFP Document)ထုတ်ယူရန်အတွက် (၁.၈.၂၀၁၄) နေ့မှစ၍ (၃၀.၉.၂၀၁၄)နေ့နောက်ဆုံးထား၍ ထုတ်ယူနိုင် ကြောင်းကို နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာများတွင် ဖော်ပြကြေငြာခဲ့ရာ ယခုအခါ ကုမ္ပဏီ(၉)ခုမှ တင်ဒါစာရွက် စာတမ်းများ ထုတ်ယူခဲ့ကြပါသည်။
 ၃။ တင်ဒါစာရွက်စာတမ်းများ ထုတ်ယူခဲ့သည့် ကုမ္ပဏီများမှာ ဂျပန်-မြန်မာပူးပေါင်းမှု (၁)ခု၊ ဗီယက်နမ်-တရုတ်-မြန်မာပူးပေါင်းမှု(၁)ခု၊ မြန်မာ-စင်ကာပူပူးပေါင်းမှု (၁)ခု၊ စင်ကာပူနိုင်ငံမှ(၁)ခု၊ ဂျပန်နိုင်ငံမှ (၁)ခု၊ တရုတ်နိုင်ငံမှ(၁)ခု၊ ကနေဒါနိုင်ငံမှ(၁)ခု၊ ထိုင်ဝမ်မှ(၁)ခု နှင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ (၁)ခု စုစုပေါင်း ကုမ္ပဏီ(၉)ခုမှ ထုတ်ယူခဲ့ကြောင်း အသိပေးကြေငြာအပ်ပါသည်။
မြန်မာ့မီးရထား
ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ချစ်သမီးလေး
သက်ရတနာကျော်ဝင်း @ Grace Gloria Wan
မွေးနေ့မဂ်လာ ဆုမွန်လွှာ
 (၂၀-၁၀-၂၀၁၄)နေ့တွင် ကျရောက်ခဲ့သည့် ချစ်သမီးလေး
သက်ရတနာကျော်ဝင်း @ Grace Gloria Wan (10th Grader, ISY)၏
 (၁၅)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့မဂ်လာရက်မြတ်မှသည် ပျော်ရွှင်ကြည်နူးဖွယ် မွေးနေ့ပေါင်းများစွာကို
 မိသားစုနှင့်အတူ ရယူနိုင်ပါစေ။
နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ရွှေနန်းတော် စိန်ရွှေရတနာဆိုင် (၂)ဆိုင်စလုံးမှ ဝန်ထမ်းများ
Forever Gems by ရွှေနန်းတော်မှ ဝန်ထမ်းများ၊
Jewel Collection Manufacturing Co., Ltd မှ မန်နေဂျာ / ဝန်ထမ်းများနှင့်
United GP Development Co., Ltd @ 68 Residence မှ
မန်နေဂျာ / ဝန်ထမ်းများ

မြန်မာနိုင်ငံဆေးဝါးပညာရှင်များအသင်း မိတ်ကြားလွှာ
MYANMAR PHARMACEUTICAL ASSOCIATION
 မြန်မာနိုင်ငံဆေးဝါးပညာရှင်များအသင်း၏ စဉ်ဆက်မပြတ် ဆေးဝါးပညာလေ့လာရေး (Continuing Pharmaceutical Education) ကို အောက်ပါခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဟောပြောဆွေးနွေးမည့် ဖြစ်ပါ၍ ဆေးဝါးပညာရှင်များ (Pharmacists) တက်ရောက်နိုင်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 Topic (1) Advances in Pharmaceutical Tablets Production by Daw Myint Zu Aye, M.Pharm. Asst. Lecture in Pharmaceutics UOP, Yangon.
 Topic (2) Formulation of Contact Lens Solution by Dr Myint Lwin, M. Pharm RND (Bratislava), Director, (Retd.) DCPT, Yangon.
 Topic (3) Drug Discovery and Development by U Nay Win Maung, B.Pharm (Ygn). M.Sc Pharm Sci (London)
 Topic (4) Advanced Drug Delivery Systems by Daw Phyto Thu Thu Naing, B.Pharm (Ygn), M.Sc Industrial Pharmaceutics (University of Central Lancashire, UK)
 Topic (5) Drug Regulatory Affairs in Myanmar by Daw San San Win, Sr. Pharmacist, RA Manager, Bayar Thai Co., Ltd.
 နေ့ရက်/အချိန် ။ ။ ၁-၁၁-၂၀၁၄ (စနေနေ့) ၊ နေ့လည် (၂:၀၀ မှ ၅:၀၀ ထိ)
 နေရာ ။ ။ ယုဒသန်ဟော(လ်)၊ မာလာမှတ်တိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ကမ္ဘောဇဘဏ်ရုံးချုပ်အနီး။ (Members Fees - Ks 1000, Non-members Fees - Ks 3000)
 Certificate ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ ညနေ (၄:၀၀) နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ စာရင်းပေးသွင်းကြပါရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
 မယူဝတီအောင် 09-5001852 ၊ မောင်အောင်မျိုးထက် 09-421754803 ၊ မခင်သီတာစိုး 09-73074141 ၊ မထွေးထွေးငယ် 09-421090313

iQ VISION **အိုင်ကျူးမြီးရှင်း မျက်စိအထူးကု**
မျက်မှန်လက်ဆောင်များ
ပေးနေပြီနော်
Free Eye Glass
Special Promotion For You
Branded အစစ်ကိုသာ ရောင်းပါသည်။ အတုအပလုံးဝမရောင်းပါ။ ဈေးနှုန်း အထူးအာမခံသည်။ Head Office : S-15, U Chit Maung Road, Tamwe Tsp, Yangon. www.iqeyecare.com
Ask for Detail Hot Line - 09 250550280

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၆၀/၇၄၀၇၂ Honda Dream M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွ ဦးစောအောင်သူဇာတန်း ၃/ဘအန(နိုင်)၂၃၉၃၉၆ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၇၅/၇၀၆၁၈ Honda Dream M/C ဆိုင်ကယ်လက်ဝယ်ရိုသွ ဦးစောဆိုင် ၃/ဘအန (နိုင်)၂၀၁၀၇၇ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(ဘားအံမြို့) ကညန၊ ပြည်နယ်ရုံး(ဘားအံမြို့)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ဒီမိုကရေစီ အလေ့အကျင့်များရရှိစေရန် ဒီမိုကရေစီဂိမ်းကစားနည်း မိတ်ဆက်ပွဲနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲမှ စကားသံများ

ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံ ဒီမိုကရေစီ လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအတွင်း အစိုးရ နှင့် နိုင်ငံသားများ၏ အခန်းကဏ္ဍ ကို အများပြည်သူ သိရှိနားလည်စေရန် ရိုးစင်းလွယ်ကူသည့် ဒီမိုကရေစီ ဂိမ်းကစားနည်းကို အသိပညာပေး အစီအစဉ်တစ်ရပ်အဖြစ် ဖရိုင်းဒရစ် နောမင်း လွတ်လပ်မှုဖောင်ဒေးရှင်း၏ SIM ဒီမိုကရေစီမုဒ် ဒီမိုကရေစီဂိမ်း ကစားနည်း မိတ်ဆက်ခြင်းနှင့် အလုပ် ရုံဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက် ညနေ ၃ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ ဆူးလေရန်ဂရီလာတိုက်တွင် ကျင်းပ

ဦးအောင်သူဟိန်း (ပရိုဂရမ်မန်နေဂျာ၊ ဖရိုင်းဒရစ်နောမင်း လွတ်လပ်မှု ဖောင်ဒေးရှင်း၏ SIM ဒီမိုကရေစီ) “ဒီဂိမ်းကစားနည်းက ဒီမိုကရေစီ ရဲ့ သဘောသဘာဝနဲ့ ဘာတွေရှိလဲ ဆိုတာ ရှင်းပြဖို့အတွက်ကို လုပ်ထား ပါတယ်။ ဒီကစားနည်းက လူအမျိုးမျိုး ကို ဦးတည်ထားတယ်။ လွတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်တွေ၊ အစိုးရအရာရှိ တွေနဲ့လည်း ကစားလို့ရအောင် လုပ် ထားတယ်။ မြန်မာလိုပြောပြော၊ အင်္ဂလိပ်လိုပြောပြော ကစားလို့ရ တယ်။ အပေါ်ယံကြည့်ရင်တော့

တော်တို့ စိတ်ထဲမှာ ဂိမ်းလို့မထင်ဘူး ပေါ့နော်။ တိုင်းပြည်တစ်ပြည် တည် ဆောက်နေတယ်လို့ပဲ မြင်ရတယ်ပေါ့။ နောက်ပြီး အစိုးရတစ်ရပ်အနေနဲ့ ဘယ်လိုစီမံခန့်ခွဲမလဲ၊ ဘယ်လိုခန့်ခွဲ နိုင်တဲ့စွမ်းအားရှိသလဲ ဆိုတာတွေ့ရ တယ်။ ဒါအင်မတန်မှ ကောင်းတာပေါ့ နော်။ လက်ရှိနိုင်ငံကို စီမံခန့်ခွဲတဲ့သူက ဒီအခြေခံလေးတွေကို သိဖို့လိုတယ်။ ဒါလေးက အင်မတန်ကောင်းတယ်။ လူငယ်တွေထဲမှာ ဒါကို ချပြခြင်းအား ဖြင့် လူငယ်တွေက တခြားမဟုတ်တဲ့ ဂိမ်းတွေမှာ ပျော်ဝင်နေမယ့်အစား

ဒေါက်တာ အိရွှေစင်ထွန်း (ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ အသေးစားနှင့် အလတ်စား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန၊ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန) “ကျွန်မအနေနဲ့ ပထမဦးဆုံးဂိမ်း အနေနဲ့ကစားတာပေါ့နော်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်မအတွက် အတွေ့အကြုံရစေ တယ်။ ဒါကိုလည်း ဆက်ပြီးတော့ ကျွန်မသင်တန်းတွေမှာ ထည့်သွင်းဖို့ စဉ်းစားသွားမှာပါ။ ဒီမိုကရေစီလမ်း ပေါ်မှာ လျှောက်လှမ်းမယ့်သူတွေ အတွက် အလွန်ကိုအသုံးဝင်မယ်” ဟုပြောသည်။

သူများအတွက် စဉ်းစားတဲ့အလေ့ အကျင့်လေးတွေ ဖြစ်လာတယ်။ ဒီဂိမ်းကစားနည်းက ကျယ်ကျယ် ပြန့်ပြန့်ဖြစ်သွားရင် အတွေးအခေါ် တွေ အပြောင်းအလဲတွေ စိတ်ဓာတ် ကောင်းတွေ အများကြီးရသွားမယ် လို့ထင်တယ်။ ကစားသင့်တယ်လို့ ယူဆတယ်” ဟုပြောသည်။

ဦးညီညီအောင် (ဒါရိုက်တာ The Sun Institute) “ဒီကစားနည်းကို ပထမတန်းက မသိဘူး။ ကစားကြည့်တော့ အစိုးရ လုပ်နည်းတစ်ရပ်ကို ဖော်ပြတယ်။ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွေက အစိုးရကို ဘယ်လိုထောက်ပံ့ပေးရင် ကောင်း မလဲ၊ ဘယ်လိုညီညီနင်းရမလဲဆိုတာ မျိုးတွေ သိလာတယ်။ ပြဿနာရှိ လာလို့ အစိုးရကို အပြစ်တင်နေလို့ မရဘူးဆိုတာ ဒီကစားပွဲကြည့်လိုက်ရင် သိတယ်။ အဓိကကတော့ အတူတူ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် ဒီမို ကရေစီပန်းတိုင်ရောက်ဖို့ အစိုးရမှ မဟုတ်ဘူး။ အားလုံးပေါင်းစည်း လုပ်ဆောင်ရမယ်ဆိုတဲ့ မက်ဆေ့ချ် ရသွားတယ်” ဟု ပြောသည်။

ဖရိုင်းဒရစ်နောမင်း လွတ်လပ်မှု ဖောင်ဒေးရှင်းကို ၁၉၅၈ ခုနှစ်တွင် ဖက်ဒရယ်ဂျာမနီသမ္မတနိုင်ငံ၏ပထမ ဦးဆုံးသော သမ္မတဖြစ်သူ သီအိုဒို ဟော့စ်ကတည်ထောင်ခဲ့ပြီး ဖောင်ဒေး ရှင်းသည် ဂျာမနီနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘာအနှံ့ ရှိ နိုင်ငံပေါင်း ၆၅ နိုင်ငံတွင် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ၁၉၇၉ ခုနှစ်တွင် အာရှဒီမိုကရေစီများ စတင် လုပ်ဆောင်ခဲ့တာ ရန်ကုန်မြို့တွင် ၂၀၁၃ ခုနှစ်က ရုံးခွဲဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

ဖရိုင်းဒရစ်နောမင်း လွတ်လပ်မှု ဖောင်ဒေးရှင်းမှ အလုပ်အကိုင်ဖန်တီး ရေးနှင့် ယှဉ်ပြိုင်မှုရှိသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းပတ်ဝန်းကျင်တစ်ရပ်ဖြစ်လာ ရေး၊ အားပေးအားမြှောက်ပြုရန် အတွက် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ စီးပွားရေး နှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီး ဌာနတို့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် စက်မှု ဝန်ကြီးဌာနနှင့် နားလည်မှုသဘော တူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။



ဦးခိုင်မောင်ရည်



ဦးအောင်သူဟိန်း



ဦးညီညီအောင်

ခဲ့သည်။ ဒီမိုကရေစီဂိမ်းကစားနည်းတွင် မဲပေးသူများ၊ အစိုးရအရာရှိများ၊ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် လူငယ်များမှ ဒီမိုကရေစီလူ့ဘောင်၏ အခြေခံလုပ်ပုံနှင့် ပြည်သူ့ရေးရာ မူဝါဒများကို ပိုမိုကောင်းစွာနားလည် မှုရရန်အတွက် ကိုယ်တိုင်ပါဝင် ဆောင်ရွက်ရသော ကိရိယာတစ်ခုကို ပေးအပ်နိုင်ရန်ဟူသည့် ရည်ရွယ် ချက်ဖြင့် အရပ်ဒီမိုကရေစီဆွဲသူများ၊ ဒီမိုကရေစီအကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ များက ဖန်တီးထားသော ထူးခြား ဆန်းသစ်သည့် ကစားနည်းဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

ဂိမ်းကစားတယ်လို့ထင်ရပေမယ့် သူ့ရဲ့ နောက်မှာ နက်နဲတဲ့ အကြောင်းအရာ တွေပါတယ်။ အစိုးရတစ်ရပ် ဖွဲ့စည်း ဖို့ အစိုးရကို ပြည်သူက တင်မြောက် ဖို့ အစိုးရက မူဝါဒချမှတ်ရမယ်။ နိုင်ငံမှာရှိတဲ့ အရေးပါတဲ့ကဏ္ဍတွေကို မျှမျှတတနဲ့ ဘယ်လိုတိုးတက်အောင် လုပ်ရမလဲ၊ ဒီကဏ္ဍတွေမှာရှိနေတဲ့ ပြည်သူတွေကော ဘယ်လိုကြီးပွား တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်မလဲ၊ အစိုးရ အနေနဲ့လည်း ပြည်သူက ထောက်ခံ လာအောင် အားကိုးချင်လာအောင်၊ ဘယ်လိုလုပ်ရမလဲဆိုတာတွေ၊ လွတ် လပ်ပြီး တရားမျှတတဲ့ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုတာတွေ၊ အစိုးရကိုပြည်သူက ဘယ်လိုစောင့်ကြည့်ရမလဲဆိုတာတွေ ဂိမ်းကစားနည်းမှာပါတယ်”ဟု ပြော သည်။

ဒီထဲမှာရောက်လာရင် ငါတို့သာ အစိုးရဖြစ်ခဲ့ရင်ဆိုတဲ့စိတ်မျိုး ဝင်လာ တာမျိုးပေါ့နော်။ ကျွန်တော်တို့ ငယ် ငယ်တန်းကလည်း အဲဒီအိမ်မက်တွေ ရှိခဲ့တယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံကို တည်ဆောက် မယ်ဆိုရင် ငါတို့ဘယ်နေရာကနေ ကိုယ့်နိုင်ငံအတွက် ရှိရမလဲဆိုတဲ့ အတွေးမျိုးရှိခဲ့တယ်” ဟုပြောသည်။

ဖရိုင်းဒရစ်နောမင်း လွတ်လပ်မှု ဖောင်ဒေးရှင်း၏ SIM ဒီမိုကရေစီမုဒ် ဒီမိုကရေစီဂိမ်းကစားနည်း မိတ်ဆက် ပွဲနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက် ရောက်လာသူများ၏ အမြင်များကို တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။

ဦးခိုင်မောင်ရည်(ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်) “ဂိမ်းပုံစံလုပ်ထားပေမယ့် ကျွန်



ဒေါက်တာ အိရွှေစင်ထွန်း



ဒေါက်တာ ညီညီညီအောင်

<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (H)မှ မအေးချမ်းသူ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးချစ်ဘွယ်/ရဘန်(နိုင်)၀၀၀၆၀၈ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးချစ်ဘွယ်</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (G)မှ မသန္တာစိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင်မြင့် (ခ)ဦးမြင့်ဌေး ၉/သပက(နိုင်)၀၆၁၃၅၉ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးမောင်မြင့်(ခ)ဦးမြင့်ဌေး</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် လားရှိုးမြို့၊ အထက(၁)၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(ဃ)မှ မအေးသီတာထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးရန်ကျင်းချန် ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>အမည်ပြည့်စွက် လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၁၂)၊ နယ်မြေ(၅)၊ ရတနာလမ်းမှ ဦးကျော်အေး-ဒေါ်နန်း ခမ်းလင်းတို့၏သား စိုင်းသီတာထက်လင်း (ခ) စိုင်းသီတာထက်လင်း ၁၃/လရန(နိုင်) ၁၄၄၈၉၀ ဟုခေါ်ပါရန်။</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် မူဆယ်မြို့၊ အထက(၃) တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(B)မှ မဘောက်နန်၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဇွန်ဝါလ ဖြစ်ပါ ကြောင်း။ ဦးဇွန်ဝါလ</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် မူဆယ်မြို့၊ အထက(၁)၊ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(A)မှ မရတနာလှိုင်၏ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းအောင် ၈/ပဝက (နိုင်)၂၄၀၁၅၁ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးဝင်းအောင်</p>
<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(H)မှ မောင်အောင်ထက်ဖြိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမြင့်ရွှေ ၅/ရဘန်(နိုင်)၀၅၈၅၇၁ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးမြင့်ရွှေ</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (K)မှ မမြတ်နိုးခင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးသိန်း မွှေး(ခ)ဦးသိန်းမွှေး(ခ)ဦးစိုးမွှေး ၅/ဒပယ ဦးမြင့်ရွှေ ၅/ရဘန်(နိုင်)၀၅၈၅၇၁ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးသိန်းမွှေး(ခ)ဦးသိန်းမွှေး(ခ)ဦးစိုးမွှေး</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် လားရှိုးမြို့၊ ဖန်းတိုင်းမွှေးကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်းမှ မမေဦးညို၏ မွေးသက္ကရာဇ် မှာ ၁၃-၅-၁၉၉၉ ဖြစ်ပြီးဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမြင့်လှိုင် ၈/ရစက(နိုင်)၁၂၄၇၅၅ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးမြင့်လှိုင် ၈/ရစက(နိုင်)၁၂၄၇၅၅</p>	<p>တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း ဦးချစ်ဌေး၏သားလားရှိုးမြို့၊ အထက (၁)၊ နဝမတန်း(က)မှ မောင်သူရိန်ဝင်း (ကဝ-၅၅၀၇)နှင့် မောင်သူရိန်မင်းသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၃၅ယ/၃၉၃၈၊ Honda Scoopy 120,M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်စင်ဝင်း ၉/မဟမ(နိုင်)၀၃၁၇၅၃က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၈ယ/၁၁၂၈၆၊ ဂျာလင်း၊IL-90ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်သန်း ၅/၀လန (နိုင်)၀၄၀၀၉၇ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရွှေဘို)၊ ရွှေဘိုမြို့</p>
<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(D)မှ မသုဇာလှိုင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော် ကျော်ထွန်း ၅/ခဘန(နိုင်)၀၆၁၄၀၀ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးကျော်ကျော်ထွန်း</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(K)မှ မောင်ကျော်မြတ်သူ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစော်စော် ၅/ရဘန်(နိုင်)၀၇၃၄၇၄ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးစော်စော်</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၇ယ/၆၅၅၅၇ Yin Xiang 125, M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ဆုကလေး ၉/မဟမ(နိုင်)၀၂၂၇၇၉ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	<p>တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်ကွက်၊ အထက(ခွဲ)လ-၆ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မသန္တာကျော်၏ဖခင် ဦးမြင့်ကျော်ဦးနှင့် ဦးကျော်ဦးသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါ ကြောင်း။ ဦးမြင့်ကျော်ဦး(ခ)ဦးကျော်ဦး ၈/မသန(နိုင်)၁၁၅၇၆၄</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၇၈/၂၅၈၇၊ Shan Star SS-01-Jeep(4x4)L ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်စွာမြင့် ၇/ပခန(နိုင်)၁၇၃၃၈၂က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါ က နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး(ပဲခူး)</p>	<p>ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၅က/၄၄၇၈၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန (တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး)၊ ပဲခူး</p>
<p>ဖခင် အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(K)မှ မောင်စိုးထက်ကျော်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော်ဆန်းဦး ၅/ရဘန်(နိုင်)၀၀၀၃၇၀ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးကျော်ဆန်းဦး</p>	<p>ဖခင်အမည်မှန် ရွှေဘိုမြို့၊ ရွှေပြည်တန် ကိုယ်ပိုင်အထက် တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(D)မှ မောင်ရာဇာတိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးချစ်သဲ ၉/စကန(နိုင်)၀၅၆၁၆၀ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးချစ်သဲ</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁ယ/၆၁၀၃၃ Honda C90,Custom ဆိုင်ကယ်ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိ သူ ဒေါ်ကျွန်းကျွန်းယင် ၁၃/ကလတ(နိုင်) ၀၂၅၄၂၆ က(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ တွဲဖက်ပြည်နယ်ရုံး(လားရှိုး)</p>	<p>တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်ကွက်၊ အထက(ခွဲ)လ-၆ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မသန္တာကျော်၏ဖခင် ဦးမြင့်ကျော်ဦးနှင့် ဦးကျော်ဦးသည် တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါ ကြောင်း။ ဦးမြင့်ကျော်ဦး(ခ)ဦးကျော်ဦး ၈/မသန(နိုင်)၁၁၅၇၆၄</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၈ယ/၁၁၂၈၆၊ ဂျာလင်း၊IL-90ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်သန်း ၅/၀လန (နိုင်)၀၄၀၀၉၇ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရွှေဘို)၊ ရွှေဘိုမြို့</p>	<p>ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၅က/၄၄၇၈၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန (တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး)၊ ပဲခူး</p>

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ဂန့်ဂေါမြို့ ကျက်သရေဆောင် ဇေယျထိပ်ခေါင်ရန်မျိုးအောင် ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား ဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံ

ဂန့်ဂေါ အောက်တိုဘာ ၂၁

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဂန့်ဂေါ ခရိုင် ဂန့်ဂေါမြို့၏ ကျက်သရေ ဆောင် ဇေယျထိပ်ခေါင်ရန်မျိုးအောင် ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ ဂန္ဓကုဋ်တိုက် တော်ကို ဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံတည် ဆောက်လျက်ရှိရာ အလှူငွေနှင့် လုပ်အားဒါနများ ထည့်ဝင်လှူဒါန်း နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ဥာဏ်တော် ၁၄ တောင်အမြင့် ဆောင်တော်မူသည့် ထက်ဝယ်ဖွဲ့ခွေ ဘူမိဗဟုမုဒြာဟန် ဇေယျထိပ်ခေါင် ရန်မျိုးအောင်ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး ကို ဦးခေါင်းတော်ပိုင်းကို စတုဂံ ကျောက်သားဖြင့်လည်းကောင်း၊ ကိုယ် လုံးတော်ပိုင်းကို အုတ်အင်္ဂတေတို့

ဖြင့်လည်းကောင်း ဓာတ်တော်မြတ် လေးဆူဌာပနာလျက် ကောဇာ သက္ကရာဇ် ၁၃၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် ဂန့်ဂေါ မြို့ စည်ပင်ရပ်ကွက်အတွင်း၌ တည် ထားကိုးကွယ်ခဲ့ကြရာ နှစ်ကာလကြာ ပညာင်းသောအခါ မူလဂန္ဓကုဋ်တိုက် တော်မှာ ပျက်စီးယိုယွင်းလာခဲ့သည်။ သို့ဖြစ်၍ မူလဂန္ဓကုဋ်တိုက်တော် နေရာတွင် အကျယ် ၅၅ ပေပတ် လည်၊ အမြင့် ၄၅ ပေရှိ ဘုံသုံးဆင့် ဇေတဝန်ပုံစံ ဂန္ဓကုဋ်တိုက်တော် အသစ်ကို ၂၀၀၉ ခုနှစ် ဇွန် ၁ ရက် မှစတင်ဆောက်လုပ်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁၅ ရက်တွင် အမိုးတည် ဆောက်ပြီးစီးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဂန္ဓကုဋ်တိုက်တော်

နှင့်ဆက်လျက် အလျား ၅၅ ပေ၊ အနံ ၃၆ ပေ၊ အမြင့် ၃၆ ပေရှိ အာရုံခံ တန်ဆောင်းတော်ကြီးကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၈ ရက်မှစတင် ဆက်လက်ဆောက်လုပ်ခဲ့ရာ ၂၀၁၂ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက်တွင် အမိုး တည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့သည်။ ယခုဂန္ဓကုဋ်တိုက်တော်နှင့် အာရုံခံ တန်ဆောင်းတော် တည်ဆောက် ပြီးစီးမှုအခြေအနေမှာ ခိုင်ခံ့သော တိုင်လုံးတော်ကြီးများနှင့် အမိုးတို့ သာ ဆောက်လုပ်ပြီးစီးသေးခြင်း ဖြစ်ပြီး အကာအရံများ ကာရံ တပ်ဆင်ခြင်း၊ မျက်နှာကြက်တပ်ဆင် ခြင်း၊ ပလောင်တော်တည်ဆောက်ခြင်း၊ တကဲတော်တည်ဆောက်ခြင်း၊ တိုင်

တော်များမွမ်းမံအလှူဆင်ခြင်း၊ ရင် ပြင်တော်ပေါ်တွင် ကြွေပြားခင်းခြင်း တို့ ကျန်ရှိနေပြီး အဆိုပါလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးအောင်မြင်ရေးအတွက် ဆက် လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကာ အလှူ ငွေ လိုအပ်နေကြောင်းသိရသည်။ သို့ဖြစ်၍ ဂန့်ဂေါမြို့၏ ကျက်သရေ ဆောင် ဇေယျထိပ်ခေါင်ရန်မျိုးအောင် ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ ဂန္ဓကုဋ် တိုက်တော်နှင့် အာရုံခံတန်ဆောင်း ကြီးများ ဘက်စုံပြုပြင်တိုးချဲ့မွမ်းမံ တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများ အောင်မြင် ပြီးမြောက်ရေးအတွက် အလှူငွေများ ထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင် ကြောင်း သိရသည်။

ကြီးမြင့်နိုင်(လှိုင်ကော်)



ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၌ လမ်းအသုံးပြုခကောက်ခံရေး ဂိတ်ခွဲအသစ်ဖွင့်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

အခွန်ရောင်း ကုန်တင်ယာဉ်ထံမှ ရသင့်ရတိုက်သော အခွန်များရရှိစေ ရေးနှင့် အများပြည်သူအသုံးပြုနေ သော ယာဉ်သွားလမ်းကို အဆင် ပြေချောမွေ့စွာ သွားလာနိုင်ရန် ပြု ပြင်နိုင်ရေးအတွက် ရွှေပြည်သာမြို့

နယ် အမှတ်(၉)ရပ်ကွက် မဟာမြိုင် လမ်းတွင် လမ်းအသုံးပြုခကောက်ခံ ရေးဂိတ်ခွဲအသစ်ကို ဖွင့်လှစ်ပြီး အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်မှစတင်ပြီး သတ်မှတ်ခွန်များ ကောက်ခံလျက်ရှိ ကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီအခွန်ဌာနမှ

တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးထံမှ သိရသည်။ “ရွှေပြည်သာမြို့နယ်မှာ အခွန် ဌာနက လှော်ကားနှင့် ပါးစာရာတို့မှာ အခွန်ဂိတ်တွေ ဖွင့်ထားပါတယ်။ သတ်မှတ်ထားသလောက် အခွန်သိပ် မရဘူးဖြစ်နေတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲ ဆိုတော့ စီးပွားရေးလုပ်နေတဲ့ ကုန်

တင်ယာဉ်ဟာ အခွန်မဆောင်ချင် တော့ လူနေရပ်ကွက်ကြားထဲက ယာဉ်သွားလမ်းကပဲ ဝင်ထွက်မောင်း နှင်မှုတွေလုပ်နေကြတယ်။ ကျွန်တော် တို့ဘက်က အခွန်ဆုံးရှုံးတယ်။ အများ ပြည်သူဘက်ကကျတော့ လမ်းတွေ ပျက်မယ်။ သွားလာရတာအခက်အခဲ ရှိမယ်။ အန္တရာယ်နဲ့ ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ နိုင်ပါတယ်။ အခုဖွင့်လိုက်တဲ့ မဟာ မြိုင်လမ်းဂိတ်ဟာလည်း စည်ပင် အပိုင်လမ်းပါပဲ။ ကျွန်တော်တို့ဘက် က အခွန်လည်းကောက်မယ် အများ ပြည်သူသွားလာမှုအဆင်ပြေအောင် လည်း လိုအပ်ရင် လိုအပ်သလို လမ်း ပိုင်းဆိုင်ရာကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမှာပါ” ဟု အခွန်ဌာနမှူး ဦးမြင့်သိန်းက ပြောသည်။

ထိုသို့ လမ်းအသုံးပြုခကောက်ခံ ရာတွင် ခရီးသည်ယာဉ်၊ အိမ်စီးယာဉ် နှင့် ကုန်မပါယာဉ်တွေကို ကောက်ခံ မှုမရှိကြောင်း၊ (ကုန်+ယာဉ်)ထော်

လာရှိ ငွေကျပ် ၂၀၀ ၊ နှစ်တန်အောက် ယာဉ် ငွေကျပ် ၂၀၀ ၊ နှစ်တန်မှ သုံး တန် အထိ ငွေကျပ် ၃၀၀ ၊ သုံးတန်မှ ငါးတန်အထိ ငွေကျပ် ၄၀၀ ၊ ငါးတန် မှ ရှစ်တန်အထိ ငွေကျပ် ၅၀၀၊ ရှစ် တန်မှ ၁၀တန်အထိ ငွေကျပ် ၂၀၀၀၊ ၁၀တန်အထက် ငွေကျပ် ၄၀၀၀၊ ပေ ၄၀ ကွန်တိန်နာယာဉ် ငွေကျပ် ၅၀၀၀ နှုန်းတို့ကို ပေးဆောင်ရမည် ဖြစ်ပြီး တိမ်းရှောင်ထွက်ပြေးယာဉ် များကို သတ်မှတ်ကြေး ၁၀ဆဖြင့် ဥပဒေအရ ဒဏ်ကြေးပေးဆောင်ရ မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် လူနေရပ်ကွက် ကြားထဲတွင်ရှိသော ယာဉ်သွားလမ်း ဖြစ်သည့်အတွက် အုတ်၊ သဲ၊ကျောက်၊ မြေကြီးတင်ကားများ၊ အခြားကုန်ပို့ ဟု အခွန်ဌာနမှူး ဦးမြင့်သိန်းက ပြောသည်။

မြင့်သန်းကြည်(ရွှေပြည်သာ)

သတင်းတို

မူဆယ်တွင် အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာ စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ဖွဲ့စည်း

ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ် ခရိုင် မူဆယ်မြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ အမျိုး ဘာသာ၊ သာသနာစောင့်ရှောက်ရေး အဖွဲ့ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့် ဩဝါဒခံယူပွဲကို နန္ဒဝန် ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်တွင် အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်က ကျင်းပ ခဲ့ပြီး မူဆယ်မြို့နယ် သံသနာယက အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ နောင်လောင်းဆရာတော် အပါအဝင် ဆရာတော်များက ဩဝါဒ ချီးမြှင့်ကာ အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ (ဗဟို) ဥက္ကဋ္ဌ အင်းစိန်ရွာမဆရာတော်ထံမှ သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားရင်းလင်းခဲ့ ပြီး ညပိုင်းတွင် အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာစောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ များ ဟောပြောပွဲကို ဆက်လက် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သိန်းစော်(ရွှေလီဦး)



စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် 1970 batch အာစရိယပူဇော်ပွဲမိတ်ကြားခြင်း

၁၉၆၆-၁၉၇၀ခုနှစ် စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၏ ဒွါဒမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံပွဲအခမ်းအနားကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၇ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၃၀နာရီ Western Park Royal Restaurant (ကန်တော်ကြီး)အောက်ထပ်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ (၁၉၆၆-၇၀) စာသင်နှစ်မှ သူငယ်ချင်းများ စုံညီစွာတက်ရောက်ကြပါရန် နှိုးဆော်ပေးကြောင်းအပ်ပါသည်။

လှူဒါန်းလိုသူများ ဦးကျော်ညွန့် ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၅၇၆၀၊ ဦးခိုင်စိန် ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၈၀၁၂၊ ဦးခင်မောင်ကျော် ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၉၇၃၄၉၊ ဒေါ်ဆွေ တင်ဝင်း ဖုန်း-၀၂-၃၆၉၀၀၀၊ ဒေါ်ခင်ဆွေအုန်း ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၃၇၅၈၆ တို့သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၈၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၅-၁-၁၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၁၅၊ ထန်းတပင်အနောက်ပိုင်းလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေပိုင်မြေအမည်ပေါက် ဦးဘိုးလှိုင်၊ ဒေါ်ပုလေးမြေအား အမည်ပေါက် ဦးဘိုးလှိုင်၊ ဒေါ်ပုလေးနှင့် (သမီး)ဒေါ်စိန်မြတို့ကွယ်လွန်သဖြင့် ဦးထွန်းကြည် ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၃၉၇၇၇၇ တစ်ဦးတည်းသောအမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ သမက်တော်စပ်ကြောင်း သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ တိုင်းကျွန်းမာရူးဦးစီးဌာနထောက်ခံချက်၊ ရပ်ကွက်၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်တို့ကိုတင်ပြ၍ ဦးထွန်းကြည်ထံမှ GP အမှတ် ၂၆၀၀၇/၂၃-၉-၂၀၁၄ ဖြင့်ရရှိသူ ဒေါ်တင်တင်ထွေး ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၃၁၆၉၁၇ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန်အတွက် မြေပိုင်ကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ် ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/တောင်၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၆၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၆၆၈၊ ဧကတစ်လမ်း၊ ၂/တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ် ဦးတင်ဦး အမည်ပေါက် နှစ်၆၀၀၈ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးတင်ဦး(ဖခင်)၊ ဒေါ်ခင်လှ (မိခင်)နှင့်သားတစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးထွန်းဝင်းတို့ကွယ်လွန်သဖြင့် သားသမီးရွေးမနှင့် ဇနီးတော်စပ် သူများဖြစ်သော (၁) ဒေါ်လှလှဝင်း ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၇၈၂၈၅၊ (၂) ဒေါ်ခင်အေးမြင့် ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၇၇၄၄၄၊ (၃) ဒေါ်ခင်ဥ ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၇၇၉၅၅၊ (၄) ဦးကိုကိုဝင်း ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၇၇၉၅၅၊ (၅) ဒေါ်ညိုညိုဝင်း ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၈၈၅၈၁၊ (၆) ဦးပြီးစေ အောင် ၁၂/သာကေ(နိုင်) ၀၈၇၉၅၁၊ (၇) ဦးကျော်ညွန့် ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၈၇၇၇၇၊ (၈)ဒေါ်အေးမြင့် ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၇၆၇၇၇တို့ဖြစ်ပြီး အမှတ်စဉ်(၁၂/၁၄၁၄၅၆၇၈)တို့မှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၆၃၁၆/၂၀၁၄၊ ၆၃၁၇/၂၀၁၄ နှင့် ၂၅၀၁၁/၂၀၁၄ ရသူအမှတ်စဉ် ၆ ဦးပြီးစေအောင်မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပိုင်ကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်နိုင် ခြင်းမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁-အနောက်)၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၉၉/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၆၉၉/က၊ အနောက် မြေပိုင်လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (ဒေါ်ခင်အု)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်အု(မိခင်)နှင့် ဦးဘရင် (ဖခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော သား ဦးသိန်းဟန် ၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၃၉၆၃၉ ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ အမှတ် (၂၂၀၈၈/၂၀၁၃)ရသူ ဦးစိုးသိန်း ၁၂/သာကေ (နိုင်)၀၃၇၆၈၉မှ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာ တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ် ရန် မြေပိုင်ကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မအေးအေးထွေးနှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာခြင်း

မတ္တရာမြို့၊ အမှတ်(၂) ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်ဆန်စက်မှ ဆန်ကုန်လောင်သူ ကိုကျော်စံဝင်း ၉/မရတ(နိုင်)၀၉၃၉၇၀၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မတ္တရာမြို့၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် ဇေယျသိန္နီဆန်စက်၏ ချေးမတော်စပ်သူ မအေး အေးထွေး ၉/မရတ(နိုင်)၁၅၆၀၇၅၁၀၀၀ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ကိုကျော်စံဝင်းထံမှ ၅-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် (ရေခင်း)ဆန်အမျိုးအစား တစ်အိတ်လျှင် ၁၉၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် ဆန်အိတ်ပေါင်း ၂၀၀ ကာလတန်ဖိုး ၃၈၀၀၀၀/- ရှိ ဆန်အိတ်များအား ကင်ဒါအမျိုး အစား မော်တော်ယာဉ်အမှတ် ၃၉၈၆၆၆၆ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေထံမှ လာရောက်ယူဆောင်သွား ခဲ့ပါသည်။ လူကြီးမင်းသည် ထိုသို့ယူဆောင်သွားခဲ့သော ကာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၈၀၀၀၀/- တန်ဖိုးရှိ ဆန်အိတ်ပိုင်း ၂၀၀၀၀ ကျသင့်ငွေအား ၂၀-၉-၂၀၁၄ရက် ရက်အတွင်း လာရောက်ပေးဆပ်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် ယနေ့အထိ အထွေမခံဘဲ ရှောင်တိမ်းနေခဲ့ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ လူကြီးမင်းသိရှိစေရမည်မှာ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေထံမှ ယုံကြည်အောင်ပြောဆိုပြီး ရယူသွားခဲ့သော ဆန်အိတ် ၂၀၀၀၀ ကာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၈၀၀၀၀/- အား မပျက်မကွက် ဤကြေညာသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ပြန်စေ၊ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ကိုကျော်စံဝင်းထံသို့ပြန်စေ လာရောက်ပေးဆပ် ပါရန်နှင့် ပျက်ကွက်ခဲ့ပါက တည်ဆဲတရားဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း မအေးအေးထွေးနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ - ကိုကျော်စံဝင်း ၉/မရတ(နိုင်)၀၉၃၉၇၀

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - နန်းရှေးဦးသိန်းထွန်း(LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၃၁၀) အမှတ်(၅၄၈)၊ အကွက်(၃)၊ ဝဏ္ဏလမ်း၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့

ရေပူအမှတ်စဉ် စီးပွားရေးကြော်ငြာ

စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၂၆)၊ အခန်း(၄)၊ နေကြာလမ်းနေ ဦးညွှန်လွင်-ဒေါ်ရွှေရွှေဟန် (အားမာန် သံပန်း၊ သံတံခါးလုပ်ငန်း) တို့၏သားငယ်

မောင်ချစ်မင်းလွင်

B.Sc(Physics) Trustlink Co.,Ltd.

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၉၈)၊ အခန်း(၇)၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းနေ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးဌေးအောင်(ငြိမ်း)-ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန် (တွဲဖက်ပါမောက္ခ၊ ရုက္ခဗေဒဌာန၊ လှိုင်ကော်တက္ကသိုလ်၊ ကယားပြည်နယ်) တို့၏သမီး

မအိသန္တာဌေးအောင်

B.Sc (Bot.), Diploma in Management Accounting, Diploma in Accounting (UK), Diploma in Computerised Accounting(UK) Assistant Manager (KBZ Bank Ltd-Phyu Branch)

တို့သည် ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် နှစ်ဖက်မိဘများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးကြောင်း။

မောင်ချစ်မင်းလွင်-မအိသန္တာဌေးအောင်

Legal Light အိမ်ခြံမြေနှင့်အထွေထွေအကျဉ်းချုပ်သဘောတရား

(၁) ငြိမ်အမျိုးအစားများ၊ ဂရုသစ်အိမ်အိုင်၊ ငြိမ်အကျယ်အဝန်း၊ ဂရု၊ ဘုံအသွင်ပြောင်းရန်နှင့်ရန် ဦးပိုင်သူ၊ သက်တမ်းတိုးနှင့် ငြိမ်၊ ငြိမ်ရောင်းဝင်ရကုန်ခြင်း၊ ကိစ္စရပ်များ ဥပဒေနှင့် ငြိမ်ယူလုပ်ထုံးစံများကို ပညာရှိ သဖြင့် ရောင်းဖူး၊ ဝယ်ဖူးဖြစ်ခြင်း၊ တရားမမှုဖြစ်ခြင်း သေချာလုပ်ငန်းအင်အားပြည့်စုံမှုကို ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရေး။ (၂) ၂၀၁၂-၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ လယ်ယာမြေပေးအပ်ခြင်းနှင့် လယ်ယာမြေကို အခြားနည်းဖြင့် အသုံးပြုခြင်း လုပ်ထုံးစံများ။ (၃) အိမ်ရှင်၊ အိမ်ငှားအကြောင်း သိကောင်းစရာများ၊ အိမ်၊ မြေ၊ ငြိမ်နှင့် ပတ်သက်သော အကျဉ်းချုပ်၊ ငှားပေးခြင်း၊ အိမ်ရှင်၊ သိကောင်းစရာများ၊ ပညာရှိပြုရာတွင် လိုအပ်သော အခြေခံဥပဒေများ၊ စာချုပ်ချုပ်ဆိုပုံစံများ။ (၄) တရားပုံသိင်ရာ လုပ်ထုံးစံများ၊ စီရင်ပိုင်ခွင့်အကျဉ်းချုပ်၊ ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးများ၊ သင်တန်းကြေး ၇၀၀၀/- (၅) အထက်ပါအခြေခံဥပဒေများနှင့် ငြိမ်အကြောင်း သိကောင်းစရာများကို ဦးအေးကျော်မြင့်၊ ဌေးဌေး-ငြိမ်(ငြိမ်း)၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် အိမ်ယူဝင်လမ်း (L.L.B, L.L.M) (တရားဗွတ်တော်ဌေး) တို့က သင်ကြားပို့ချပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၈)ရဲ့ (၁)မြေကွက်အမှတ် (၁/၈၆)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀'x၁၀၀')၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၉၂ ဧကရှိ နှစ် ဝိဝဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အမှတ် (၁/၈၆)၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၃၈)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သော အိမ်အသေးတစ်လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် (၂)မြေကွက်အမှတ် (၁/၈၇)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀'x၁၀၀')၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၉၂ ဧကရှိ နှစ်ဝိဝဂရန်မြေကွက်သက်သက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် (လူနေရပ်ကွက်အစီအစဉ်မှာ အမှတ်(၁/၈၇)၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၃၈)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့)အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ခိုးမိုးထွန်း ၁၃/တကန(နိုင်) ၀၃၂၇၄ တံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက နိုင်ငံမာသောအထောက်အထားများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့၏ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ငှားရန်ရှိသည် (လမ်းမတော် Down Town Office Area)
၁။ နှစ်ထပ်လုံးချင်းတိုက် ပေ (၂၅x၅၀) ကိုင်းတန်းလမ်းကျယ် (ကမ်းနားလမ်းနှင့် အနော်ရထာလမ်းကြား) 1.MBR, 3.BR, ဧည့်ခန်းကျယ်၊ ကြွေပြား၊ ပါကေးခင်း၊ 7.AC, ဖုန်း၊ ရေ၊ မီး ၂၄ နာရီ၊ 30 KVA မီးစက်နှင့် ကားပါကင်ပါရုံ။
၂။ ကွန်ဒို(ခေသီဟ) ပေ(၅၀x၅၀) ဗိုလ်ချုပ်လမ်းနှင့် ဝါးတန်းလမ်းထောင့် 9th Floor, 2.MBR, 2.BR, ဧည့်ခန်းကျယ်၊ ကြွေပြား၊ ပါကေးခင်း၊ အခန်းပွဲပြင်ဆင်ပြီး 5AC၊ ဖုန်း၊ ရေ၊ မီး၊ ဓာတ်လှေကား၊ လုံခြုံရေး ၂၄ နာရီရှိ။ ကားပါကင်ပါရုံ၊ ဘဏ်၊ ဈေး၊ ဆေးရုံတို့နှင့်နီး။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၆၈၉၇

အများသိစေရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အေးစေတီရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (၃၅/၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၅၁/က)၊ မြေဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၉ ဧကရှိ မြေကွက်သည် ဦးငြိမ်းမောင် ၁/မကန(နိုင်) ၀၂၁၃၅၆ အမည်ဖြင့် အမှုတွဲအမှတ် ၁၀၇၅(၃)/(၁၉၉၉-၂၀၀၀)အရ (၂၉-၈-၂၀၁၄)ရက်အထိ (၁၅)နှစ် မြေငှားဂရန်ရရှိထားရာ အဆိုပါမြေငှားဂရန်သည် မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ရွှေညောင်ပင်ရပ်ကွက်၊ ရွှေအိမ်အိမ်နံ့ရအပေါင်ဆိုင်တွင် ပေါင်နံ့ထားစဉ် ၃-၄-၂၀၀၈ ရက်၌ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ မီးလောင်ရာတွင် ပါသွားခဲ့သဖြင့် မိတ္တူကူးယူခွင့်ပြုရန် ဦးငြိမ်းမောင် ၁/မကန(နိုင်) ၀၂၁၃၅၆ မှ တင်ပြတောင်းခံလျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းမြေငှားဂရန် မိတ္တူကူးယူခွင့်လျှောက်ထားမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း၊ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူများမရှိပါက မီးလောင်သွားသည်ဟုတင်ပြသော မြေငှားဂရန်မူရင်းပယ်ဖျက်၍ မြေငှားဂရန်မိတ္တူကူးယူခွင့် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

GREAT MASTER CONSTRUCTION CO.,LTD. နိုင်ငံတကာအဆင့်မီအဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်
အမှတ် (၁၃၃)၊ အခန်းအမှတ်(G-1)၊ မြေညီထပ်၊ လမ်းသာယာကွန်ဒို၊ ရိုးမာဏ်ဘေး စက်ရုံလမ်းနှင့် ဗိုလ်မင်းရောင်လမ်းထောင့်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၉၀၀၀၀၃၃/၀၉-၇၃၂၂၄၆၂၄
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)
၁။ Site Engineer - လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၂)နှစ်ရှိရမည်။ အထပ်မြင့်ဆောက်လုပ်ဖူးသူ ဖြစ်ရမည်။
၂။ Site Manager (ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းစီမံခန့်ခွဲရေး) - ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာ စီမံခန့်ခွဲ၊ ကြီးကြပ်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
၃။ Supervisor (ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကြီးကြပ်) - ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၃)နှစ်ရှိရမည်။
၄။ Security - ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ရိုးသားကြီးစား၍ အလုပ်ချိန်တွင် အလုပ်ချိန် ပြည့်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ နေ့(သို့)ည တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်း၊ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင် မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း ထောက်ခံချက်မိတ္တူနှင့်အတူ ၁၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

မစန်းစန်းကြည် (အရောင်းမန်နေဂျာဟောင်း) အမျိုးသားမှတ်ပုံ တင်အမှတ် ၁၂/တခန(နိုင်)၁၁၂၈၁၈၊ အမှတ် (၉)၊ စမ်းရေတွင်း လမ်း၊ ဒုတိယထပ်၊ ဆရာစံ(မြောက်) အရှေ့ဗဟန်း ဝတ္ထုလစ်နှင့် ဖောက်သည်/ဟိုတယ်လုပ်ငန်းရှင်များ သိသာပါရန်။
Rain Group Manufacturing Co., Ltd. (Hotel Supply) ရန်ကုန်စက်ရုံမှ ယခင်အရောင်းမန်နေဂျာ မစန်းစန်းကြည် ၁၂/တခန(နိုင်)၁၁၂၈၁၈ သည် ကုမ္ပဏီသို့ ပေးဆပ်ရန် ကြွေးကျန်များနှင့် စာရင်းရှင်းလင်းရန် ငွေကြေးကုန်ပစ္စည်းများရှိနေသဖြင့် ၎င်းအား ကုမ္ပဏီသို့လာရောက်၍ တာဝန်ရှိသူလူကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံရှင်းလင်းပေးရန် နည်းလမ်းပေါင်းစုံဖြင့် ဆက်သွယ်အော်ယူခဲ့သော်လည်း အကြောင်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ရှောင်တိမ်း နေပါသည်။ သို့ပါ၍ ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကုမ္ပဏီသို့ပေးဆပ်ရန် ငွေကြေးများကို ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန်နှင့် ရှင်းလင်းပေးရန် လိုအပ်သောကုမ္ပဏီပိုင် ငွေကြေး၊ ကုန်ပစ္စည်းများကို လာရောက်စာရင်းရှင်းလင်းပေးရန် မစန်းစန်းကြည်အား အကြောင်းကြားပါသည်။ အထက်ပါသတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်တိုင် ကုမ္ပဏီသို့လာရောက်၍ ကြွေးကျန်ငွေ ပေးဆပ်မှုမရှိခြင်း၊ ကုမ္ပဏီပိုင်ငွေကြေးနှင့်ကုန်ပစ္စည်းများကို ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ပေးခြင်း မရှိပါက တရားဥပဒေအရ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးပါသည်။ Rain Group Manufacturing Co., Ltd. (Hotel Supply) ရန်ကုန်စက်ရုံနှင့် သက်ဆိုင်သည့် လုပ်ငန်းကိစ္စအဝဝကို မစန်းစန်းကြည်နှင့် လုံးဝ(လုံးဝ) ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက် ခြင်း မပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် ကုမ္ပဏီ(ရန်ကုန်စက်ရုံ) ဖုန်း-၀၉-၃၁၅၅၀၉၂၀၊ ၀၉-၈၆၃၂၄၀၂ နှင့်သာ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ကြပါရန် ဖောက်သည်/ ဟိုတယ်လုပ်ငန်းရှင်များအား မေတ္တာရပ်ခံအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ Rain Group Manufacturing Co., Ltd.

စီးပွားရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေးကြော်ငြာ

မိဘ အမည်မှန် လားရှိုးမြို့၊ ပန်းတိုင်းမွေးကွယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ် ဝင်တန်း(က)မှ မနှင်းဝတ်ရည်၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးရန်ချင်ကွက်နှင့် ဒေါ်ချိန်တေး ဖြစ်ပါသည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅) အိမ်မဲမြို့နယ်တရားမရုံး၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၄၉ ဦးထွန်းအောင် နှင့် ဦးမောင်မောင်(ဘ)ဦးခင်လှိုင် သင်တောကျေးရွာ တရားပြိုင် တရားလို အိမ်မဲမြို့နယ်၊ ဘုရားကြီးကုန်းအုပ်စုရပ်နေ ဦးမောင်မောင်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သို့စေရမည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၅၊ မြေကွက်အမှတ် ၃၅၄၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၆ ဧကရှိ နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်နှင့် တကွ ယင်းမြေပေါ်ရှိအမှတ် ၃၅၄၊ ထားဝယ်လမ်း၊ (၂၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟု ခေါ်တွင်သော နှစ်ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ အကျိုးခံစားခွင့်များအား အမည်ပေါက် ဒေါ်အေး မိဟန် ထံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၉၈၁/၁၄ ကို ရယူထားသူ ဦးကျော်ကျော်ဦး ၆/မအရ(နိုင်)၀၂၇၈၉၀ က လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကတိပြုရောင်းချကြောင်းအပေါ် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအပြည့်အစုံနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံ ယနေ့မှ ၁၄ရက် အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးအောင်မြတ်ထွန်း ဒေါ်စန်းစန်းတင့် H.G.P.,LL.B.,D.A.,D.O.S., LL.B.,WIPO B.D.S.,WIPO(Switzerland) အထက်တန်းရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၄၃၇၆/၈၇) (စဉ်-၂၆၄၁၉/၀၇) ရုံး-တိုက် ၉/၁၁ (ပထမထပ်)၊ အခန်း ၁၀၄(ဒီ)၊ ၃၆လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၉၂၂၀၁၄၆၊ ၀၉-၂၅၀၂၀၄၇၂၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကွဲမြို့သစ် (၁၄)ရပ်ကွက်၊ ညောင်ရမ်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၀)ဟုခေါ်တွင်သော မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၁၄ ရွှေပေါက်ကွဲ၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀)၊ မြေအကျယ်ဧရိယာ စတုရန်းပေ(၂၄၀၀)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံ အပါအဝင် မြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချခွင့် ရှိသူ ဦးခင်စိုး ၁၂/မဂဒ(နိုင်) ၀၀၅၅၁၃၀၀မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူ ရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။

ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း မှုရင်း အပြည့်အစုံဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

အသိပေးကြေညာချက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ အမျိုးသားစီမံကိန်း နှင့် စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန၏ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် FISC A Security & Communication Co.,Ltd.ကို ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ် ၅၁ အက်မစ်/၂၀၁၂-၂၀၁၃ဖြင့် အမှတ်(၁/ဘီ)၊ အခန်း(၁၀၀)၊ ပြည်လမ်း၊ (၉)မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၌ ၂၀၁၂ခုနှစ်တွင် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ မိတ်ဟောင်း၊ မိတ်သစ်များအား လုပ်ငန်းများဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဖုန်းပိုင် B.Com,D.A,R.I.(အဘိဓမ္မာဂုဏ်ထူးဆောင်) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၁၉၉၃၃) အမှတ်(၁၅၈/ဘီ)၊ သုံးလွှာ၊ ၃၈ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါက်တာထွန်းထွန်း အသက်(၆၁)နှစ် ဒေါက်တာခင်သန့်စင်(ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ခုတင်-၁၀၀၀၊ နေပြည်တော်)၏ ချစ်လှစွာ သောခင်ပွန်း ဒေါက်တာထွန်းထွန်း အသက်(၆၁)နှစ်သည် ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့) ညတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်ရစ်သုမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ Zifan Co., Ltd. မှ ဝန်ထမ်းများ၊ နေပြည်တော်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေကျင်မြို့နယ်၊ တံခွန်တိုင်ကျေးရွာနေ ဦးချစ်သိန်း- ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်တို့၏သားကြီး၊ မောင်အောင်သူလင်း၏အစ်ကို၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်နေ အရာခံဗိုလ်သက်ဦး-ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်း တို့၏ သားသမက်၊ မမေမြတ်နိုး၏ အစ်ကို၊ မမေသက်ဦး၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ မောင်မင်းစစ်သွေး၏ ဖခင် ဗိုလ်ကြီးအောင်သူမင်းသည် ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်ရစ်သုမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။ ဗိုလ်ကြီးအောင်သူမင်း ကောင်းရာသူတိုလားပါစေ။ ဗိုလ်မှူးသီဟအောင်-ဒေါ်ချောကေသီအောင် ဗိုလ်ကြီးကျော်ကျော်မြင့်၊ ဗိုလ်ကြီးကျော်စွာအောင်

ဦးဖေသိန်း (အားကစားကလောင်ရှင်) ကွယ်လွန်ခြင်းတစ်နှစ်ပြည့် (၂၂-၁၀-၂၀၁၃)-(၂၂-၁၀-၂၀၁၄) ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ကွယ်လွန်ပြီးသည့်ရက်မှစ၍ နေ့စဉ်၊ လစဉ် ပြုလုပ်ခဲ့သော ကောင်းမှုအစုစုတို့ကို အမျှပေးပေးပါသည်။ ဖခင်ကြီး အမျှရ၍ မြင့်မြတ်သော ဘုံဘဝမှ သာဓု ခေါ်နိုင်ပါစေ။ အမျှ-အမျှ-အမျှ လွမ်းမပြေသောမိသားစု

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ခင်သန်းတင် အသက်(၇၆)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ၁၇ရပ်ကွက်၊ ၁၇ရပ်ကွက်(၁)လမ်းမကြီး၊ တိုက်အမှတ်(၄)၊ အခန်း ၉နေ (ဦးတင်-ဒေါ်ပု)တို့၏သမီး၊ (ဦးတင်ရှိန်) ကုန်သွယ်/လယ်ယာ(ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ ဒေါက်တာ ပြုံးပြုံးရှိန် (တို့ဖက်ပါမောက္ခ၊ ရူပဗေဒဌာန၊ ပြည်တက္ကသိုလ်)၊ ဒေါ်ချိုချိုရှိန် (အထက-၄၊ စမ်းချောင်း)၊ ဒေါ်ဝါ ဝါရှိန်(ရွှေတေ-မလေးရှား)၊ ဦးစိုးနိုင်(နတ်သားဆေးဆိုင်)၊ ဒေါ်နီနီရှိန်(တို့ဖက်ပါမောက္ခ)၊ ဒေါ်ခင်သန်းတင်သည် ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)ည ၇း၄၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံသစ်ကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးအေး တိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၃း၀၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကိုထိန်လင်း (မလှိုင်မြို့) အသက်(၃၈)နှစ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မလှိုင်မြို့နယ်၊ ကြာကန်ရွာနေ ဦးသောင်းဖေ-ဒေါ်သန်းမြိုင်တို့၏ သား၊ ကြာကန်ရွာနေ ဦးသောင်းစိန်-ဒေါ်ထွေးကြည်တို့၏သား သမက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဇော်ဘွား ကြီးကုန်းပွဲရုံဝင်းနေ ဦးမြတ်စံ-မခင်ခင်ဆွေ(ရွှေဘုံစံမိသားစု)၊ ဦးမျိုးအောင်ချို-မဌေးဌေး (တက်လူစိသားစု)တို့၏မောင်၊ မခင်နှင့်စိုး၊ ကိုဆန်းဝင်းအောင်(သင်္ဂဟမိသားစု)တို့၏အစ်ကို၊ မစုစုလင်း၊ မောင်မင်းဟိန်းကိုတို့၏ဖခင်၊ ကြာကန်ရွာနေ မဌေးဌေးလှိုင်၏ ခင်ပွန်းသည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ စီးသင်္ဂြိုဟ် မည်ဖြစ်ပါသည်။ [ဇော်ဘွားကြီးကုန်း(သင်္ဂဟ)အိမ် ဆောက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။] ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက် ၇နာရီတွင် ရက်လည် ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာဂြာရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်မိသားစု

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၁၀/၄၅၅၂၁၊ Kenbo 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်ဝင်းစိန် ၉/မစ(နိုင်)၀၀၇၃၉၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကြို့ကုန်း၊ သစ်တောဝင်းနေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ခင်ငြိမ်း ၁၂/အစန(နိုင်)၀၁၉၂၅၈ မှ ရန်ကုန်မြို့၊ သစ်တောကျွန်းမြို့နယ်၊ (ဆ/ခ) ရပ်ကွက်၊ ခြံအမှတ် ၄၅၂ ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်ပေါ်တွင် အသင့်ဆောက်လုပ်ပြီး ဖြစ်သည့် တိုက်သစ်၏(ခြေရင်းဘက်အခြမ်း) သုံးလွှာတိုက်ခန်းအကျယ် (၁၄ပေ ၆လက်မ×၅၇ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ရှင် ဦးတင်ဟန် ၁၂/သယက(နိုင်)၀၆၇၅၅၇ ထံမှ တရားဝင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ပေးထားပြီးဖြစ်သဖြင့် ကန့်ကွက်ပိုင်ခွင့်ရှိသူများအနေဖြင့် ဤကြေညာချက် သတင်း စာ၌ပါပြီး ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဒေါ်ခင်ငြိမ်းထံသို့ဖြစ်စေ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ကန့်ကွက်ခြင်းကို လက်ခံခြင်းမပြုကြောင်းနှင့် တရားဝင်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးမြောက်အောင်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးတင်လှ-အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၁၂၃) တိုက် ၃၂/ဒုတိယထပ်(ဝဲ)၊ သင်္ဂဟလမ်း၊ (ဃ)ရပ်ကွက်၊ သစ်တောကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးထွန်းအောင်(မိတ္ထီလာ) အသက်(၇၇)နှစ် ဆရာဦးအောင်ဇေယျ M.B.Eng, M.S Senior Enterprise Consultant (ခေတ္တ စင်ကာပူ)၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး (ဦးထွန်းအောင်) အသက် (၇၇)နှစ် (မိတ္ထီလာမြို့)သည် ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဦးယုနိုင်-ဒေါ်စုစုကြည် ရန်ကုန်မြို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးတင်ထွန်း (ဂါးဒီးယန်း၊ မြောင်းမြ) အသက်(၇၇)နှစ် ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)၊ ဆေးပညာဌာနမှ ကထိက ဒေါက်တာမိုးနိုင်၏ဖခင် ဦးတင်ထွန်း (ဂါးဒီးယန်း၊ မြောင်းမြ) အသက်(၇၇)နှစ်သည် ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်ရစ်သုမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။ ဆေးပညာဌာန ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)၊ ရန်ကုန်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀) ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၏ဇနီး ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အုန်း အသက်(၇၀)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) ည ၈း၀၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဒေါ်အင်(နီ)ဂျာတောင်နှင့်မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဆရာမဒေါ်ဝင်းကြည် အထက(၁)ပုသိမ်၊ ကန်တော့စံ (ကရုဏာလူမှုကူညီရေးအသင်း ပုသိမ်သို့ ဖြန့်ဖြူးနှင့် နှစ်ထပ်တိုက်အလှူရှင်) အသက်(၆၈)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော် ၆ လမ်း၊ အမှတ် ၃၂၊ ပထမထပ်နေ (ဦးအုန်းကြိုင်) (ကုန်သွယ်/လယ်ယာ-ငြိမ်း)၊ ပုသိမ်၏ဇနီး ဦးရဲထွန်း-ဒေါ်မုန့်၊ ဒေါ်အေးစုကြိုင်တို့၏မိခင် သည် အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက် ညနေ ၅း၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရှိရသဖြင့် မိသားစု နှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကရုဏာလူမှုကူညီရေးအသင်း(ပုသိမ်)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း သူငယ်ချင်း ဦးသိန်းဝင်း B.E(Civil) [အင်ဂျင်နီယာမှူး၊ မြို့ပြသတ္တုတွင်း ဝန်ကြီးဌာန(ငြိမ်း)၊ အေးရှားဝေါလ်ကုမ္ပဏီ စီမံကိန်းအင်ဂျင်နီယာ]၏ဇနီး ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း(ခ)ပုပု(BA,BED,RL) အထက်တန်းပြဆရာမ အသက် (၆၆)နှစ်သည် ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ B.E(Civil) ၁၉၇၇ခုနှစ် သူငယ်ချင်းများ

ဟာဂျီဦးကျော်သိန်း(ခ)မိုဟာမက်ဟူစိန် အသက်(၆၃)နှစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ အမှတ် ၁၉/၂၁၊ မြယာကုန်းလမ်းနေ (ဦးမိုဟာမက်-ဒေါ်လှမြင့်)တို့၏သားကြီး၊ ဒေါ်ဟာဇရာဘီဘီ(ခ)ဒေါ်ခင်ညွန့်၏ချစ်လှစွာ သော ခင်ပွန်း၊ ကျိုလီယာဂျာမဗေလီ (ဗိုလ်ဆွန်ပက်လမ်း)ဂေါပက ဟာဂျီဦးကျော်သိန်း (ခ) မိုဟာမက်ဟူစိန်သည် ၁၅-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နေ့လယ်တွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ် အမိန့်တော်ခံယူသွားပါသဖြင့် ၁၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀း၃၀ နာရီ တွင် ရေဝေးကမရ်စတန်ဥယျာဉ်တော်၌ ဒဗ္ဗနာဂြိုးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး မိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားသိစေအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း ဟာဂျီဦးကျော်သိန်း(ခ)မိုဟာမက်ဟူစိန် အသက်(၆၃)နှစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၉/၂၁) မြယာကုန်း လမ်းနေ ဒေါ်ဟာဇရာဘီဘီ(ခ)ဒေါ်ခင်ညွန့်၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ကျိုလီယာ ဂျာမဗေလီ(ဗိုလ်ဆွန်ပက်လမ်း)ဂေါပက ဟာဂျီဦးကျော်သိန်း(ခ)မိုဟာမက်ဟူစိန်သည် ၁၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နေ့လယ်တွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူ သွားစဉ်မှ ဒဗ္ဗနာဂြိုးစီးသည်အထိ ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးခဲ့ကြသော ပျဉ်းမနား(နေပြည်တော်) နှင့် ရန်ကုန်မှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ တာဝန်ရှိမိန့်ထမ်းများ၊ ဆေးရုံမှ ဆရာဝန် များနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ ကျိုလီယာဂျာမဗေလီ အဖွဲ့ဝင်များနှင့်ကူညီပေးခဲ့ကြသော မိတ်ဆွေများအား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၂)လပြည့်အလွမ်း ဖိုးဝဇ္ဇ(ခ)နိုင်မာ တစ်နေ့မှ မေ့မရနိုင်ပါ။ ရင်ထဲသနား ကြင်နာဆုံးနိုင်။ ဖေဖေ - တက အောင်သန်းလွင် မေမေ - တင်တင်ရီ ကိုကိုကြီး - ထက်အာကာ မမကြီး - အေးချမ်းမိုး ပင်မရေပင်တပ်၊ မောင်ရွှေလေးချိုင့်၊ သံတွဲ

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန် ၁၃-၆-၂၀၁၄ ရက် ကြော်ငြာကဏ္ဍ စာမျက်နှာ(၇)ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ဇယား မြေကွက်အမှတ် ၂၀၃၀-၂၀၃၁တွင် ဒေါ်ညို ညိုသန်း(ခ) ဒေါ်ဆွေဆွေလွင်ဟု ဖြည့်စွက် ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန် ၁၃-၆-၂၀၁၄ ရက် ကြော်ငြာကဏ္ဍ စာမျက်နှာ(၇)ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ဇယား ကွက် မြေကွက်အမှတ် ၂၈၃၀-၂၈၃၁ တွင် ဒေါ်ညိုညိုသန်း(ခ) ဆွေဆွေလွင်ဟု ဖြည့်စွက်ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
 ဗိုလ်ချုပ်ကဲတပ်စခန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ယုညိုမြင့်တို့၏ ကျေးဇူးရှင် အဒေါ်/မိခင်ကြီး ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ တံကဲ၊ စောင်းတန်း၊ ဓမ္မာရုံ ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်တင်ညွန့်(ပုဇွန်) အသက်(၉၅)နှစ် နာမကျန်းဖြစ်စဉ်တွင် အနီးကပ် ဂရုတစိုက် ပြုစုကုသပေးပါသော နှလုံးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဦးတင်လတ်၊ အစာအိမ်နှင့် အူလမ်းကြောင်းအထူးကု ဆရာဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဦးသိန်းမြင့်၊ အထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာဦးစောအောင်၊ ဝိတိုရိယဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့် အထူးကြပ်မတ်ကုသဆောင်မှ အထူးကုဆရာဝန်များ၊ တာဝန်ကျဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများနှင့် ဆေးဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ နာရေးကိစ္စအဝဝတို့တွင် မိသားစုစိတ်ဓာတ်ဖြင့် လူကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ မေးမြန်းအားပေးကူညီကြပါသော စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ အကြီးအကဲများနှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေသားဟုများအားလည်းကောင်း၊ လွမ်းသူ့ယုန်းခြင်းပေးပို့ကြပါသော မိတ်ဆွေများအားလည်းကောင်း၊ အစစအရာရာ ဝိုင်းဝန်းကူညီအားပေးကြသော ကျေးဇူးတင်ထိုက်သည့်အားလုံးတို့ကို ကျန်ရစ်သူမိသားစုမှ ကျေးဇူးဥပကာရ အထူးတင်ရှိပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဂုဏ်ထူးဆောင်ကြီး
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ တံကဲ၊ စောင်းတန်း၊ ဓမ္မာရုံ ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်တင်ညွန့် (ပုဇွန်)
 အသက်(၉၅)နှစ်
 ဗိုလ်ချုပ်ကဲတပ်စခန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ယုညိုမြင့်တို့၏အဒေါ်/မိခင် ဒေါ်တင်ညွန့်(ပုဇွန်)သည် ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ည ၁၁:၃၈နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

အေးမြင့်မောင် - မေသက်ထွန်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ တံကဲ၊ စောင်းတန်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်တင်ညွန့် (ပုဇွန်)
 အသက်(၉၅)နှစ်
 ပုဇွန်မြို့၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းနေ သာသနာ့ပိယာရာမ (မန္တလေးတိုက်) စာသင်တိုက်ကြီးနှင့် မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာကျောင်း ဒါယကာကြီး (ဦးဘိုးဝေ-ဒေါ်လေးခင်)တို့၏သမီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မင်းဓမ္မလမ်းနှင့် ကျိုက်ပိုင်းဘုရားလမ်းထောင့် Palm Court Villa အမှတ်(B/4)နေ ဗိုလ်ချုပ်ကဲတပ်စခန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ယုညိုမြင့်တို့၏အဒေါ်/မိခင်ကြီး ဒေါ်တင်ညွန့်(ပုဇွန်)သည် ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ဝိတိုရိယဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ကြေကွဲဝမ်းနည်းပါကြောင်း။

ဒေါက်တာသန်းစိန်၊ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်များ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဖောင်ဒေးရှင်း

ယူလျှက်(ခ)ဦးနေဝင်း
 အသက်(၆၇)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့နေ ယုအော်ကော-ဒေါ်ကျင်မြင့်တို့၏သား၊ (ဦးဟိုင်ယုန်း-ဒေါ်ငွေသော်)တို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် ၁၇၇၊ သစ်ယာပင်(၄)လမ်း၊ (၂၃)ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ အဖိုရီရွှေ၏ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်သီရိဝင်း၊ ဦးစော်ဝင်းမောင်-ဒေါ်ခင်မျိုးစင်၊ ဦးဝင်းထွန်း၊ ဦးအောင်မျိုးဝင်းတို့၏ဖခင်၊ မောင်အောင်သူရ၊ မောင်သူရစော်ဘို၏အဘိုးသည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) တွင် နေအိမ်၌ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ ဂူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။(နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ခင်သစ္စာ
 အသက်(၃၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေ ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်ထွန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်စမ်းလှိုင်တို့၏သားမီးထွေး၊ မန္တလေးမြို့နေ ဦးကျော်နှစ်(ဒေါ်သီသီခင်)တို့၏ သမီးဈေးမ၊ ဗိုလ်ကြီးစောဝင်းမောင်(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်ယင်မာ၊ (ဒေါ်ခင်စယ်)၊ ဗိုလ်မှူးခင်စော်(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်သပြေ၊ ဗိုလ်မှူးဝင်းစော်လင်း(ယာယီတပ်ရင်းမှူး)-ဒေါ်ခင်မြတ်လေးတို့၏ညီမ၊ ကိုလင်းထက်ထွန်း-မမျိုးသီရိကျော်တို့၏ အစ်မ၊ မောင်ဘုန်းမြတ်ကျော်၏မိခင်၊ ဗိုလ်ကြီး/ဗိုလ်မှူးဖြိုးသီဟကျော်(တပ်ခွဲမှူး)၏ဇနီးသည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက်တွင် နေပြည်တော် အမှတ်(၂) တပ်မတော်ဆေးရုံ(ရတင်-၁၀၀၀)၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃ နာရီတွင် တပ်မတော်စစ်သင်္ချိုင်း(နေပြည်တော်)သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူခြင်း
မိုဟာမက်ဂိုလ်မိ(ခ) ဦးမျိုးမြင့်
 အသက်(၇၈)နှစ်
 မန္တလေးမြို့၊ လောလူဝင်းနေ (ဦးစတား - ဒေါ်စော်ဒါ)တို့၏ သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပညာဒေသလမ်း၊ အမှတ် ၃၆၊ ငါးလွှာနေ ဟယ်မာဘီဘီ(ခ) ဒေါ်ခင်အေး၏ခင်ပွန်း၊ (ဒေါ်ဟမ်ဒါ)၊ ကိုဘုန်းနိုင်-ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးစိုင်း၊ ဦးစော်မင်းနိုင်တို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃:၄၅နာရီတွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်အမိန့်တော် ခံယူသွားပါသဖြင့် ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်မှရေဝေးစွန့်မှတ်ဆောင် ကာပရိစတန်ဥယျာဉ်တော်သို့ ပို့ဆောင်ဒါဖုမာမည် ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၉ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးခေါက်ဝါ (မြန်ယုပွဲရုံ)
 အသက်(၉၇)နှစ်
 အဝေးပြေး ကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ရှမ်းပြည်နယ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်သိန်း (မြန်ယုကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး)၏ ဖခင် ဦးခေါက်ဝါသည် ၁၆-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
 အဝေးပြေးကုန်စည်ပို့ဆောင်ရေး
 ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(ရန်ကုန်-ရုံးချုပ်)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဗိုလ်ချုပ်သန်းဦး(ငြိမ်း)
 စစ်ဥပဒေချုပ်(အငြိမ်းစား)
 ဒုတိယတရားသူကြီးချုပ်(အငြိမ်းစား)
 အသက်(၇၆)နှစ်
 ကျေးဇူးရှင် အဘ ဗိုလ်ချုပ်သန်းဦး(ငြိမ်း)သည် ၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးသန်းစိုးမြင့်-ဒေါ်တင်တင်ချို(မိသားစု)
 တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီး
 သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန်ကြီးဌာန
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

(၁)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ် သတိရအမျှဝေခြင်း
ဦးတင်ဖေ (တောင်ကြီးမြို့)
 ဆောက်လုပ်ရေးအင်ဂျင်နီယာ
 ၂၂-၁၀-၂၀၁၃ - ၂၂-၁၀-၂၀၁၄
 ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး အသက်ထင်ရှားရှိစဉ် ပြုလုပ်ခဲ့သော ဒါန၊ သီလ၊ စိပယသနာ ဘာဝနာတရားများကို အဖေရရှိ၍ ကောင်းရာဘုံဘဝသို့ ရောက်ရှိပါစေ၊ အဖေအားရည်စူး၍ လှူဒါန်းရသော ကုသိုလ်များကို အဖေ သာဓုစေခိုဆိုနိုင်ပါစေ။

ဇနီး ဒေါ်ဖွားမေ မိသားစု
 ကိုညို၊ ကိုဖြူ၊ ကိုတိုး၊ ကိုနီ၊ ကိုချိုမိသားစုများ

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်သန်းတင် အသက်(၇၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ တိုက်အမှတ် ၄၊ အခန်း ၉နေ(ဦးတင်-ဒေါ်ပု)တို့၏သမီး၊ (ဦးမြသောင်း)-ဒေါ်လှသင့်(ထ-၂၊ စမ်းချောင်း၊ ငြိမ်း)၏ညီမ၊ ဦးသိန်းစော်(လ/ထညွန့်မှူး၊ ငြိမ်း၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာန)-ဒေါ်သိန်းဟဲ (ထ-၄၊ ကမာရွတ်၊ ငြိမ်း)၊ ဦးမောင်မောင်တင်(ညွန့်မှူး၊ ငြိမ်း၊ ဆည်မြောင်း)-ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ(ထ-၂၊ စမ်းချောင်း၊ ငြိမ်း)၊ ရဲအုပ်တင်ကြား (ရဲတပ်ရင်း ၁၈၊ နေပြည်တော်)-ဒေါ်စန်းစန်းတင်(အလပြု၊ ငြိမ်း)၊ ဦးစိန်မင်း(လ/ထမန်နေဂျာ၊ မစတာ၊ ငြိမ်း)တို့၏အစ်မ၊ တူတူမ ၁၁ယောက်တို့၏အဒေါ်/ကြီးကြီး၊ မြေးကိုးယောက်တို့၏အဘွားသည် ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၇:၄၅နာရီတွင် ရန်ကုန်အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံသစ်ကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွှဲ ၁၃:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမောင်နှမများ

ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်ခြင်း
ဒေါ်ကျိန်ခင်းညောင် [ဆာရ(စတိုက်)၊ တီးတိန်]
 အသက်(၇၄)နှစ်
 ချင်းပြည်နယ်၊တီးတိန်မြို့၊ ငင်းနန်းကျေးရွာနေ (U Pum Za Thang- Daw Niatang Khaw Ning)(U Ngul Dong- Daw Ciin Khua Ning)တို့၏သမီး/ဈေးမ၊ Daw Cing Ngaih Lian, U Thang Cin Suan, U Kham Cin Hau, Daw Dim Hau Cing, Capt. Pau Khan Mang (Rtd), (U Gin Lian Pau), Daw Nem Ngaih Man, Tg Go Sian Mung (မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်), Tg Pau Khan Langh, Tg Gin Khan Khung တို့၏အစ်မ/ညီမ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ အမှတ် ၄၊ အိမ် ၃၊ အောက်ပုဇွန်တောင်လမ်းနှင့် အနော်ရထာလမ်းထောင့်နေ မန်နီနိုက်ကျိန်၊ မန်နီဆန်းလွန်း-ကိုစန်းမြင့်ဦး၊ မညွန့်လမ်းလွန်း၊ မဒေါ်ငိုက်မာန်-ကိုဒါလ်-ညောင်၊ မထွန်းရမ်း(ကျောင်းဆရာမ)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်သည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် အမှတ်(၁)တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ရတင်-၁၀၀၀)တွင် ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့)မွန်းလွှဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးစစ်ယာန်သုသာန်၌ ဂူသွင်းသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်းရပ်ဝေးရပ်နီးမှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (ပုဇွန်တောင်နေအိမ်၊ ဧမာန္တေလ ဘုရားကျောင်းရွာ၊ ယုဇန(ပိတောက်ကျေး)မှကားများ မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်အုန်းရီ(ခ) ဒေါ်မေမြတ်မွန်
 အသက်(၆၇)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးချာကာရွှန်(ခ) ဦးချောင် - ဒေါ်ကြည်တို့၏သမီးကြီး၊ (ဦးထွန်းရှင်-ဒေါ်သန်းညွန့်)တို့၏သမီး၊ မောင်မောင်အောင်(ဦးစီးအရာရှိ)လဝက၊ ငြိမ်း၏ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးသန်းစော်ဦး(ဒု-လဝကမှူး၊မကမ-၁၄၊ ဗြိတိ)-ဒေါ်သန်းသန်းထွန်း၊ ဒေါ်စံမွန်လှိုင်၊ ဒေါ်သန်းမွန်ထွေးတို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်၊မြေးမြောက်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် Green Cross ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကွယ်လွန်သူ၏အဖေ ယင်းနေ့ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။(နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၉နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

သုံးဆယ်မြို့အသင်း(ရန်ကုန်) ဂုဏ်ထူးဆောင်အသင်းဝင် (ကန်ဘော့စ်)
ဦးအောင်သန်း (ရွှေပန်းထိမ်ဆရာကြီး)
 အသက်(၈၂)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ကျွန်း/မြောက်ရပ်ကွက်၊အမှတ် ၁၉/၂၊ မြသီတာလမ်းနေ ဒေါ်ကြည်စိန်၏ခင်ပွန်းသည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွှဲ ၂:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွှဲ ၂နာရီတွင် ထိန်ပင်အေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။ (အသင်းဝင်များ လိုက်ပါပို့ဆောင်ကြပါရန်။) (နေအိမ်မှကားများ မွန်းတည့် ၂နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဦးအောင်သိန်း
လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ(ငြိမ်း)
 ဆောက်လုပ်ရေး
 အသက်(၇၅)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဘောကလလမ်း၊ (င)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၈/၄၊ ယန္တရားရိပ်သာနေ (ဦးလှမောင်-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသား(ဦးပါ)-ဒေါ်တင်ညွန့်တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်စိန်စိန်(ပညာရေးတက္ကသိုလ် လေ့ကျင့်ရေးကျောင်း၊ ငြိမ်း)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးယုညိုထွေး၊ ဦးတင်ထွေး၊ ဦးအောင်ဇေယျ၊ ကိုစစ်နိုင် CHUYOTAK-ဒေါ်ယုညိုမင်းထွေးဦးကျော်စွာလင်း-ဒေါ်သီတာအောင်သိန်းတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မဟာနန်ယုညိုထွေး (ပြင်ဦးလွင်မြို့)၊ မသွန်းပန်း(ATIC (TTC-Grade-4))မမေတ်ယန်းချို(TTC-Grade-2)၊ မောင်နေဘုန်းကိုတို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုးသည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၀၈:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွှဲ ၂:၃၀နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက်တွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတော်ခံာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်နုနုအေး(ခ)မိနု (ECC၊ နေပြည်တော်)
 အသက်(၅၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ အောင်မြေသာစည်(၂)လမ်း၊ ခြံအမှတ် ၂၆ ဦးခင်လတ်(ဒေါ်ခင်သိန်းကြည်)တို့၏သမီးကြီး၊ (ဦးစိုးဝင်း)-ဒေါ်ခင်ထွန်း၊ ဗိုလ်မှူးမျိုးစိုင်း(ငြိမ်း)-ဒေါက်တာရီမာတိန်၊ ဒေါ်မြမြ(ဦးစိုးစိုးအရာရှိ၊ ငြိမ်း)တို့၏ တူမ၊ (ဒေါ်အေးအေးမော်)၊ ပါမောက္ခဒေါက်တာမျိုးမြတ်သူ (ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီး)၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး - ဒေါက်တာနုနုနိုင် (မြန်မာ့စီးပွားရေးဌာန)၊ ဗိုလ်မှူးစော်ဝင်းသိန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်စန်းစန်း(ဦးထွန်းအောင်သိန်း)တို့၏ အစ်မ၊ မချစ်ချော့(အလုပ်သင်ဆရာဝန်၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး)၊ မဝါဝါစော်(တတိယနှစ်၊ ရတနာပုံ ဆိုက်ဘာစီးတိုး)၊မောင်မျိုးမင်းသိန်းတို့၏အဒေါ်သည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) ည ၉:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်
 ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်ထုတ် ဤသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂၃)ပါ ဒေါ်ခင်သန်းတင် အသက်(၇၆)နှစ် နာရေးကြောင့်တင် ဦးသိန်းစော်(လ/ထညွန့်မှူး(ငြိမ်း)) ဆည်မြောင်း]-ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ(ထ-၂၊ စမ်းချောင်း)၊ (ငြိမ်း)၊ အစားဦးသိန်းစော်(လ/ထ ညွန့်မှူး(ငြိမ်း)) အခြေခံပညာဦးစီးဌာန]- ဒေါ်သိန်းဟဲ(ထ-၄၊ ကမာရွတ်)၊ (ငြိမ်း)၊ ဦးမောင်တင် (ညွန့်မှူး(ငြိမ်း))၊ ဦးမောင်(ဦးစီး)၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ (ထ-၂၊ စမ်းချောင်း)၊(ငြိမ်း)ဟုပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတ
 သက်တော်(၈၃)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၆၃)ပါ
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မဟာဓမ္မိကရာမတိုက် ဓမ္မဓမ္မာ၊ မြင်းခြံကျောင်း၏ဦးစီးပဏ္ဍိတဘဝနတ်တော်ကြီးသည် (၁၃၇၆ခုနှစ်) ဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁၂ရက်) ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူပြီးဖြစ်၍ (၁၃၇၆ခုနှစ်) တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၂ရက်) ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းလွှဲ ၂နာရီတွင် တောင်အင်းမြောက်အင်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်၍ အန္တိမအဂ္ဂိရာမပူ ဖုဇော်ပွဲကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

တပည့်သံဃာတော်များနှင့် ဈာပနကျင်းပရေးကော်မတီ

ဦးကျော်တင့် (သံတွဲ)
ဒု-ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)
နိုင်ငံခြားစီးပွားဆက်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန (F.E.R.D)
 အသက်(၈၇)နှစ်
 ဒဂုံမြို့နယ်၊ တိုက် ၃၃၊ အခန်း ၁၄၊ ဦးဝိစာရအိမ်ရာနေ (ဦးအောင်မြဦး-ဒေါ်ခင်အောင်)တို့၏သား၊ (ဦးတင်မောင်)၊ (ဦးခင်မောင်)၊ (ဦးကျော်ငြိမ်း)၊ (ဦးကျော်ခင်)၊ (ဒေါ်ခင်မေ)၊ ဒေါ်တင်တင်၊ (ဦးကျော်ဝင်း)တို့၏ညီ/မောင်၊ ဒေါ်မမလေး၏ခင်ပွန်း၊ ဦးထက်စိန်-ဒေါ်ခင်လေးတင့်(UK)၊ ဦးခင်မောင်သိန်း-ဒေါ်ခင်မျိုးတင့်(Singapore)၊ ဒေါ်ခင်ဆွေတင့်၊ ဦးအောင်သိုက်စိုး-ဒေါ်ခင်စိုးတင့်တို့၏ဖခင်၊ မလင်းလင်းထက်မြက်အောင်၊ မောင်ဟိန်းထွန်း၊ မသက်နှင့်အောင်၊ မောင်မြတ်ထူးပိုင်၊ မန္တလေးရိပ်တိုက်၏အဘိုးသည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့)နံနက် ၅:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ ညနေ ၃နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးအောင်စိန်
(အငြိမ်းစား၊ ပြည်နယ်လဝကဦးစီးမှူး၊ ရှမ်းအရှေ့-ကျိုင်းတုံ)
 အသက်(၈၃)နှစ်
 လားရှိုးမြို့၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ(၅)၊ ရန်ကင်းလမ်းနေ မိုးနဲရွှေလှဗိုလ်မင်း၏မြစ်တော်၊ (ဦးကိုကြီး-ဒေါ်ပု)တို့၏သား၊ ဒေါ်သန်းဌေး၏ခင်ပွန်း၊ ဦးစိုင်းဝဏ္ဏ(မန်ပန်ဆောက်လုပ်ရေး)၊ ဦးစိုင်းမောင်မောင်လေး-ဒေါ်စန်းစန်းအေး(အလက-၄၊ ကျိုင်းတုံ)၊ မမြင့်မြင့်စန်း၊ ဗိုလ်ကြီးဘုန်းနိုင်(ငြိမ်း)၊ (လ/ထ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၊ မန္တလေးဘဏ်ခွဲ)-ဒေါ်ထွေးထွေးနိုင်(အထက-၁၊ မန္တလေး)၊ဦးရဲထွန်း(ကမ္ဘောဇဘဏ်)-ဒေါ်ဝင်းဝင်းနွယ်(အထက-၆)တို့၏ဖခင်၊ မြေးငါးယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) ည ၇:၄၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွှဲ ၁နာရီတွင် ကြာကန်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဗိုလ်မှူးအောင်သန်စင် (ငြိမ်း)
(ရေ-၃၂၅) ဗိုလ်သင်တန်းအပတ်စဉ်(၃၃)
ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ရေလမ်းထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန
 အသက်(၈၁)နှစ်
 ကသာမြို့၊ စက်ပန်းရပ်၊ စိတ္တသူလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်နေ (ဦးကျင်နီ-ဒေါ်မေ)တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တိုက် ၁၅၊ အခန်း ၂၄၊ ဦးဝိစာရအိမ်ရာနေ(ဦးတိုက်ဟို-ဒေါ်ကျင်သန်း)တို့၏သားသမက်၊ (ဦးကျော်ဝင်း)-ဒေါ်သန်းသန်းမေ၊ ဒေါ်မြမြ(လ/ထညွန့်မှူး၊ ငြိမ်း)တို့၏အစ်မကို၊ (ဒေါ်ကြည်ကြည်၊ အထက်တန်းပြ၊ ငြိမ်း)၏ခင်ပွန်း၊ ဦးရန်ဝင်းအောင်(Skynet production, dpt)-ဒေါ်သန္တာထွန်း(အထက်တန်းသူနာပြု YGH)၊ ဗိုလ်မှူးကျော်စွာအောင်(ငြိမ်း)-မတင်ဇာလင်းတို့၏ဖခင်၊ မောင်အောင်အောင်-မောင်အောင်-မောင်အောင်-မောင်အောင်(Grade-V, အထက-၁၊ လသာ)တို့၏ အဘိုးသည် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၄:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မွန်းလွှဲ ၁နာရီတွင်ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။(ဦးဝိစာရအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ကန်၊ ဇရပ် ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ညွန့်ရင်(ခ)ဒေါ်ဗျော့(သပြေ) အသက်(၇၉)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းကျောက်ကုန်း၊ တောရေမဒီကျောင်းနေ ဆရာတော် ဦးသောတာဏ၏ရဟန်းဒါယိကာမကြီး၊ သပြေကျေးရွာနေ(ဦးထွန်းဖေ-ဒေါ်အုန်းရင်)တို့၏သမီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကဝမြို့နယ်၊ ဘုမ္မဇိုးကျေးရွာနေ(ဦးဘညွန့်-ဒေါ်သိန်းမယ်)တို့၏သမီးဈေးမ၊ သပြေကျေးရွာနေ ဦးသန်း(ဒေါ်တင်)၊ ဘုမ္မဇိုးကျေးရွာနေ (ဦးသန်းရွှေ-ဒေါ်ကျင်မြ)၊ (ဦးအောင်ငြိမ်း-ဒေါ်အုန်း)၊ သပြေကျေးရွာနေ (ဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်စောလှိုင်)၊ (ဒေါ်သိန်းတင်)၊ ဘုမ္မဇိုးကျေးရွာနေ(ဦးဝင်းမောင်-ဒေါ်ရီ)၊ သပြေရွာနေ(ဦးသန်းရွှေ)-ဒေါ်ညွန့်ခင်တို့၏ညီမ၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးမြင့်ဆွေ-ဒေါ်ရင်မေ၊ ဦးခင်လှ(ဒေါ်ညွန့်စိန်)၊ ဦးဟန်တင်-ဒေါ်စန်းစန်းဝင်း(စော်ဘွားကြီးကုန်း)၊ ပဲခူးမြို့နေ ဦးမြတ်ထောင်-ဒေါ်ညွန့်တင်(သပြေ)၊ သပြေကျေးရွာနေ ဦးထွန်း-ဒေါ်ထွေးရီတို့၏အစ်မ၊ ရွှေပေါက်ကပ်မှုဇန့်နေ ဦးသောင်းစိန်(စက်မှုဇန့်အထူးရေးမှူး)-ဒေါ်ဝင်းဝင်း(ကြူ(သံရည်ကျို))၊ မြောက်ဥက္ကလာပစက်မှုဇန့် ဦးအေးလှဦး-ဒေါ်ခင်သီတာ(သံရည်ကျို)၊ ရွှေပေါက်ကပ်မှုဇန့်နေ ဦးယုညိုထွေး(တာဝန်)၊ ဇန့်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့-ဒေါ်စန်းစန်းဝင်း(ခန့်/သံရည်ကျိုလုပ်ငန်း)၊ ဦးသက်နိုင်-ဒေါ်ခင်လေး(သံရည်ကျို)၊ မန္တလေးမြို့နေ ဦးသန်းစိုး-ဒေါ်နီလထွေး(နီဗွန်ကုန်ဆိုင်)၊ ဦးသက်တင်ဦး-ဒေါ်စန်းစန်းအေးတို့၏မိခင်၊ မြေးကိုးယောက်တို့၏အဘွား၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပစက်မှုဇန့်၊ ပုဇွန်လမ်း၊ အမှတ် ၀၈/၀၈၄နေ ဦးကြိုင်(သံရည်ကျို)၏ချစ်လှစွာသောဇနီးသည် ၂၁-၁၀-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့)နံနက် ၄နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။(နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွှဲ ၂နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပုလောမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) မချို(ခ)မခင်မာချို (ပုလော/သမုတ်) အသင်းဝင်အမှတ်-၃၇၆၁ အသက်(၄၆)နှစ်
 မြတ်မြို့၊ မြေးတန်းရပ်၊ ပုလဲလမ်းနေ (ဦးဘစိန်)၏ဇနီး၊ ဦးမျိုးညွန့်၊ ဒေါ်သန်းသန်းနွယ်၊ ဒေါ်ကြူကြူနွယ်တို့၏ မိခင်သည် ၁၇-၁၀-၂၀၁၄ရက် ည ၉:၀၅နာရီတွင် အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူသွားပါ၍ ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကလွင်ကသာရံစသန်၌ ဒါဖုမာဦးစီးပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်ပေးအား အသိပေးပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း စက်မှုလယ်ယာစနစ် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ကွင်း ဝတ်မှုန်ကူးခြင်းပွဲတော် ကြည့်ရှုအားပေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၁

ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းသည် ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် တိုတယ်ဇန်အနီး စက်မှုလယ်ယာစနစ် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း စက ၃၀၀၀ စိုက်ကွင်းအတွင်း ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး F-1 မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းတွင် အဖိုလှိုင်း အမလှိုင်းဝတ်မှုန်ကူးခြင်း ပွဲတော်အား ကွင်းဆင်း၍ ကြည့်ရှုအားပေးသည်။



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း စက်မှုလယ်ယာစနစ် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း စက ၃၀၀၀ စိုက်ကွင်းအတွင်း ပုလဲသွယ်စပ်မျိုး စပါး F-1 မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ကွင်းတွင် ဝတ်မှုန်ကူးခြင်းပွဲတော် ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

ယင်းနောက် မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ကွင်းအနီး ရှင်းလင်းဆောင်ရွက် ဒုတိယသမ္မတအား တာဝန်ရှိသူများက မျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ငန်းများ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ပျံ့နှံ့ပေါ်ပေါက်လာရေး၊ မျိုးစေ့ထုတ်ပညာရှင်များ လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ပေးနေမှုများ၊ မျိုးစေ့ထုတ်သူတေသနလုပ်ငန်းများ၏ လက်ရှိဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်က ဆန်စပါးသီးနှံအား နိုင်ငံခြားဈေးကွက်သို့ တိုးတက်တင်ပို့ရောင်းချနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုနှင့် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၂ ❖

ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေး သဘာဝဘေးဒဏ်ကြောင့် သီးနှံပျက်စီးမှုဖြစ်ပေါ်ပါက ပေးဆပ်ကာလကို ဘဏ်ကရွှေ့ဆိုင်းပေးနိုင် [စာ >> ၇](#)

အမျိုးသားလွှတ်တော် အစည်းအဝေး တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ဆွေးနွေး [စာ >> ၇](#)

မြန်မာအမျိုးသမီး နှစ်သောင်းခွဲတို့၏ အသေးစားစုဆောင်းငွေ နှစ်နှစ်အတွင်း ကျပ်သိန်းပေါင်း တစ်သောင်းရှိလာ

“ကျွန်မမိသားစုအနာဂတ်ကို ပြည့်စုံဖို့နဲ့ မိသားစုရဲ့အရေးပါတဲ့ မိန်းမတစ်ယောက်ဖြစ်လာဖို့ စွမ်းရည်စီမံကိန်းကနေ ယုံကြည်မှုတွေရလာခဲ့တယ်” လို့ အမျိုးသမီးများအချင်းချင်း ချိတ်ဆက်လက်တွဲကာ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ပေးနေတဲ့ စွမ်းရည်စီမံကိန်းဝင် အသက် ၂၃ နှစ်အရွယ် မယုယုနိုင်ကပြောပါတယ်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှော်ဘီမြို့နယ် ဝါးနက်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စု ဇောတီကုန်းကျေးရွာမှာ ဇောတီကအမျိုးသမီး စွမ်းရည်အဖွဲ့လေးတစ်ခု ရှိပါတယ်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာမှာ ကျေးရွာက အမျိုးသမီး ၃၂ ဦး စုပေါင်းပြီး စွမ်းရည်စီမံချက်က ပေးအပ်သင်ကြားတဲ့ လိုက်နာမှုတွေနဲ့ တစ်ပတ်ကို ငွေ ၃၀၀ကျပ်ကနေ အစပြုရဆောင်းလာကြတာ အခုဆိုရင် မယုယုနိုင်တို့လို လူငယ်တွေ ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်လုပ်ငန်းကို ဦးစီးနိုင်တဲ့ အခြေအနေဖြစ်လာပါပြီ။

“ကလေးဘဝကတည်းက ရွာထဲ ဈေးလည်ရောင်းခဲ့တယ်။ အခုတော့ စွမ်းရည်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်ဝင်ရောက်ပြီး စာရင်းအင်းပညာ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုပညာတွေ သင်ယူတယ်။ အဲလိုပြောလို့တော့ မြို့ကြီးတွေက သင်တန်းကြီးတွေလို မထင်ကြပါနဲ့။ ကျွန်မတို့အတွက် အခြေခံပညာရပ်တွေပါ။ ဥပမာပြောရရင် ဂဏန်းပေါင်းစက် နှိပ်နည်းကနေ ငွေထုတ်ငွေသွင်း အပေါင်းအနုတ် စာရင်းသွင်းနည်းတွေ၊

သတင်းဆောင်းပါး-ခင်ရတနာ၊ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

အတိုးတွက်နည်းတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့အဖွဲ့ထဲမှာ ငွေအချေးဆုံးက ကျွန်မပါ။ ဒါပေမယ့်သင်ကြားပေးတဲ့ အကြံဉာဏ်အတိုင်း လိုက်နာတော့ တစ်နေ့ ငွေကျပ်သုံးသောင်းအနည်းဆုံးဝင်ငွေရှိတဲ့ ကိုယ်ပိုင်ကုန်ခြောက်ဆိုင်ကို ပိုင်ဆိုင်လာခဲ့ပြီး ချေးငွေကိုလည်း ပြန်ဆပ်နိုင်တာပေါ့” လို့ မယုယုနိုင်က ပြောပါတယ်။

မယုယုနိုင်အပြင် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းက အမျိုးသမီးပေါင်း ၂၅၁၁၁ဦးကို အခုလို စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင် ပေးခဲ့တာကတော့ နိုင်ငံတကာအင်န်ဂျီအိုအဖွဲ့ PACT နဲ့ ကိုကာကိုလာ ဖောင်ဒေးရှင်းတို့က ပူးပေါင်းကာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သုံးသန်းနဲ့ စတင်အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့တဲ့ စွမ်းရည် စီမံကိန်းပုံဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၂ခုနှစ်ကနေ စတင်ခဲ့ပြီး နှစ်နှစ်ကျော်ကာလမှာ လျာထားချက်ပြည့်မီတဲ့အပြင် ထပ်မံတိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ပြင်ဆင်နေပြီဖြစ်တဲ့ စွမ်းရည်စီမံချက်က မြန်မာအမျိုးသမီးတွေကို ဘဝမြှင့်တင်ပေးနေတဲ့နေရာမှာ သင်ကြားလမ်းညွှန်မှုသာပေးအပ်ပြီး ငွေကြေးစုဆောင်းခြင်းနဲ့ ပြန်လည်အသုံးပြုခြင်းတွေကို ဒေသခံအမျိုးသမီးတွေ ကိုယ်တိုင်စီမံခန့်ခွဲပြီး ဆောင်ရွက်စေတဲ့အတွက် အစပိုင်းမှာ



အောင်မြင်မြတ် သင်းသင်းခိုင်

အင်ချွန်းအာရမသန်စွမ်းအားကစားပြိုင်ပွဲ မြန်မာရေကူး ကြေးတံဆိပ်နှစ်ခု ဆွတ်ခူး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၁

၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၈ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိ ကိုရီးယားနိုင်ငံ အင်ချွန်းမြို့တွင် ကျင်းပနေသည့် အာရမသန်စွမ်းအားကစားပြိုင်ပွဲသို့ ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိသော

မြန်မာနိုင်ငံမသန်စွမ်းသူများ အား ကစားသမားများသည် ပြေးခုန်ပစ်၊ မြားပစ်၊ ရေကူး၊ ထိုင်လျက်ဘော်လီ ဘောပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ○

ASEAN BUSINESS & INVESTMENT SUMMIT 2014 နိုဝင်ဘာ ၁၁ မှ ၁၃ ရက်အထိ မြန်မာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းစင်တာ ၂

နေရာပေးနိုင်မှု ကန့်သတ်ချက်ရှိပါသဖြင့် စာရင်း ကြိုတင်ပေးသွင်းကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော် အပ်ပါသည်။ အစည်းအဝေးအတွက် စာရင်းပေးသွင်းလိုပါက ၀၁-၂၁၄၃၄၄၄၄၄၄ လိုင်းခွဲ ၁၂၃, ၃၁၁ abis2014.umfcci@gmail.com www.abis2014.com

အာဆီယံ၏ စီးပွားရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ထိပ်သီးအစည်းအဝေး

Organised by: ASEAN BAC, UNIFCO, Platinum Sponsor: KBZ GROUP, Gold Sponsor: ၄၂၂

Silver Sponsors: MJD, YOMA, Bronze Sponsor: IBTC, Summit Sponsor: ASIAN REVIEW

Official App Sponsor: StarHub, Official International Broadcaster: CNBC, Official Local Broadcaster: SKY NET, Official Local Media Partner: mizzima

Simon Tay (Singapore Institute of International Affairs), Melvyn Pun (SPA Group Myanmar), Michael Riady (Blacksteel Group), David Carden (Jones Day, Former U.S. KREDIT Microfinance Ambassador to ASEAN), Timothy Amstutz (Mizzima)

R/488 မြင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာမူရေးရာဌာန၊ မြန်မာ့အလင်းစာမူရေးရာဌာန၊ လုပ်ငန်းခွင်၊ မြန်မာ့အလင်းစာမူရေးရာဌာန၊ လုပ်ငန်းခွင်

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်း-အမှတ်(၁)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထူထောင်မှုအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ မော်ရော် ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ ဖက်စ် ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်းစာမူရေးရာဌာန၊ လုပ်ငန်းခွင်



KBZ BANK

STRENGTH OF MYANMAR

ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်နှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော

Customer များ၏ အကျိုးစီးပွားကိုရှေးစု၍

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ(၁)ရက်နေ့မှ စတင်ပြီး တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ

ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်၏ ဘဏ်ခွဲများတွင် နေ့စဉ်အတိုးရရှိမည့်

ခေါ်ယူအပ်ငွေစာရင်း (Call Deposit) ကို

စတင်လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးမည် ဖြစ်ပါကြောင်း မိဘပြည်သူများအား

သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်



KBZ BANK

ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်

(၁၈၅) ဘဏ်ငြောက် ဗဏ္ဍားဘဏ်ခွဲ(၂) ကို
၁၇.၁၀.၂၀၁၄ (သောကြာနေ့) တွင် လည်းကောင်း

(၁၈၆) ဘဏ်ငြောက် လားရှိုးဘဏ်ခွဲ(၃) နှင့်

(၁၈၇) ဘဏ်ငြောက် မူဆယ်ဘဏ်ခွဲ(၃) ကို
၂၂.၁၀.၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) တွင် လည်းကောင်း

ဖွင့်လှစ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများကို ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်း မိဘပြည်သူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်

ဗဏ္ဍားဘဏ်ခွဲ(၂)

အမှတ်(၁၂)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းနှင့်
အ.ထ.က(၂)လမ်းထောင့်၊
ရွာသစ်ပွဲကြိုရပ်ကွက်၊ မကွေးမြို့၊
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း - (၀၆၃)၂၈၆၄၆/၄၇
ဖက်စ် - (၀၆၃)၂၈၆၄၈/၄၉
www.kbzbank.com

လားရှိုးဘဏ်ခွဲ(၃)

အမှတ်(A-4)၊ အဆင့်မြင့်အဝေးပြေးယာဉ်ရပ်နားစခန်း၊
လားရှိုး-မန္တလေးပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး၊
နားမခေါ်-နမ့်ခိုက်တိုးချဲ့ကွက်သစ်၊ ရပ်ကွက်(၁)၊
လားရှိုးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)။
ဖုန်း - (၀၈၂)၂၈၁၀၄/၀၅
ဖက်စ် - (၀၈၂)၂၈၁၀၇/၀၈
www.kbzbank.com

မူဆယ်ဘဏ်ခွဲ(၃)

အမှတ်(1-1,2,3)၊ အဝေးပြေး
ယာဉ်ရပ်နားစခန်း၊ ဟိုမန်ရပ်ကွက်၊
မူဆယ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)။
ဖုန်း - (၀၉)၂၅၀ ၉၅၄၈၇၆
ဖက်စ် - (၀၈၂)၅၁၈၆၀
www.kbzbank.com

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု



ရွှေနန်းတော် ခိန်ရွှေရတနာလှုပ်ငန်းစဉ်၏ ပထမဦးဆုံးခြေလှမ်းသစ် 68 RESIDENCE CONDOMINIUM

DEVELOPED BY:
UNITED
GP
Development by
GOLDEN PALACE

ကမ္ဘာအေးဘူရားလမ်းနှင့် ဆရာခံလမ်းထောင့်၊ ဘိုးဘွားပိုင်မြေ တစ်ကေပေါ်ရှိ အထပ်ပေါင်း (၂၇)ထပ်၊ အခန်းပေါင်း (၃၅၅)ခန်းပါရှိမည့် ကမ္ဘာအဆင့်ကွန်ဒိုမီနီယံနှင့် **SOMERSET SERVICED RESIDENCE** ပါရှိသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး ကမ္ဘာ့အဆင့်အိမ်ရာစီမံကိန်း



More than
78%
Sold Out

ဝယ်ယူအားပေးသည့် မိဘပြည်သူများအား ကျေးဇူးဥပကာရ အထူးတင်ရှိပါသည်။

- မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးသော **INFINITY SKY SWIMMING POOL & GARDEN @ 27TH STOREY**
- မြန်မာနိုင်ငံ၏ပထမဦးဆုံးသော ရည်ရွယ်ချက်မျိုးစုံအသုံးပြုနိုင်သည့် **DUAL KEY SYSTEM UNIT** များ
- အပူဓာတ်နှင့် အသံဆူညံမှုတို့ကို အပြည့်အဝကာကွယ်ပေးသည့် မှန်နှစ်ထပ်ပါ **LOW E-GLASS SYSTEM**
- တစ်နေရာတည်းတွင် ရုံးခန်းနှင့်လူနေအိမ်ခန်းတွဲလျက်ပါရှိမည့် **DUPLEX SYSTEM**
- အဆင့်မြင့် **SMART HOME SYTEM** နှင့် လုံခြုံရေး **FINGER PRINT ACCESS SYSTEM**
- အဆင့်မြင့်မီးဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးစနစ်နှင့် အလုံအလျောက် မီးငြိမ်းသတ်စနစ်

PARTNERS



ကံစမ်းမဲ ပွင့်လှစ်ပေးမည့်နေ့ ၂၀၁၅ခုနှစ် ပေဖော်ဝါရီလ (၁၂)ရက်နေ့

<p>1st Prize</p> <p>(၂၅)ထပ်ရှိ အိမ်ခန်းနှစ်ခန်းပါ CONDOMINIUM တစ်ခန်း</p>	<p>2nd Prize</p> <p>BMW 528 BRAND NEW</p>	<p>3rd Prize</p> <p>GIA (3)ကာရက်ရှိ စိန်လက်စွပ်တစ်ကွင်း</p>
---	---	---

လျှင်ခက်ကိုရစ်ချက်တာစကေးအနည်းဆုံး(၈)ခံနိုင်အောင် တည်ဆောက်ထားပါသည်။
CONDOMINIUM LAW အရ မြေပိုင်ဆိုင်မှုကိုလည်း အခန်းဝယ်ယူသူအားလုံး ရာသက်ပန် စုပေါင်းအချိုးကျပိုင်ဆိုင်နိုင်မည့် အလွန်ခိုင်မာသောရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု

အရစ်ကျငွေချေခနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးနေပါသည်။



SHOWROOM : 44/A, SAYAR SAN ROAD,BAHAN TOWNSHIP,YANGON, MYANMAR.
09-4202 88025, 09-4253 10993, 09-730 40513, 09-4500 21758, 09-540 7541, 09-2501 41060

OPEN DAILY

ROOM TYPES	SQFT
1 BEDROOM	750 Sqft
2 BEDROOMS	1000 - 1100 Sqft
2 BEDROOMS + STUDY	1200 - 1300 Sqft
3 BEDROOMS + STUDY	1380 - 1580 Sqft
DUPLEX (3 BEDROOMS + 1)	2100 Sqft
DUAL KEY (2 BEDROOMS + 1 BEDROOM)	2100 Sqft

